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انجمن دندانپزشكان عمومي ايران
IRANIAN GENERAL
DENTISTS ASSOCIATION

ادامه در صفحه2

رنگ های گوناگون کنگره های دندانپزشکی 
کش��ور،  این بار رنگین کمان چشم نواز  دیگری 
را در آسمان میهن مان به درخشش در می آورد.

آنچ��ه در این می��دان رقم می خورد دانش و 
علمی است که از سینه های پر جوش و خروش 
سخن دانان معرفت در باورهای جوشان عاشقان 
جوانه می زند. امروز دندانپزش��کان کشورمان در 
تلاطم تاریخی ویژه ای بس��ر می ب��رد و آنچه ما 
را س��ر به سر می کند عش��ق به پایداری این مرز 
و بوم اس��ت که امید را در نهان خانه دل یکایک 

مان آبیاری می کند.
ما از آن سلاله عشقیم که دست و دلمان به 
جان آمده و س��ینه مان مالامال از عشق در کوره 
آتش فردائی روش��ن می سوزد. چشم انداز امروز 
م��ا تراکم، تعدد و کثرت آنچه در تکرار می گنجد 
اس��ت، ولی زندگی تکرار تکرار نیست، بلکه باور، 
باور اس��ت یکی به کام دل، در دس��تگاه صداقت 
می نوازد، یکی به نعل وارونه در درگاه دغل کاری، 

نمد مالی می کند.
ه��ر چند، هر چه بیش��تر در کنار هم جمع 
شویم شگون و نیک بختی آن بیشتر است. اما، باید 
در این رهگذر پر خاطره و پیچ در پیچ از این همه 
جمع شدن ها، بجای کنار هم ایستادن با هم یکی 
شدن ها را بیاموزیم. امروز با هم در شاهراه با هم 
بودن ، چرخ یاوری باید تا بار سخاوت و پایمردی 
و صداق��ت را به عاریت گیرد تا به فردای تابناک 
دست یابیم. امروز چشم اینچنین می نگرد که ما 
در درون همان هستیم که در برون، اما امیدواریم 
در آینده دندانپزشکی، برگ ریزان پائیزی ناباروران 
خ��رد جمعی هر چه زودتر به میدان آمده و بهار 
دلدادگی و شیرین کامی بجای شور بخشی نشیند. 
دندانپزش��کی امروز در علم و چش��م انداز آینده 
دندانپزش��کی در دانش، باید انباش��تی از علم را 

باب درمان و معرفت انسان به بار نشاند.
بسوی دندانپزشکی امروز و چشم انداز 

آینده .
زمس�تان بهم�ن ماه 91 را ب�ا حضور در 

کنگره هفتم بهاری می کنیم 
تهران � هتل المپیک
20-17 بهمن ماه 1391

دندانپزشکی امروز 
و چشم انداز آینده

دکتر محمدحسین ارگانی، رئیس هفتمین کنگره 
علمی سالیانه انجمن دندانپزشکان عمومی ایران

دکتر محمدحس��ین ارگانی از خرمشهر آمده است، شهری که 
دردهای بس��یار در تن و پیکر خود دارد و بغض های بس��یاری که 

هنوز باز نشده اند.
او بیش��تر از آنکه با ابزار و اس��باب دندانپزشکی محشور باشد، 
با فرهنگ و ادب ایران زمین همراز اس��ت و گنجینه ای از آثار ادبی 
کشور را در سینه خود به امانت نگه داشته، که هرازگاهی از درون 
آن کلمات��ی موزون، از نظم و نثر به خروش در می آورد تا فضا را با 

آنچه در این مرز و بوم ستودنی است، عطرآگین  کند.
افزون بر این، طبع لطیف وی با خش��ونت قهرآمیز و تندخویی 
دندانپزش��کی بر خلاف میل باطنی وی در هم گره خورده، هرچند 
بسیار حرمت نگاه داشت و احترام گذاشت، در برابر خط زخم هایی 
که بر چهره اش کشیدند، نه از روی خشم و تبختر، که با جوشش 
فطرت و بش��ارت طبع انسانی نیک سرشت، از پلشتی ها و زشتی ها 
پرده برداشت، اما تاب این نقاب های الوان آدمیان را نیاورد و دست 

آنها را در فتنه خودشان رها کرد.
همه اینها از صدر تا ذیل به یک طرف، باز هم او یک دندانپزشک 
اس��ت. حرفه ای و ماهرانه در مدیریت دندانپزش��کی، حافظ و ناظم 
درس��تی ب��ود، همانگونه که غزل، حافظ ش��د و حافظ، غزل او هم 
نقش خود را وزین و س��نگین بر سرنوش��ت دندانپزشکی این مرز و 

بوم رقم زده است.
اما عنصر دندانپزش��ک بودن و طبیب درد بیماران بودن، یقین 
تمام س��کنات وجود وی را درنوردیده و نه تنها در بیمارانی که در 
مطب ه��ای ما و ش��ما رفت و آمد می کنند، بلک��ه با همان ماهیت 
معرفت��ی که جز در او نمی توان یاف��ت، دردمندترین آدمیان را نیز 
درمان می کند و زندگی حرفه ای دندانپزش��کی او همیش��ه در این 

تکریم مقام انسانی در خطر بوده است.
ش��اید ثروتمند مال دنیا نیس��ت زیرا س��اعات بسیاری را برای 
درمان دندانپزش��کی بیماران خاص)مبتلایان به ایدز، هپاتیت و... ( 
در مطب شخصی خود اختصاص داده است شاید تا کنون بر همگان 
پوش��یده بوده است، اما آنچه در مقام انسانی آموخته، سرودن شعر 
انسان بودن و انسانی زیستن است. این گونه طبابت، از خود گذشتن 
و ش��یفتگی می خواهد، که او همراه با مدیریتی شایان تحسین، در 

وجود خود پرورانده است.
اینچنی��ن بود که او امروز به رغم همی��ن پیچیدگی عارفانه و 
عاش��قانه و حضور صبورانه در حرفه دندانپزشکی به ریاست کنگره 
هفتم برگزیده شد. امیدوارم شگون هفت را او در هفت اقلیم و هفت 
اورنگ جامی یا هفت ش��هر عشق عطار در هفت سین دندانپزشکی 

زینت بخشد.
دکتر باقر شهنی زاده

دکتر عباس خدایاری، دبیر علمی هفتمین کنگره 
علمی سالیانه انجمن دندانپزشکان عمومی ایران

هستند کس��انی که در سال های 
در  ند  نس��ته ا توا نزدی��ک  و  دور 
موفقیت های کلیدی، مدیریت حرفه ای 
مراک��ز آکادمیک را با شایس��تگی در 
دندانپزش��کی کشور کسب نمایند. اما 
از آنجائیک��ه امکان به ظهور رس��اندن 
و چهره نمای��ی توانایی ش��ان در تغییر 
ش��رایط، به نف��ع کیفیت برت��ر برای 
ایشان میسر نبوده است، حاضر نشدند 
ب��ر صندلی قدرت تکیه زنند و با اتکاء 
به نفس و مقتدرانه آن را رها کرده اند.
مان��دگار،  چهره ه��ای  اینگون��ه 
س��ال ها با ممارس��ت در نقش طبیب 
و معل��م گام ه��ای محکم برداش��ته  و 
توانسته اند جایگاه اجتماعی چشمگیر 
و خیره کنن��ده ای در نهادهای مردمی 
بدس��ت آورن��د، اما هرگ��ز از آن برای 
کس��ب موقعی��ت منطب��ق ب��ا منافع 
شخصی خود استفاده ای  نکرده اند. نه 
در جوان��ی و نه در دوران کهن س��الی 
حاضر نش��ده اند به تجرب��ه تلخی که 
دیگران را به بیراهه پیش��ه ساختن از 
کس��وت و قدرت اندوزی برده بود، تن 
در دهن��د. آن دیگرانی که در تس��لیم 
به منیت ها، با کرسی های زودگذر هم 

پیمان، شدند.
دکتر عباس خدایاری از سلاله آن 
گروهی اس��ت که معلمی و طبابت را 
پیشه کرد. بدین لحاظ بود که خود را 
آماده کرد تا در میان مردم، دانشوران، 
دانشجویان و دانش آموختگان مردمی 
باش��د، از این منظر یک انسان طبیب 

شد و یک طبیب انسان ماند. 
در طی طریق این دوره، سرپرستی 
دانشکده دندانپزشکی را در سال 1359 
و ریاس��ت آن را در س��ال1360-61 
تجربه و سپری کرد. در زیباترین نقش 
زندگی آفرین خود در دندانپزش��کی، 
ریاس��ت یازدهمی��ن کنگ��ره علم��ی 

بین المللی س��الیانه انجمن جراحان 
دهان،فک و صورت را بعهده داش��ته 
است، که خود آغازی بود بر فصلی نو، 
زیرا او در این نبرد و هماوردی نابرابر 
در مقابل کس��انی که تم��ام امکانات 
دندانپزشکی کشور را غصب کرده اند، 
می بایس��ت از هویت حرفه ای خود و 
بسیاری از آنان که به تسلیم"نه" گفته 
بودند، دفاع می کرد. این کار ش��دنی 
نب��ود مگر اینک��ه او همچنان رویکرد 
مردم��ی و معرفتی را پیش��ه کند، که 

اینچنین نیز شد.
وقتی گام به گام، خشت به خشت، 
صحن��ه به صحن��ه، یازدهمین کنگره 
جراحان به سمت شکل گرفتن پیش 
می رف��ت هیچکس باور نداش��ت که 
روزگار، درس دیگ��ری را رقم خواهد 
زد، آن درس این بود، "اگر به درستی 
و راس�تی اعتقاد داری و احساس 
وظیف�ه می کنی و حق را با خودت 
می دانی، گام بردار، استوار و ثابت 
قدم، بدان که پیروز خواهی شد".

در نقد جانانه یا در درس��نامه ای 
که او انتشار داد، به این نکته تاریخی 
اش��اره کرد ک��ه اگر اکثری��ت، مقابل 
آنچه برسرش��ان می آید سکوت  کنند، 
قدرت نشینان می پندارند که علامت 
رضاس��ت. اینگونه نیست، بلکه روزی 

این سکوت بازتاب خواهد یافت.
او ب��ا ن��گاه بیمارگون��ه ی بیگانه 
پرس��تی در علم و نه ب��ا فرهیختگی 
جهان��ی دانش به مقابله برخاس��ت، و 
با تکیه بر ارزش ه��ای حرفه ای راه را 
هم��وار کرد و در ای��ن راه تنها نبود و 
مردان و زنان بسیاری آستین بالا زدند 
و یکدست، او نیز با این دستان هم ساز 

و هم داستان شد.
انجم��ن دندانپزش��کی ای��ران با 
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تلفن: 09195296361
www.manitooth.com - www.igda.ir   

امور دبیرخانه: سحر صحت، زهره جلالی، نازنین صمدی،
رویا امین کیا، مژده همایی

امور پخش: دبیرخانه انجمن
صفحه آرایي و چاپ: مهندس صفرپور

شمارگان: 12000 نسخه
نشاني: کوي نصر، خیابان شهیدعلیالی)پیروزي شرقي(، پلاك5، واحد5

تلفن: 88245477 )خط ویژه(
نمابر:  88263037

صندوق پستي: تهران 14395/834
www.igda.ir :وب سایت

 irangda@yahoo.com :پست الکترونیك
  info@igda.ir - irangda@gmail.com

ماهنامه )خبرنامه انجمن دندانپزشكان عمومي ایران(
پیام انجمن

انجمن دندانپزشكان عمومي ايران
IRANIAN GENERAL 
DENTISTS ASSOCIATION

صاحب امتیاز: انجمن دندانپزشكان عمومي ایران
مدیر مسئول و سردبیر: دکتر باقر شهني زاده

 ادامه از صفحه اول

انجمن دندانپزشكان عمومي ايران

اعضاء هیات تحریریه و اجرایي انجمن:
دکتر ناصر آخوندان، دکتر فریبا ابوالحسني، دکتر مریم احمدی، دکتر محمدحسین ارگاني، دکتر ندا اسماعیلي، دکتر الهام السادات 
افراز، دکتر ناهید ایراني، دکتر الهه باغبان شمیراني، دکتر مهرداد بهنام، دکترسیدعلي پاکزادمقدم، دکتر حامد پدرام، دکتر وحید 
پدرام، دکتر محمد پهلوانی، دکتر نغمه تاجدیني، دکتر مریم تاییدی، دکتر حامد حافظی، دکتر جهانگیر حسینی، دکتر عباسعلی 
حقیقی، دکتر مریم حقیقي فرد، دکتر شبنم حنیفه زاده، دکتر حسین دهقان، دکتر مرتضی ذبیحی طارمی، دکتر مهدیه راست کردار، 
دکتر پوپک رنجبر، دکتر هوش��نگ زرگداز، دکتر جمش��ید زمان، دکتر شهرام س��پهرمند، دکتر غلامرضا سیفي راد، دکتر همایون 
س��یگاري، دکتر ثریا شاکری، دکتر علیرضا شاهباغی، دکتر علیرضا شریعت مدار، دکتر شکوفه شیراندشت، دکتر شادنوش صارمي، 
دکتر لیلا صدقي، دکتر علي صنعت، دکتر فرشته صیادي  پور، دکتر اسماعیل ضابطي، دکتر حسین طاهری زاده، دکتر لیلا عطایي، 
دکتر شهره عمویی، دکتر سجاد عظیمی، دکتر علیرضا غبرائی، دکتر علي رضا فروزنده، دکتر فرهاد قاسمیان، دکتر مارال قربان زاده، 
دکتر نعمت اله کلاه قوچی، دکتر افشین گوگانی، دکتر یکتا محبی، دکتر سیمین محمدزاده، دکتر محمدعلی محمدعلیزاده، دکتر 
حس��ین مقدادی، دکتر الهام ملبوبی، دکتر آرش منتظری، دکتر س��یدکاظم نبوي نژاد، دکتر مجید نوحي، دکتر مولود نیکومنش، 

دکتر علي وارسته، دکتر جعفر هنرمند.
مدیر اجرایي خبرنامه: دکتر لیلا صدقي.                   دبیر اجرایی خبرنامه: دکتر شهره عمویی.

سيستم نوین و جامع
مدیریت مطب و كلينيك دندانپزشکي ماني

شامل: لیست بیماران بدهکار، تاریخچه درماني هر 
دندان، ثبت بدقولي، تراز مالي هر پزشک و ...

مطب جهت فروش یا اجاره
با 20 سال سابقه و در حال فعالیت

با تجهیزات کامل در ساختمان پزشکان 

در بهترین موقعیت تهرانپارس

09121796652-09127959587

هفتمی�ن 
علم�ی  ه  کنگ�ر
انجم�ن  س�الیانه 
ن  ش�کا نپز ا ند د
عموم�ی ای�ران با 
تلاش گس�ترده فرزندان این مرز 
و بوم، در کسوت اساتید بزرگوار 
میهن مان و هیأت علمی تلاشگر 
مراکز دانش�گاهی علوم پزشکی 
کش�ور و همکاران شما در انجمن 
دندانپزش�کان عموم�ی ایران در 
ح�ال برنامه ریزی و ش�کل گیری 

است.
در  م�ا  اساس�ی  دغدغ�ه   
گذش�ته،  همچ�ون  م�ورد  ای�ن 
چگونگی بررسی نیازهای جامعه 
دندانپزش�کان عمومی کش�ور و 
یافتن پاس�خ مناسب به سؤالات 
ایش�ان  حرف�ه ای  مش�کلات  و 
می باش�د. در ای�ن می�ان یکی از 
اه�داف مه�م انجمن پش�تیبانی 
علم�ی و آموزش�ی از هم�کاران 
دندانپزشک در شهرستان ها باشد 
زیرا براس�اس نیاز سنجی برنامه 
های گذش�ته، هم�کاران به علت 
دوری از مرک�ز و محروم بودن از 
امکان آشنایی و در نتیجه آموزش 
علوم و تکنولوژی جدید، بدیهی 
اس�ت بیشترین اس�تحقاق را در 
بهره گی�ری از کنگره های علمی 

را داشته باشند.
ت�لاش  حداکث�ر  بنابرای�ن   
انجم�ن مبن�ی بر انتق�ال مطالب 
مفی�د و جدی�د به هم�کاران در 
زمان س�ه روز کنگ�ره و یک روز 
پی�ش کنگ�ره می باش�د. از کلیه 
همکاران شاغل در شهرستان ها و 
هیأت مدیره شعب انجمن عمومی 
انتظار می رود همانند گذش�ته با 
حضور چش�مگیر و فع�ال در هر 
چه باشکوه تر برگزار شدن کنگره 
هفتم ب�ا دعوت عموم�ی از همه 
دوس�تان همکاری خود را توسعه 

و گسترش دهند.
دکتر جمشید زمان
      رئیس امور شهرستان ها

حمایت از کنگره ICOI فضای دندانپزش��کی را 
بس��یار تنگ کرد و توهم و تردید را بر آن س��ایه 
افکن کرد. سابقه و تکیه بر هویت گذشته انجمن 
مادر، این سردرگمی را که چه می گذرد دامن زد، 
بسیاری نمی دانستند چه اتفاقی افتاده است و چه 
چیزی قرار است پیش آید؟ بدین جهت کار بسیار 
س��خت شد و فقط یک راه وجود داشت: جراحان 
باید نماینده درستی و راستی، بخشی از مردمان 
این مرز و بوم می شدند، آنها باید با تکیه بر خرد 
جمعی و حضور مردمی دندانپزشکی برای موفقیت 
گام برمی داشتند، کاری سخت و دشوار که باید در 
این راه، وحدت حرفه ای را با قدرت حفظ می کردند 
و از می��ان گرد و غبار، س��یاوش وار از آتش عبور 
می کردند. به قول دکتر عباس خدایاری این مهم 
به س��ر منزل مقصود نمی رسید »مگر با کشف 
کیمیای وحدت، یگانگی، همدلی، همدردی، 
همیاری و در نهایت دستیابی به اکسیر اعظم 
که همانا با هم بودن و پشت هم بودن و کنار 

هم بودن است.«
»هنگامی که صحبت از ساختن آینده 
اس�ت، آینده آنجایی نیس�ت ک�ه به آنجا 

می رویم بلکه آینده را باید ساخت.« 
این تفک��ر دکتر عباس خدایاری به حرکت 
جمع��ی او و یاران��ش امید، ماهی��ت و محتوی 
بخشید که ما می خواهیم ثابت کنیم آنچه دیگران 
برای ما رقم می زنند، آینده نیست بلکه آینده را 

ما خود می سازیم.
آنج��ا ک��ه او با صلاب��ت و با ق��درت فریاد 
می زند: »ما روی آرزوی کسانی راه می رویم 
که نگران س�رزمینی بودند که در گوشه و 
کنارش سینه های پر رمز و راز مدفون گشته 
اس�ت.« این فریادها آواز می داد که او با ریشه 

ایرانی و ایران آمده است.
آموخت��ن آنچه را ک��ه می دانی  به دیگرانی 
که  نمی دانند و اصرار  بر اینکه، آنچه که دیگران 
می دانند، آنرا مگوی و آنرا مکن که دیگران پیش 
از تو کرده اند، بدان معنی بود که حالا که آمده ایم 
و بر س��ریر حق ایس��تاده ایم، تکرار کهنه گویی 
 نکنیم. با سخن بدیع و نغز آمده ایم که کنگره ای با 
پویش عقل و معرفت وگویش اندیشه و خرد برپا 
کنیم و در نهایت از زبان آندره ژید که می گوید:
»خ�ود را به هیچ چیز خویش مبند جز 
آنچ�ه می بینی که هیچ ج�ای  دیگری، جز 

در تو نیست«
این بود که او بشارت داد و رشادت خواست 
ک��ه: »بیائید تمرین کنیم با پر و بال خود به 
پ�رواز در بیائیم و چش�م امید ب�ه پر و بال 
دیگران نبندیم«. وقتی سروش آورد که تمرین 
کنیم که گفتنی هایی داش��ته باشیم که دیگران 
نگفته باش��ند تا ما سرچشمه دانش شویم و در 
نهایت هش��دار وی سندیت تاریخی می یابد که 

می نویسد:
»محو جمال که ش�ده ایم که این چنین 
از خ�ود غاف�ل مانده ای�م و خی�ال باطل از 
 کی و کجا بر دل و دیده ما نشس�ته است«

و آنچنان بود که ادعایش به منصه ظهور رس��ید 
آنگاه که این پیام را انتشار داد: 

»جراحان میهن عزیزمان ایران همانی را 
می آفرینند که مربوط به آن خودشان است«
بداندیشان و وا دادگان، گمان باطل می بردند 
که او از این توشه »اقبال گسترده« در کنگره 
یازدهم جراحان در انتخاباتی که پیش رو اس��ت 
به��ره خواهد ب��رد، اما او مان��دن در میان تفکر 
ایرانی و مردمی بودن و جاودانه شدن-که بسیار 
مس��ئولانه تر و پر مخاطره تر است- و بخصوص 
نگه داشتن تار و پود و خمیر مایه بی نیازی که 
دشوارتر اس��ت را برگزید. و بدین لحاظ بود که 

توانست بگوید:
»این توفیق و بالندگی در سایه تامل در 
منافع عمومی، همکاری، هماهنگی و با هم 

یکی شدن حادث گردید.«
خت��م کلام، در نب��ردی نا براب��ر، در میان 
هیاهوی کسانی که فانوس دریائی شان در تلاطم 
منیت و دگماتیس��م فکری خاموش شده بود و 
در خود خویشتن سردرگم شده بودند، او اعلام 
کرد: »من می خواهم، حتما، بایس�تی و باید 
..... ج�ز مردودیات اس�ت« و پیروز شد. آری 
آینده مکانی نیست که به آنجا می رویم بلکه 
جایی است که آنجا را بوجود می آوریم، راه 
هایی که به آینده ختم می شود ساختنی اند، 
نه یافتنی، که س��اختن آنها هم س��ازنده و هم 
مقصدی دگر می س��ازد. آین��ده ای دیگر را رقم 
بزنیم. دکتر عباس خدایاری به این شایس��تگی 
و این بایس��تگی با سرور و افتخار به عنوان دبیر 
علمی هفتمی��ن کنگره علمی س��الیانه انجمن 

دندانپزشکان عمومی ایران برگزیده شد.
دکتر باقر شهنی زاده

باز هم نمایشگاه
استقبال پرشور همکاران عزیز و شرکت 
های محترم تجهیزات دندانپزش��کی غنچه 
زیب��ای امید را در دل ما ش��کوفا کرد و ما 
برآن ش��دیم که با همکاری ش��رکت سهلان در نمایشگاه 

هتل المپیک طرحی نو دراندازیم.
یکی از مش��کلات همیشگی ما در تشکیل نمایشگاه ها 
این است که اکثر شرکت ها خواهان قسمت A هستند، در 
صورتیکه مساحت قسمت A با در نظرگرفتن راهروهای بین 
غرف��ه ها کلًا حدود هزارمتر اس��ت و تع��داد غرفه ها در آن 
مساحت، محدود می باشد و حتی اگر این قسمت چند طبقه 
هم باشد باز نمی تواند جوابگوی شرکت های محترم باشد. برای 
اینکه حق کسی ضایع نشود خانم مهندس جلالی که مسئول 
هماهنگی در امور نمایشگاه می باشند طبق دستور هیأت مدیره 
برای تمام شرکت ها فاکس فرستادند و هر شرکتی که جواب 
داد ب��ه ترتیب در اولویت های اول الی ... قرار گرفتند و برای 

عقد قرارداد طبق همین اولویت ها دعوت شدند.
نکته دیگر اینکه پوشش قسمت D در نمایشگاه های 
قبلی مناسب نبود که با مسئول شرکت سهلان و مدیریت 
محت��رم هتل المپیک طی چند جلس��ه، بح��ث و گفتگو 
گردید و قرار بر این ش��دکه کف قسمت D بطور مناسب 
مفروش شود و راهرویی در قسمت بیرون محل نمایشگاه 
ایجاد گردد که با یک درب دو قس��مت A و D را پوشش 
دهد که اینکار برای جلوگیری از ورود س��رما بسیار مفید 
خواهد بود و الگوی خاصی برای قس��مت خارجی غرفه ها 
به آنها پیش��نهاد گردید که البته هزینه های ما را افزایش 
خواهد داد. بعضی از ش��رکت ها با صرف هزینه و تشکیل 
دکوراسیون های زیبا بر جلوه و شکوه بیشتر نمایشگاه می 
افزایند و مناظر زیبا و چش��م نواز خس��تگی از تن بازدید 

کنندگان به در می کند.
خدا را سپاس می گوییم که چنین علق و همبستگی بین 
ما و همکاران عزیز و شرکت های محترم بوجود آورده که در 
عرض چند روز تمام غرفه ها رزرو گردید و استقبال همکاران 
برای حضور در کنگره 7 که در تاریخ 20-17 بهمن ماه 1391 

برگزار خواهد شد بسیار پرشور و غرورآفرین بوده است.
از آق��ای دکتر گلابگیران رئی��س محترم اداره مواد و 
تجهیزات دندانپزش��کی وزارت بهداشت و همکاران ایشان 
که در تش��کیل نمایشگاه بهمن ماه ما را کمک می نمایند 

کمال امتنان و تشکر را داریم.
دکتر ناصر آخوندان

رئیس نمایشگاه کنگره هفتم 
انجمن دندانپزشکان عمومی ایران
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هو المحبوب
 تا ما طلا شدیم ز فیض نگاه دوست
هر شب دعا به یار نظر باز می کنیم

همکار و همراه و همدرد عزیز:
افلاطون می فرماید:”علم و محبت و آزادی 
زینت انسانهاست« رسیدن به این باور که »ما 
هم می توانیم« امری بدیهی و روش��ن اس��ت. 
دس��تاوردهای علم��ی ، پژوهش��ی و درمانی و 
انتش��ار آن در نشریات معتبر در داخل و خارج 
کشور، مبشر و مؤید این تلاش و زحمت اساتید 
و متخصصین میهن عزیزمان، ایران اس��ت که 
بدون چشم داش��تی در اعتلای حرفه ش��ریف 
دندانپزش��کی و جراحی دهان، فک و صورت، 
کمر همت بس��ته اند. ایران زمین همواره مهد 
اشاعه ادب ، علم و نوآوری در کلیه امور مدنی 
بش��ریت بوده اس��ت و تاریخ و آثار ملموس آن 

بیانگر این حقیقت است:
آفتاب آمد دلیل آفتاب

گر دلیلت باید از وی رو متاب
           )مولانا(

 همانگونه که با تجمیع آرا و عقاید مختلف 
علمی و بحث های معتبر به تضارب و در نهایت 
به وحدت نظر و نتیجه غائی می رس��یم، هرگز 
شایسته نیست با مردود شناختن افکار محترم 
همدیگ��ر ارزش والای انس��انی و علمی خود را 
خدش��ه دار نمائیم. اتصال به شبکه های معتبر 
علمی جهان در ارتباط با مکاتب مختلف علمی 
و تخصصی سراس��ر آکادمی ه��ا، امری مقبول و 
اجتناب ناپذیر اس��ت، اما حفظ هویت و ش��أن 
علمی هر جامعه ای به درون مایه، تفکر، تأمل و 
تعمق در خرد فردی و در نهایت در خرد جمعی 
آن جامعه بستگی دارد که همواره می بایستی به 
صیانت و نگهداری از آن و در نهایت به بالندگی 

آن افتخار کرد.
هنگام��ی که یک پدی��ده علمی در جهان 
مطرح و معرفی می شود، همواره شاهد هستیم 
که  هویت شخصی و محل وقوع اختراع به نام 
آن کشور ثبت می شود، زیاد دور نرویم در همین 
موفقیت های اخیری که س��ازمان فضانوردی 
آمریکا » ناس��ا« در پروژه جستجوی حیات در 
مریخ انجام داد و ماش��ین کنجکاوی، اطلاعات 
بس��یار گرانبهائی را پس از نشس��تن موفقیت 
آمی��زش در روی مریخ  به ک��ره زمین مخابره 
کرد، مدیر پ��روژه بلافاصل��ه در یک مصاحبه 
تلویزیونی این افتخار را برای بشریت رقم زد و 
سپس گفت: این سربلندی و افتخار از آن کشور 

ایالات متحده آمریکاست.
ما هم بایستی جایگاه معنی دار و اصلی خود 
را در این دهکده جهانی تثبیت نمائیم و زنهار 
که افکار عمومی مردم نجیب را به دس��ت انداز 
و تشتت بیاندازیم، چرا که  این جمعیت آگاه 
علاقمند و هدفمند هس�تند که همه چیز 
را ب�ه خوبی درک و فه�م کرده و تجزیه و 
تحلی�ل می نماید و در پای�ان به نتیجه ای 
ک�ه بای�د قطعا می رس�ند و اگر س�کوت 
اختی�ار کرده اند، دال بر ندانس�تن و عدم 
اشراف به حقایق، نیست و بر خلاف ضرب 

المثل های رایج یا غلط مصطلح »س�کوت 
علامت رضاس�ت«، در درون فرد ریخته و 
در بایگانی ذهن و افکارشان نقش خواهد 
بس�ت و بازتاب خواهد یافت. در ایران عزیز 
ه��م باید نوع نگرش و جایگاه برخورد با همکار 
پزشک داخل و خارج کشور را بدانیم و این توهم 
و خیال پرس��تی که در م��ا و برخی از ایرانیان 
نقش بس��ته است را بزدائیم که همیشه بر این 
تفکر باشیم که »مرغ همسایه غاز است« و آنها 
»تخ��م دو زرده«می کنند و ما نمی توانیم، این 
نبایست مایه غفلت از خود و بی خبری شود، به 
عبارتی محو جمال که شدیم که این چنین 
از خ�ود غاف�ل مانده ایم و خی�ال باطل از 
کی و کجا بر دل و دیده ما نشس�ته است 
که کیمیای وحدت و نیروی همت گروهی 

خویش را فراموش نموده ایم.
مولانا می فرماید:

ای برادر تو همه اندیشه ای
ما بقی خود استخوان و ریشه ای

این مهم به سر منزل مقصود نخواهد رسید 
مگر با کشف کیمیای وحدت ، یگانگی ، همدلی 
، همدردی ، همیاری و در نهایت دس��تیابی به 
اکس��یر اعظم که همانا با هم بودن و پشت هم 

بودن و کنار هم بودن است.
همچون آینه مشو محو جمال دگران                         
دل و دیده فرو شوی ز خیال دگران
در جهان بال و پر گشودن آموز                            
که پریدن نتوان کرد با پر و بال دگران
»اقبال لاهوری«
بیایی�د تمرین کنیم  ب�ا پر و بال خود 
به پرواز در بیائیم و چش�م امید را به پر و 
بال دگران نبندیم. ضرورت حکم می کند از 
امکانات دنیای هستی، طبیعت، خلقت و تمام 
مواه��ب آن در جه��ت منافع ملی و پیش��برد 
اهداف خرد گرایانه و آینده س��از جامعه خود با 
هم به مش��ارکت بی ش��ائبه و عاشقانه و به دور 
از ه��ر گونه منیت ها هم��ت گماریم. در قانون 
ارسطوئی: من می خواهم، حتما، بایستی، باید، 

جز مردودیات است.
براس�تی آینده مکانی نیس�ت که به 
آنجا می رویم، بلکه جایی است که آنجا را 
به وجود می آوری�م، راه هایی که به آینده 

ختم می شوند، ساختنی اند، نه یافتنی، که 
س�اختن آن هم »سازنده« و هم »مقصد« 
را دگرگون می س�ازد. خوش��بختانه انجمن 
جراحان دهان، فک و صورت به لحاظ قدمت40 
س��اله، که اصیل ترین انجمن علمی است و به 
همت والای بزرگ مردانی عالم، آگاه ، دلس��وز 
و عاشق بنیانگذاری شده است در راستای این 
اه��داف همواره پیش��قدم و پویا بوده اس��ت و 
در برداش��تن این دیوارهای مجازی منیت که 
متاس��فانه در بین حرف تخصصی به نادرستی 

ایجاد شده است، همت گشوده است.
پ��س از اب��لاغ ریاس��ت یازدهمین کنگره 
انجمن جراحان دهان، فک و صورت و سومین 
همای��ش بین المللی خلیج همیش��ه پارس به 
اینجان��ب، اولین دغدغه و رکن اصلی برگزاری 
کنگره تعامل و همیاری و به همکاری طلبیدن 
س��ایر رش��ته های تخصص��ی عل��ی الخصوص 
انجمن ه��ای معتب��ر مرتبط، عزی��زان جراح- 
دندانپزش��ک عمومی، بود که با اقبال بس��یار 
پرش��ور علاقه مندان مواجه گردید که دلگرمی 

ما را بسیار افزایش داد.
عزی�زان بدانیم م�ردان و زنان بی نام 
و نش�انی در این خ�اک عزیزم�ان ایران 
خفته ان�د، بی آنکه هیچ ی�ادگاری از خود 
برجای بگذارند، چرا؟ نه شاهزاده بوده اند، 
نه امیرزاده، نه سردار و نه ... اما این خاک 
زرخیز از حضور آنان بوده است که بر جای 
مان�ده، آنانی که ما بر روی آرزوهایش�ان 
راه می رویم و اگ�ر خوب گوش فرا دهیم، 
می شنویم، صدای طپش های قلبشان را که 
هنوز نگرانند، نگران چه؟ نگران سرزمینی 
که در گوشه و کنارش سینه پر رمز و رازی 

مدفون گشته است.
یکی از این سینه ها، حافظ است، سخنگوی 
ناخود آگاه جمعی ما ایرانیان، که همیشه و همه 

حال از دل ما سخن می گوید:
درخت دوستی بنشان که کام دل ببار آرد

نهال دشمنی برکن که رنج بی شمار آرد
و یا به عبارت دیگر

ز فکر تفرقه باز آی تا شوی مجموع
به حکم آنکه چو شد اهرمن، سروش آمد

اینجانب عمیقاً اعتقاد دارم که رسیدن 

به اهداف عالی و اعتلای حرفه دندانپزشکی 
و بالابردن س�طح علمی و عملی همکاران 
گرامی، جراح، دندانپزشک عمومی در سایه 
وح�دت و یگانگی تش�کل ها و به عبارتی 
NGO ها می باشد. همانطور که آندره ژید 

در کتاب مائده های زمینی می گوید:
»کتاب مرا بیفکن، به خویشتن بگوی 
که این در براب�ر زندگی جز یکی از وجوه 
ممکن نیس�ت »آنِ خ�ود را به جوی« آنرا 
که دیگ�ری نیز بتواند به نیک�ی تو انجام 
دهد، مکن، آنرا که دیگری بتواند به نیکی 
تو بگوید، مگوی، و به خوبی تو بنویس�د، 
منویس. خود را به هیچ چیز خویش مبند 
جز آنچه میبینی که در هیچ کجای دیگری 
جز در تو نیست.« از سر صبر یا بی صبری 
از خویش�تن »آه« جانش�ین ناپذیرترین 

هستی ها را بیآفرین
جراح��ان میهن عزیزمان ای��ران همانی را 
می آفرینند که مربوط به آنِ خودش��ان است و 
اس��اتید همانی را تعلیم و تعل��م می نمایند که 
آن خودش��ان است، اگرچه این حرفه در دنیای 
کنونی نس��بتاً جوان و در کشور ما جوانتر است 
ول��ی خروجی ه��ای علمی و عمل��ی و خدمات 
درمانی ارزنده در چهارچوب آموزش، پژوهش و 
درمان از بارزترین دست آوردهاست که علیرغم 
ندانم کاری ها و مش��کلات ایجاد شده در جایگاه 

رفیعی قرار دارد.
اقبال گس��ترده همکاران جراح متخصص 
و جراحان دندانپزش��ک عموم��ی و گروه های 
تخصصی دیگر مؤید این توفیق و بالندگی است 
که در س��ایه همکاری و همدلی و هماهنگی و 
ب��ا هم یکی ش��دن و تأم��ل در منافع عمومی 

حادث گردید.
برگزاری یازدهمین کنگره بین المللی انجمن 
جراحان دهان و فک و صورت همراه با س��ومین 
همایش بین المللی ایمپلنت و خلیج پارس خود 
مهر تأییدی بر رخداد این همایش عظیم و پرشکوه 

و غرورآفرین علمی و ملی می باشد.
پدیده ایمپلنتولوژی در جایگاه اصلی خود 
با تکیه بر نگرش های مصلحانه و افکار و عقاید 
مبتنی بر مش��ارکت و پش��توانه قراردادن این 
تضارب مبتنی بر انس و الفت می تواند نهادینه 

و تثبیت گردد.
مراک��ز علمی دانش��گاهی و معتب��ر و به 
خصوص انجمن ها می بایس��تی ب��ا برنامه ریزی 
و اس��تراتژی که لجس��تیک هم باشد و جنبه 
عملیاتی مثبت پیدا کند آموزش پایه ای علمی 
ایمپلنت را از ابتدا تا انتها از الف تا ی جهت کلیه 
همکاران محترم جراح دندانپزشک فراهم آورد 
و همواره در راهبری آن نظارت داشته باشند.

بار دیگر سپاس بیکران خود و همراهان 
صدی�ق و ف�داکار را از حمای�ت و حض�ور 
مدبرانه و هوشیارانه یکایک عزیزان در مقام 
گرامی س�خنور و مستمع تقدیم می داریم 
که پذیرفتیم در کنار هم یادگاری در سینه 
پرجوش تاریخ دندانپزش�کی کشورمان و 
مردم این مرز و بوم با افتخار بجای بگذاریم.
به امید موفقیت

پیام دکتر عباس خدایاری رئیس یازدهمین کنگره علمی انجمن جراحان دهان، فک و صورت ایران و سومین سمپوزیوم ایمپلنت خلیج فارس
پیرامون مسائل حساس حرفه دندانپزشکی و دستاوردهای این کنگره که دفاع قاطعانه از منافع حرفه ای و ملی را در بر می گیرد

آینده مکانی نيست كه به آنجا می رویم، بلکه جایی است كه آنجا را به وجود می آوریم
راه هایی که به آینده ختم می شوند، ساختنی اند، نه یافتنی، که ساختن آن هم »سازنده« و هم »مقصد« را دگرگون می سازد
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دندانپزشکان  انجمن 
عمومی ایران و شعب آن 
در سراسر کشور، همواره 
س��عی در فراه��م نمودن 
زمینه آموزش های جدید 
و بازآموزی ه��ای م��دون 
و م��داوم را ب��رای تم��ام 
دندانپزش��کان سراس��ر کش��ور در شهرهای 
مح��ل اقامت ش��ان دارد، اگر چ��ه این کار، 
گاهی با مش��کلات خاص خود همراه اس��ت. 
پس از برگزاری موفق و غرورآفرین چهارمین 
همایش ایمپلنت در تیرماه سال جاری، انجمن 
دندانپزش��کان عمومی ایران شعبه اصفهان، 
درخواس��ت برگزاری 5 بازآم��وزی مدون در 
اصفه��ان را در 22 تا 24 ش��هریور نمودند. با 
پیگیری های جناب آقای دکتر س��ید حسین 
مقدادی رئیس هیأت مدیره اصفهان و سرکار 
خان��م دکتر ن��دا اس��ماعیلی نماینده انجمن 
عمومی مرکزدر اصفه��ان، مجوزهای لازم از 
دانش��گاه اصفهان را گرفته و پیرو درخواست 
انجمن مرکز، امتیاز لازم از وزارت بهداش��ت 

به این بازآموزی تخصیص یافت.
بازآموزی بزرگ م��دون پروتز و جراحی 
ب��ا 25 امتیاز بازآموزی م��دون در 22 تا 24 
ش��هریور در هتل آس��مان اصفهان به همراه 
نمایش��گاه م��واد و تجهیزات دندانپزش��کی 

برگزار گردید.
در مراس��م افتتاحیه این همایش، جناب 
آقای دکتر شهنی زاده، پس از ایراد سخنرانی 
در خصوص ضرورت برگزاری این بازآموزی ها 
درتمام ش��هرها، با اهداء لوح تقدیر از جناب 
آقای دکتر سید حسین مقدادی و سایر اعضا 
هیأت مدیره اصفهان و بازرس محترم آن شعبه 
س��رکار خانم دکتر اله��ام ملبوبی، از زحمات 
ایشان در تدوین برنامه، تقدیر به عمل آوردند.

پ��س از آن جن��اب اق��ای دکت��ر عباس 
خدایاری، ریاس��ت محترم یازدهمین کنگره 
جراح��ان فک و ص��ورت با ایراد س��خنرانی، 
توضیحاتی در مورد کنگره جراحان که در 26 

تا 28 مهرماه برگزار می گردد، دادند.
این بازآموزی ها، با همکاری اساتید محترم 
ته��ران و اصفهان تدریس گردید. اس��اتیدی 
که در رش��ته جراحی، ما را همراهی نمودند: 
جن��اب آقای دکتر عباس خدایاری، دکتر وفا 
مش��یرآبادی، دکتر فرزین س��رکارات، دکتر 

انجم��ن دندانپزش��کان عمومی ایران به 
عن��وان یکی از مراک��ز برگ��زاری دوره های 
ب��از آموزی در چند س��ال اخیر بوده اس��ت 
که توانس��ته سهم بس��زایی در جلب رضایت 
همکاران داش��ته باش��د و در راستای هدف 
مذک��ور اقدام ب��ه برگزاری ای��ن دوره ها در 
ش��هرهای مختلف کش��ور با همکاری شعب 

انجمن نموده است.
 یک��ی از بزرگتری��ن و پ��ر مخاطب ترین 
دوره های بازآموزی م��دون در تاریخ 22-24 
ش��هریور 1391 در هت��ل آس��مان اصفهان 
برگزار گردید. همایشی که با استقبال بی نظیر 
همکاران رو به رو گردید. موارد مطرح ش��ده 
شامل آموزش الفبای جراحی و پروتز ایمپلنت 
به هم��راه کارگاه های  Hands onبود که با 
همکاری صمیمانه اساتید رشته های مرتبط به 
انجام رسید. انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 
به منظور قدردانی از تلاش های چند سال اخیر 
کلیه نیروهای اجرایی و کادر وظیفه ش��ناس، 
س��فر صرفا سیاحتی به ش��هر زیبای اصفهان 
را تدارک دید ک��ه البته به دلیل حجم بالای 
کارهای پیش بینی نشده ناشی از استقبال بیش 
از حد شرکت کننده ها، کادر اجرایی همیشه 
مسئولیت پذیرانجمن تهران به یاری همکاران 
خود در اصفهان شتافتند. فضای گرم و صمیمی 
حاکم بر روابط گروه های مختلف اجرایی، نشان 
همکاری و از خود گذش��تگی همه عزیزان در 
جهت رس��یدن به یک هدف، ایجاد محیطی 
آرام و دوستانه به منظور استفاده هرچه بیشتر 
همکاران ش��رکت کننده در برنامه از مباحث 

علمی و کارگاه های عملی، داشت. 

علیرضا جهانگیرنیا، دکتر غلامرضا ش��یرانی 
دکتر افش��ین یادگاری، دکت��ر بهنام بهلولی، 
دکت��ر بیژن موحدیان، دکتر آرش گلس��تانه، 
دکت��ر هدایت الله گلس��تانه، در رش��ته پریو 
دکتر امین جلال جلالی و در رشته لیزر دکتر 

امیرمنصور شیرانی.
در رشته پروتز: دکتر محمدحسین پدرام، 
دکتر س��یدجلیل صدر، دکت��ر رامین آغنده، 
دکتر س��ینا نواب، دکت��ر مجید نوحی، دکتر 
کورش صادق پور، دکتر میثم مهابادی، دکتر 
محمد کتابی، دکتر مرتضی بنکدارچیان، دکتر 

رامین مشرف، دکتر فرزاد یگانه
 در کن��ار این بازآموزی س��ه روزه، س��ه 
کارگاه Hand's on training با همکاری 

سه شرکت برگزار گردید:
1( کارگاه implant شرکت مجتمع عصر 
نوین و شرکت دوستکام با تدریس دکتر محمد 

کتابی و دکتر میثم مهابادی
بایودنت��ا  2( کارگاه implant ش��رکت 
ایرانیان با تدریس دکتر افشین یادگاری، دکتر 

امیر مسعود شیرانی و دکتر فاطمه کشانی
3( کارگاه implant شرکت درسان طب 

پارس با تدریس دکتر مهرداد کاظمیان
4( کارگاه implant شرکت افرند اطلس 
با تدریس دکتر منصور ریس��مانچیان و دکتر 

بیژن موحدیان
 sinus( روی بیمار live ی��ک جراح��ی
lift( در مرکز آموزشی پروفسور ترابی نژاد که 
با امکانات بسیار کارآمد و مفید راه اندازی شده 
است، نیز برگزار گردید که جراحی آن توسط 
دکت��ر غلامرضا ش��یرانی، متخصص جراحی 
دهان ،فک و صورت با دستیاری دکتر پژمان 
 Biodenta اسماعیلی و با اسپانسری شرکت

ایرانیان برگزار گردید.
ب��رای برگ��زاری موف��ق ای��ن همایش، 
دبیرخانه انجمن مرکز، در هماهنگی همس��و 
و س��ازمان یافته ب��ا دبیرخانه انجمن عمومی 
ش��عبه اصفه��ان، روزهای متم��ادی زحمت 
کشیدند. از آنجا که در موفقیت هر مرد موفق، 
زن��ی موفق نقش آفرینی می کند. خانم آزاده 
مجیدی نژاد همس��ر آقای دکتر سید حسین 
مقدادی )رئیس هیات مدیره( با سرپرس��تی 
دبیرخانه انجمن عمومی ش��عبه اصفهان، در 
برگزاری منظم و باش��کوه این همایش، ما را 

خالصانه همراهی کردند. 

البته روز پنج شنبه عصر تور گردشگری 
جهت بازدید از اماکن دیدنی شهر ترتیب داده 
ش��د که اعضای انجمن و سخنرانان محترم 
ساعات خاطره انگیزی را کنار یکدیگر سپری 
کردند. انجمن دندانپزش��کان عمومی ایران 
ش��عبه اصفهان با مدیریت جناب آقای دکتر 
س��ید حس��ین مقدادی و همراهی جسورانه 
همسر ایش��ان س��رکار خانم آزاده مجیدی 
نژاد و هیأت مدی��ره محترم تلاش جانانه ای 
به منظور برپایی هر چه منظم تر و شایس��ته 
ت��ر این همایش داش��تند که مایه دلگرمی و 
آسودگی خاطر ما بود و از زحمات این عزیزان 

سپاسگزاریم.
همکاری و لطف همیشگی اساتید گرانقدری 
که از تهران دعوت ما را پذیرفته و در انجام این 
رس��الت دس��ت یاری ما را به گرمی فشردند و 
نیز همراهی سخنرانان توانمندی که از اصفهان 
در برپای��ی ای��ن همایش س��ه روزه، با انجمن 
دندانپزشکان عمومی ایران همکاری صمیمانه و 
صادقانه داشتند نیز ستودنی است. جدول علمی 
کارب��ردی، برنامه ریزی دقیق، برگزاری منظم 
این دوره منتهی به استقبال بی نظیر همکاران 
و شرکت کنندگان و رضایت مندی آنها گردید. 
در پایان لازم می دانم از س��رکار خانم دکتر ندا 
اسماعیلی )نماینده ناظر انجمن دندانپزشکان 
عمومی ایران در اصفهان و عضو کمیته کشوری 
شهرس��تان ها ( که زحمات بسیاری به منظور 
هماهنگی اجرایی این برنامه متحمل ش��دند، 
سپاس��گزاری نمایم. ما چشم امید به افق های 
پیش رو داریم و چون همیشه افتخارمان همراه 

بودن شماست.

هدف انجمن دندانپزشکان عمومی ایران، 
برگزاری بازآموزیهای مدون در سراسر کشور است

دکتر لیلا صدقي

بازآموزی بزرگ اصفهان همکاری و از 
خود گذشتگی، در فضای گرم و صمیمی

دکتر مارال قربانزاده )دبیر اجرایی همایش اصفهان(

هفتمین کنگره
 انجمن دندانپزشکان عمومی ایران

ز فردا نپزشکی امروز   و چشم اندا دندا
انجمن دندانپزشكان عمومي ايران
IRANIAN GENERAL 
DENTISTS ASSOCIATION

تهران- هتل المپیک20-17 بهمن 1391
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ب��ر اس��اس رش��د و ش��کوفایی و توانایی 
همکاران دندانپزش��ک مس��ئول در شهرستان 
های کشور، انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 
سیاست تمرکز زدایی و تقویت شعب انجمن را 
در برنام��ه های خود گنجانده، طراحی و اجراء 

کرده است.
در این خصوص برنامه های بسیارموفقی در 
اردبیل، تنکابن، یزد و ... قبل یا بعد از بازآموزی 

بزرگ اصفهان برگزار گردید.
م��ا برای موفقیت بیش��تر علمی، این مهم 
را بررس��ی کردیم که در کنگره ها در بهترین 
شرایط حداکثر بین 1000 و نهایت 2000 نفر 
از سراس��ر کشور همکاران دندانپزشک شرکت 
م��ی کنن��د و با توجه ب��ه برگزاری متاس��فانه 
همزمان برخی کنگره ها در سه روز یک هفته 
که البته نشان از اختلافات حاکم بر دندانپزشکی 
کش��ور دارد، که در زمان مدیریت مدیرانی بر 
انجمن مادر حاکم شده است که بیشترین تلاش 
را ص��رف حفظ خود و حذف دیگران کرده اند، 

گاه کمتر از این تعداد هم شرکت می کنند.
اما آنچه در اصفهان برنامه ریزی ش��د این 
تدابی��ر را پیگیری می کرد ک��ه در اصفهان در 
حدود 700 نفر دندانپزش��ک و در کل اس��تان 
اصفهان که حدود 1400-1200 دندانپزش��ک 
فعالیت می کنند وچنانچه همایشی در اصفهان 
اجرا ش��ود، یقین جمعیت مع��ادل یک کنگره 
کش��وری در آن حضور خواهند داش��ت ضمن 
آنکه باتوج��ه به جایگاه فرهنگی، میراث هنری 
و آثار باس��تانی جذبه کشوری آن افزون بر این 
نیز موفقیت هر کار باکیفیت علمی را دوچندان 
خواهد کرد، این اصل دست مایه اصلی درخشش 
مدیران شهرستان ها و موفقیت کشوری انجمن 

دندانپزشکان عمومی ایران را فراهم می کند.
ب��ا توجه به مدیریت و س��ازمان پذیری و 
درایت��ی که مردمان اصفهان��ی در کلیه زمینه 
ها داش��تند و دارند، دکتر سیدحسین مقدادی 

بازآموزی بزرگ انجمن دندانپزشکان عمومی ایران در اصفهان
24-22 شهریورماه در اذهان به یادگاری جاودانه ماند

رئیس هی��أت مدیره ش��عبه اصفهان هنگامی 
بعنوان یکی از این مدیران موفق تقاضای خود را 
مطرح کرد، ما باور داشتیم که می توان موفقیت 

این برنامه را از پیش تثبیت کرد.
انجمن دندانپزش��کان عموم��ی ایران،  با 
تدارک نمایش��گاهی درخ��ور توجه  نیز تلاش 
ک��رد که هزینه های این بازآموزی بزرگ را که 
در س��ه روز 22، 23 و 24  شهریورماه 1391 

برگزار می گردید، پوشش دهد.
دبیرخان��ه مش��ترک انجم��ن در مرکز و 
اصفه��ان به مدیریت خان��م آزاده مجیدی نژاد 
توانست با بکارگیری ظرفیت حداکثری هیأت 
مدیره ش��عبه اصفهان و حضور مدیران و کادر 
اجرائی انجمن مرک��ز، زمینه این کار را فراهم 

کنند.
این موفقیت شدنی نبود مگر به همت این 
همکاران گرانقدر، ضم��ن آنکه کلیه همکاران 
هیأت مدی��ره، کادر اجرایی و تحریریه انجمن 
مرک��ز در این برنامه به عن��وان همکار حضور 
داشته اند تا در کار برپایی این بازآموزی دست 
یاری داش��ته باشند، هرچند که فعالیت قطعی 
و سازنده آن توسط همکاران در اصفهان انجام 
ش��د و این نش��ان داد که برای برگزاری برنامه 
های بزرگ در اصفهان آمادگی کامل وجود دارد.
حضور نیروهای باتجربه و مدیریت دکتر ندا 
اسماعیلی که این برنامه از تلاش های مجدانه 
و مش��فقانه ایشان س��امان یافت و دکتر ناصر 
آخوندان، دکتر لیلا صدقی، دکتر مارال قربان 
زاده از مرک��ز این راه را بیش��تر هموار کرد که 
البته مس��ئولیت اصلی بادکتر حسین مقدادی 
بوده اس��ت.کادر اجرایی این برنامه بشرح ذیل 

بوده است:
نجم�ن  ا مدی�ره  هی�أت  ئی�س  ر
ایران-ش�عبه   عموم�ي  دندانپزش�کان 

اصفهان : دکتر سید حسین مقدادی 
ش�ورای مش�اوران علم�ی هماییش 

: دکت��ر رامی��ن آغن��ده، دکتر بهن��ام بهلولی، 
دکتر محمدحس��ین پ��درام، دکتر امین جلال 
جلالی،دکتر علیرض��ا جهانگیرنیا دکتر عباس 
خدایاری، دکتر فرزین سرکارات، دکترکوروش 
صادق پور، دکتر س��ید جلی��ل صدر، دکتر وفا 
مش��یرآبادی، دکتر میثم مهابادی، دکتر سینا 
نواب، دکتر مجید نوحی، دکتر افشین یادگاری

ش�ورای مش�اوران اجرای�ی همایش: 
دکتر سیدحسین مقدادي، دکتر ندا اسماعیل 
فلاح، دکتر سیدمحسن طباطبائي، دکتر سعید 
صادقیان، دکتر مسعود سلطاني، دکتر علیرضا 
اسدي، دکتر الهام ملبوبي، دکتر علیرضا فیروزه، 
دکت��ر مصطفي داودي، دکتر آتوس��ا فرزام فر، 
دکتر ناصر آخوندان ، دکتر فریبا ابوالحس��نی، 
دکتر الهه باغبان ش��میرانی ، دکتر س��ید علی 
پاکزاد مقدم، دکتر نغمه تاجدینی، دکتر شبنم 
حنیف��ه زاده، دکتر جهانگیر حس��ینی، دکتر 
مهدیه راس��تکردار، دکتر ش��هرام سپهرمند ، 
دکتر ش��کوفه شیراندش��ت، دکتر لیلا صدقی، 
دکتر علی صنعت، دکتر فرش��ته صیادی پور، 
دکتر لیلا عطایی، س��جاد عظیمی، دکتر مارال 

قربانزاده،  دکتر علی وارسته
مدیر اجرایی: دکترسیدحسین مقدادی

مدیر ش�ورا ی مشاوران اجرایی: دکتر 
لیلا صدقی

دبیر اجرایی: دکتر مارال قربانزاده  
 کمیته اجرایی س�الن آفت�اب:  دکتر 
مس��عود س��لطانی، دکتر میثم مهابادی،دکتر 

شراره دانش پور ،دکتر آرین مشرف فر
 کمیته اجرایی س�الن آس�مان: دکتر 
علیرضا اس��دی، دکتر افش��ین یادگاری، دکتر 
فاطمه کشانی، دکتر پدرام پاکزاد، دکتر مازیار 

خدام
کمیته علمی: دکتر امیر مس��عود شیرانی، 
دکت��ر پژمان اس��ماعیل ف��لاح، دکتر افش��ین 
یادگاری،دکتر فاطمه کشانی، دکتر میثم مهابادی

 کمیت�ه کارگاه های زن�ده روی بیمار 
و Hands on Training : دکت��ر پژم��ان 
اس��ماعیل فلاح، دکتر فروز کشانی،دکتر الناز 

موسوی         
مسئولین نمایشگاه: دکتر ناصر آخوندان، 

دکتر سید علی پاکزاد مقدم 
کمیته نمایشگاه: دکتر محمد جعفریان، 
دکتر س��عید صادقیان، مهن��دس زهره جلالی 

فهیم
کمیته اجرایی نمایشگاه سالن مهتاب: 
دکتر اله��ام ملبوبی، دکترزه��را نوروزی،دکتر 

کیوان کریمی،دکتر ثمین طیاران
کمیته اجرایی نمایشگاه سالن ستاره:  
دکترعلیرضا ایروانی،دکتر محمد جواد امیدواری
کمیته اجرایی نمایشگاه سالن آسمان:  
دکتر غزاله موحد محمدی،دکتر شاهین موحد 

محمدی
دبیرخانه مرکزی همایش: آزاده مجیدی 
نژاد)مسئول(، س��حر صحت،  نازنین صمدی،  

نازلی بهروزی، رویا امین کیا،  مژده همایی
مسئول ثبت نام: دکتر سهیلا موسایی 

کمیته ثب�ت نام:دکتر آتوس��ا فرزام فر، 
دکترآیدا متقی، دکتر پویا حمیدی، دکتر ویدا 
نکوئی، س��حر جلالی،مریم طهماسبی،مرجان 

قاسمیان ،پریناز سراییان
کمیته بازرس�ی:  دکتر اله��ام ملبوبی ،  

دکتر مهرداد فروهنده، دکتر زهرا نوروی
کمیته  تش�ریفات: دکتر س��ید محسن 
طباطبائ��ی، دکتر فرن��از تاجمیر ریاحی، دکتر 

نسرین جنابی، دکتر سارا سیادت
تاجمیر  دکترآرمی��ن  رواب�ط عموم�ی: 

ریاحی،  دکتر نسیم امینی، دکتر آیدا پدرام 
کمیته فنی و مهندسی: مهندس سیاوش 
صفرپور، مهندس علی حیدری،  مهندس زهره 

جلالی فهیم
انتشارات : محمد نائبیان
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اتحاد،اقت��دار و همدلی هم��کاران ما را بر 
آن داش��ت تا گامی در جهت برگزاری همایش 
سراسری با نام بازآموزی بزرگ مدون جراحی 
و پروت��ز با گرایش ایمپلنت در ش��هر تاریخی 
اصفه��ان برداریم.در  این ب��از آموزی علاوه بر 
داش��تن 25 امتیاز مدون، بح��ث ها و مطالب 
مفیدی با حضور اس��اتید برجس��ته کشور در 
مورد  تازه های دندانپزشکی در زمینه ایمپلنت 
در هتل آسمان اصفهان در محیطی مناسب و 

در شأن همکاران ارائه گردید.
از ویژگ��ی های بارز این همایش کارگاه ها 
ی hand's on Training ب��ود که بصورت 
نوین تیمی با همکاری شرکت ها و انجمن برای 
همکاران��ی که علاقمند ب��ه یادگیری ایمپلنت 
بودند بصورت تئ��وری و عملی و به دور از برند 
خاصی همزمان با سخنرانی ها و بصورت رایگان 
در سالن زهره هتل آسمان انجام شد. همچنین 
ب��رای عزیزانی که در س��طح پیش��رفته درمان 
ایمپلنت انجام می دهند، پخش و اجرای جراحی 
زنده Sinus lifting  در مرکز تحقیقات پرفسور 

ترابی نژاد در دانشگاه اصفهان برگزار گردید.
این همایش س��رآغاز حرکت��ی عظیم در 
کش��ور است و پیام آن این است که ما باید به 
حل همه مس��ائل خود چه علمی و چه صنفی 
بپردازیم از حاش��یه ها دوری کنیم و انصاف و 
عدالت را پیشه خود سازیم. این همایش علاوه 
بر هزینه های سنگین، دقت و انرژی زیادی از 
همکاران عزیز داوطلب گرفت اما با اس��تقبال 
ب��ی نظیر همکاران نه تنها خس��تگی را از تن 
نیروهای اجرایی زدود بلکه این پیام را داش��ت 
ک��ه  IGDA)انجمن دندانپزش��کان عمومی 
ایران(  تنها نیس��ت و متعلق به همه همکاران 

می باشد و این تازه آغاز راه است .
در پایان ضمن تش��کر از همه همکاران و 
اس��تادان عزیز و پیشکسوتان که با قدوم خود 
همایش را گلباران کردند و قدردانی از ریاست 
محت��رم انجم��ن دندانپزش��کان عمومی ایران  
جن��اب آق��ای دکتر باقر ش��هنی زاده و هیئت 
مدی��ره انجم��ن و همچنی��ن از اعضای هیأت 
مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران شعبه 
اصفهان و ریاست محترم دانشکده دندانپزشکی 
اصفهان دکتر خادمی، دانش��کده دندانپزشکی 
آزاد اس��لامی، سازمان نظام پزشکی و معاونت 
درمان اصفهان و کلیه شرکت ها که ما را یاری 
نمودن��د تا ای��ن باز آموزی را هر چ��ه پر بارتر 
برگزار نماییم قدردانی می کنم و امیدوارم که 
ش��اهد این اتحاد و اقت��دار در همه جای ایران 

عزیزمان باشیم.  

دوری از مسائل حاشیه ای، 
حل مشکلات علمی و صنفی

کارگاه ها در روزهای پنجشنبه و جمعه 23 
و 24 ش��هریور در س��الن زهره ی هتل آس��مان 
برگ��زار گردی��د. از چند ماه قب��ل برنامه ریزی و 
زمانبندی کارگاه ها همزمان با همایش توس��ط 
آقایان دکتر س��ید حس��ین مقدادی و دکتر امیر 
مس��عود شیرانی انجام ش��ده بود. موضوع کارگاه 
ها آش��نایی با سیستم های مختلف ایمپلنت بود 
و مجری کارگاه ها شرکتها بودند. در نهایت قرار 
 Dentis - Biodenta ش��د که چهار ش��رکت
Implantium  و Dio کارگاه ها را اجرا کنند. 
در روز چهارشنبه که افتتاحیه همایش انجام 
شد و کلیه شرکتهای فوق هم در نمایشگاهی که 
همزمان با همایش در حال برگزاری بود نیز حضور 
داش��تند ، با تک تک آنها هماهنگی به عمل آمد 
و نماینده آنها به صورت جداگانه در محل کارگاه 
حضور یافته وامکانات مورد نیاز خود را بررس��ی 
و مطرح کردند و با هماهنگی با مس��ئولین هتل 
آس��مان ، به گون��ه ای برنامه ریزی ش��د که هر 
ش��رکت هنگام اجرای کارگاه خود امکانات مورد 

نظر خود را داشته باشد.
اس��تقبال از کارگاه ها به قدری زیاد بود که 
مجبور ب��ه ایجاد محدودیت از نظر ظرفیت برای 

شرکت کنندگان شدیم.
 Dentis پنج ش��نبه صبح کارگاه ش��رکت
 ، کتاب��ی  محم��د  دکت��ر  آقای��ان  ب��ا حض��ور 
پریودنتیست،دکتر میثم مهابادی، پروستودنتیست 
و خانم دکتر روشنک غفاری متخصص رادیولوژی 
دهان و فک و صورت برگزار شد. در ابتدا مراحل 
جراحی و پروتز این سیس��تم به طور کامل شرح 
داده ش��د. از نق��اط قوت ای��ن کارگاه توضیحات 
خان��م دکتر غفاری پیرامون CBCT و نحوه کار 

با نرم افزار آن بود. 
کارگاه پن��ج ش��نبه بعد از ظهر به ش��رکت 
Biodenta اختصاص داشت.این کارگاه با حضور 
آقای دکتر امیر مسعود شیرانی، دکتر شاه ناصری 
، جراح فک و صورت، و خانم دکتر فاطمه کشانی 
متخصص ترمیمی ،با نظم هر چه تمامتر به انجام 
رس��ید و حتی با هماهنگی انجام ش��ده 2 الی 3 
س��اعت بیش از زمان پیش بینی ش��ده سالن در 

اختیار ش��رکت کنندگان جهت استفاده هر چه 
بیشتر از کارگاه ،قرار گرفت.

 Implantium کارگاه صبح جمعه به کمپانی
اختصاص داشت که با حضور دکتر آرش گلستانه 
متخصص جراحی فک و ص��ورت و دکترمهرداد 
کاظمیون متخصص ترمیمی برگزار گردید و کلیه 
شرکت کنندگان در این کارگاه از فرصت مناسبی 
که جهت کار روی مانکن برایش��ان بوجود آمده 
بود و کمک هایی که آقای دکتر گلس��تانه ضمن 

کار می کردند، راضی بودند.
کارگاه بع��دی به ش��رکت Dio  اختصاص 
داش��ت که چون این کمپانی از قبل اعلام نموده 
بود که اس��تقبال جهت ثبت ن��ام از کارگاه آنها 
بیش از ظرفیت پیش بینی شده بوده،لذا در وقت 
استراحت بین دو کارگاه مجبور به تغییر چیدمان 
س��الن و اضافه کردن صندلی جهت این شرکت 
شدیم. این کارگاه هم با حضور آقایان دکتر بیژن 
موحدی��ان ج��راح فک و ص��ورت و دکتر منصور 
ریس��مانچیان متخصص پروتز برگزار گردید و با 
توجه به افزایش ظرفیت بوجود آمده ، این کارگاه 
هم با موفقیت به پایان رس��ید و حداکثر رضایت 

شرکت کنندگان حاصل شد.
در حین برگزاری کارگاه ها مشکل خاصی به 
چشم نخورد و کارگاه ها به لحاظ کیفی و امکانات 
به نحو احسن برگزار گردید و شرکت کنندگان با 

رضایت کامل کارگاه ها را ترک نمودند.
مشکلات س��معی بصری در حین کارگاه ها 
مش��اهده نگردید و شرکت ها به صورت همزمان 
از کامپیوتر متصل ب��ه Data show و دوربین 

متصل به LCD استفاده می نمودند. 
در پایان لازم می دانم که از زحمات بس��یار 
زیاد سرکار خانم دکتر طاهره صانعی که در تمام 
مراحل کار حضور داش��ته و قبول زحمت نموده 
بودند تشکر و قدردانی به عمل آورده و همچنین 
از آقایان دکتر ش��هرام سپهرمند و دکتر دهقانی 
و خان��م دکتر ش��بنم حنیفه زاده ک��ه از تهران 
تش��ریف فرما ش��ده بوده و ما را در اجرای هرچه 
بهتر کارگاه ها راهنمایی نمودند کمال تش��کر و 

قدردانی به عمل آورم.

بازآموزی بزرگ جراحی و پروتز با گرایش 
ایمپلنت با حضور پرشور همکاران دندانپزشک 
متخص��ص و عمومی در ش��هر زیبای اصفهان 
در مح��ل هتل آس��مان برگزار ش��د. با توجه 
به پیش��رفت روزافزون عل��وم مختلف از جمله 
دندانپزش��کی نی��از به تغیی��ر در آموزش های 
م��دوام و مدون ام��ری اجتناب ناپذیر اس��ت 
که با تلاش مس��ئولان انجمن دندانپزش��کان 
عمومی ایران این مهم به بار نشس��ت و در این 
راس��تا همایش اصفهان با یک��ی از موضوعات 
روز دندانپزش��کی یعن��ی درمان های ایمپلنت 
اجرا گردید که نتایج نظرسنجی و حجم بالای 
شرکت کنندگان دلالت بر حمایت همکاران از 
س��بک و س��یاق جدید برنامه ها دارد. در اینجا 
لازم است از همکاری مسئولان و هیئت مدیره 
انجمن دندانپزش��کان عمومی ای��ران )مرکز( 
و همچنی��ن تلاش ه��ا و پیگیری هیئت مدیره 
انجم��ن دندانپزش��کان عمومی ایران ش��عبه 
اصفه��ان بخصوص دکتر حس��ین مقدادی در 
جه��ت برپایی این همای��ش عظیم در اصفهان 

تشکر نمایم.
درمان فضاه��ای بی دندانی با ایمپلنت در 
اکثر کش��ورهای پیش��رفته یکی از درمان های 
ش��ایع در مطب های دندانپزشکی تخصصی و 
عمومی می باش��د و در کشور ما نیز این درمان 
حق همه اقش��ار جامعه و در تمام نقاط کشور 
اس��ت. حضور همدل و یکپارچه متخصصین و 
اساتید در کنار برگزار کنندگان و قشر بزرگی از 
همکاران عمومی شرکت کننده در این همایش 
دلالت بر این واقعی��ت دارد که محدود کردن 
این درمان به چند رشته تخصصی و چند شهر 
و مرکز اس��تان، جزء محرومی��ت مردم نتیجه 
دیگری نخواهد داش��ت. امید اس��ت با حمایت 
شما عزیزان و پیگیری مسئولین مربوطه شاهد 
برگ��زاری دوره های مداوم و مدون مش��ابه در 
س��ایر رشته های دندانپزش��کی نیز باشیم. در 
پای��ان لازم می دانم اس��امی همکارانی  که در 
کمیته علمی، افتخار همکاری با ایشان را داشته 
ام به پاس زحمات شبانه روزی شان در اجرای 

این برنامه اعلام نمایم:
دکتر آرمین تاجمیر ریاحی )مسئول کمیته 
hands on( – دکتر پژمان اس��ماعیلی فلاح 
�مس��ئول کارگاه )sinus lift(- دکت��ر میثم 
مهابادی متخصص پروتز- دکتر آرش گلستانه 
متخصص جراحی فک و صورت- دکتر فاطمه 
کشانی متخصص ترمیمی- دکتر طاهره صانعی 
)رزیدنت ترمیمی(- دکتر نس��یم امینی- دکتر 

شراره دانشپور-خانم دکتر زهرا نوروزی

درمان ایمپلنتی،حق 
همه اقشار جامعه است

استقبال کم نظیر از کارگاه های برگزار شده در 
 باز آموزی بزرگ جراحی و پروتز

 انجمن دندانپزشکان عمومی شاخه اصفهان

من اگر برخیزم 
    تو اگر برخیزی 

        همه برمیخیزند 
                      من اگر بنشینم 

                           تو اگر بنشینی 
                               چه کسی برخیزد ...

س��لامت و بهداش��ت در ه��ر جامع��ه از 
مهمترین وظایف و مس��ئولیت های هر دولت 
است. داش��تن انسانهای س��الم مستلزم ایجاد 
ش��رایط و بس��تر های مناس��ب است. سلامت 
و بهداش��ت دهان و دندان- زمینه س��لامت و 
بهداش��ت تم��ام بدن س��لامت روح و روان هر 

فرد می باشد.
این بخش سلامت در دستهای زحمتکشی 
است که روز و شب نمی شناسند و نگاه نگرانی 
که جز به درمان نمی اندیش��ند. این دستهای 
پر توان نیازمند دانش و بینشی هستند که در 
قالبها نگنجد و روز به روز نو شود، برای رسیدن 

دکتر آرمین تاجمیر ریاحی

به این مهم همتی ستودنی نیاز است که بستر 
مناسبی جهت بالا بردن دانش فراهم سازد، چرا 
که دانش حربه ای است پولادین در دست های 
زحمتکش و التیام بخش دندانپزشکان برای نیل 

به هدف والای سلامت چرا که 
سلامت همه آفاق در سلامت توست 

انجمن دندانپزش��کان عمومی ایران شعبه 
اصفهان با همکاری مرکز گامی سترگ به سوی 
هدف بالا بردن دانش عمومی دندانپزشکان در 
کلیه رشته ها و بخصوص ایمپلنت برداشته است 
تا دندانپزش��کان، این جامعه فعال و دلسوز در 
فضا و زمانی مناسب از این درخت پر بار دانش 
میوه ای برچینند و نهالی را به بار نشانند. امید 
اس��ت که این باز آموزی بزرگ مقدمه ای برای 
برپای��ی همایش های جام��ع تر و کامل تر  در 

جای جای ایران عزیزمان گردد.
باد کار خویش کرد و وزید 

آنک جانی داشت بر جانش گزید
مهندس آزاده مجیدی نژاد

دکتر امیرمسعود شیرانی
مسئول کمیته علمی انجمن دندانپزشکان 

عمومی ایران - شعبه اصفهان

دکتر سید حسین مقدادی
رئیس هیات مدیره انجمن دندانپزشکان 

عمومی ایران - شعبه اصفهان
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همکاران گرامی ؛ سلام
س��الها بود که در خط مش��ی زندگی ام دنبال 
راهی می گش��تم که به آرزویم در ارتباط با خدمت 
به جامعه دندانپزش��کان بتوانم مثمر ثمر باشم، در 
این راس��تا بعد از اینکه عده ای از دوستان تصمیم 
به ایجاد انجمنی بنام انجمن دندانپزشکان عمومی 
ایران گرفتند پیش��نهاد عضویت در هیئت مؤسس 
این انجمن را پذیرفتم و باتفاق دیگر اعضای هیأت 
مؤسس با تلاش فراوان در جهت گرفتن مجوز برای 
تش��کیل انجمن دندانپزش��کان عمومی ایران سعی 
کردیم تا صدور مجوز فعالیت انجمن دندانپزشکان 

عمومی ایران صادر گردید.
 هم اکنون انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 
از افتخ��ارات م��ن و دیگر اعضای هیئت مؤس��س 
می باشد. پس از آن بنا به پیشنهاد دوستان انجمن 
بعد از عضویت در ش��رکت تعاونی مس��کن انجمن 
دندانپزشکان عمومی ایران و انتخاب به سمت عضو 
هیأت مدیره در کسوت رئیس هیأت مدیره شرکت 
تعاونی مس��کن مشغول خدمت شدم و ثمره تلاش 
هایم��ان به اتفاق بقیه اعض��ای هیأت مدیره پروژه 
شهرک ویلایی تفریحی دندانپزشکان در امین آباد 
فیروزکوه که در منطقه تفریحی سیاحتی گردشگری 
س��یب فیروزکوه واق��ع ش��ده و دارای جاذبه های 
توریستی فراوان از جمله تله کابین، تنگه واشی، سد 
نمرود و غیره می باشد. پروژه دوم و سوم  نیلوفر 1 و 
نیلوفر 2 که تا آنجا که ممکن بود در جهت پیشرفت 
پروژه های مذکور آنچه توانستم و از عهده آن بر می 

پروژه مسکونی اميركبير با استقبال كم نظير واگذار گردید
فاز تجاری پروژه مسكونی تجاری امیرکبیر

فرصتی ايده ال برای سرمايه گذاری بیشتر

آمدم برای به هدف رسیدن پروژه فوق انجام دادم .
 احس��اس می ک��ردم چرخ ش��رکت تعاونی به 
حرکت در آمده و منتظر پروژه ای شایسته و بزرگ 
در ح��د اعتماد و پش��تیبانی همکاران اس��ت بدین 
منظ��ور پس از چندین ماه مطالعه و بررس��ی های 
کارشناس��انه و مش��اوره با صاحب نظران پروژه ی 
بسیار عظیم مسکونی تجاری به نام پروژه امیرکبیر 
را معرفی نمودم که ش��خصا مدیریت و مس��ئولیت 
ای��ن پروژه را به عهده گرفتیم ت��ا یادگاری ماندنی 
و در شأن انجمن دندانپزشکان عمومی ایران باشد.

این پروژه با کمک آقای دکتر پرویز کرامتی در 
منطقه 22 شهرداری تهران در غرب شهرتهران که 
دارای ویژگی های خاصی از نظر موقعیت ش��هری 
و شهرس��ازی می باشد واقع شده است. این پروژه از 
نظر راه های دسترسی بین اتوبان کرج، بزرگراه حکیم 
و آزادگان و اتوب��ان همت واقع ش��ده و در نزدیکی 

دکتر سید کاظم نبوی نژاد
رئیس هیئت مدیره شرکت تعاونی مسکن
 انجمن دندانپزشکان عمومی ایران
مسئول و مدیر پروژه امیرکبیر

پارک چیتگر و دریاچه منطقه 22 و آبشار تهران و 
بزرگترین شهربازی خاورمیانه و بوستان جوانمردان 
ایران قرار گرفته است. زمین پروژه مزبور به مساحت 
9200 مت��ر مربع و حدوداً 15000 متر مربع تراکم 
مسکونی و مش��تمل بر 200-150 واحد مسکونی 
ح��دود 100 متری در 4 بلوک به صورت دو بلوک 
ب��ه هم چس��بیده در دو ب��رج و دارای ویژگی های 
خاص از نظر معیش��تی، ورزش��ی و تفریحی است، 
بخ��ش مورد توجه و مهم پروژه فوق وجود امکانات 
حدود 6000 مترمربع تراکم تجاری مفید در س��ه 
طبقه 2000 متری می باشد که از این امکان می توان 

بهره برداری های مناسب نمود.
لازم به توضیح است که بخش اقتصادی و دارای 
ارزش و مهم این پروژه ، "فاز تجاری" آن می باش��د، 
ب��ه طوریکه در حال حاض��ر پروژه های مجاور پروژه 
امیرکبی��ر و پروژه های تجاری دیگ��ر دارای قیمت 

های بس��یار زیاد و حتی س��ه تا چه��ار برابر قیمت 
تجاری پروژه امیرکبیر می باشند. از آنجایی که پروژه 
ما پروژه انتفاعی نیس��ت و پروژه تعاونی می باشد، در 
حال حاضر فاز تجاری تا مدتی محدود، به قیمت تمام 
ش��ده واگذار خواهد شد. همین جا از کلیه همکاران 
بخصوص آنهایی که که معتقد به حیثیتی بودن این 
پروژه می باشند و می دانند که هرچه این پروژه توانمند 
تر ش��ود، بازوهای انجمن قوی تر خواهد شد، دعوت 
می شود نسبت به ثبت نام به موقع در فاز تجاری این 
پروژه اقدام نمایند. متعاقبا مقاله ای در جهت بسیار به 
صرفه بودن اقتصادی این بخش، ارائه خواهد گردید. و 
بدانید علیرغم جوی که از جوانب مختلف و به وسیله 
آنهایی که قصد تخریب اعتقادات من را که جز تفکر 
به پیش��رفت انجمن و تعاونی نیست تا جان در بدن 
دارم در پیشبرد اهداف جمعی کوشش خواهم کرد.

ای��ن پروژه بعد از امض��ای مبایع نامه در حال 
حاض��ر مش��غول مذاک��ره با طراح و مش��اور جهت 
طراحی اولیه برای گرفتن پروانه س��اخت می باشد 
و بعد از گرفتن پروانه س��اخت از شهرداری منطقه 
22 عملیات س��اختمانی ش��روع خواهد شد. تلاش 
اینجان��ب برای این اس��ت که پ��روژه فوق را هرچه 
زودتر به پایان برس��انم که علاوه بر ایجاد مس��کن 
ب��رای عده ای از همکاران از امکانات بخش تجاری 
آن اس��تفاده بهینه بنماییم .در این راستا همراهی 
های شما همکاران گرامی و اعضای محترم شرکت 
تعاونی بسیار حائز اهمیت است . به امید روزی که 

این پروژه آماده تحویل گردد.
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از م��دت ها پیش، با ه��دف افزایش کیفیت 
س��ایت، تصمیم به تغییراتی در س��اختار و قالب 
سایت گرفته ش��د، لذا با تکیه بر تجربه  خویش 
و علاوه بر آن چندین ماه نیاز س��نجی، بررسی و 
تحلیل، امروز شاهد اولین فاز تغییرات می باشید، 
م��ا به همکاران قول خواهیم داد که خیلی زود با 
قالب جدید انس گرفته و خواهند دید قالب جدید 
در هنگام کار بس��یار کارا تر خواهد بود، چرا که 
در طراحی قالب جدید، هدف سادگی بوده است 
و س��عی شده اس��ت تا جاییکه امکان دارد اصول 
دس��تیابی کاربردی رعایت ش��ود تا طیف وسیع 
کارب��ران از مبت��دی گرفته تا کاربران پیش��رفته 
بتوانن��د در هنگام تعامل با س��ایت به راحتی به 
مقصود خود برسند. در طراحی قالب از جدیدترین 
متد ها و تکنولوژی های روز بهره جس��ته ایم تا 
قالب��ی مدرن و در عین حال س��اده ایجاد کنیم، 
در ادامه به معرفی برخی از ویژگی ها و قس��مت 

ها در قالب جدید می پردازیم ... 

قسمت هدایت /Navigation سایت
مهمترین و کلیدی ترین تغییر در قالب جدید 
مربوط به بخش هدایت سایت می باشد.با استفاده 
از این منوی منحصر به فرد، همکار دندانپزشک از 
درونی ترین شاخه در یک بخش می تواند تنها با 
یک کلیک به درونی ترین شاخه در بخش دیگری 

جابجا شود و به مقصود خود دست یابد.

قسمت اخبار همایش ها و خبرنامه
در ای��ن قس��مت کلیه اطلاع��ات مربوط به 
همای��ش ه��ا و کنگره های برگزار ش��ده و یا در 
دس��ت اجرا قرار گرفته اس��ت و در بخش آرشیو  
امکان مشاهده خبرنامه الکترونیک، خبرنامه چاپی 

و مجله فراهم شده است.

قسمت اخبار دوره های آموزشی
در این قسمت کلیه اطلاعات مربوط به دوره 
های جام��ع زیبایی و ایمپلن��ت، بازآموزی های 
مدون و کارگاه ها قابل دسترسی است که بصورت 
سربرگ جدا حاوی اطلاعات همان دوره می باشد.

اعلام مراسم سوگواری و تسلیت
از سراس��ر کش��ور هم��کاران دندانپزش��ک 
می توانند مراسم سوگواری و عرض تسلیت خود 
را به س��ایر همکاران اطلاع دهند و به این طریق 
نش��انی و محل برگزاری مراس��م را اطلاع رسانی 
کنن��د. س��ایر همکاران از سراس��ر کش��ور برای 
همدردی مطلع ش��ده، در تقس��یم درد و التیام 
آلام همکاران و همدردی با ایشان مطلع می شوند.

همکاران گرامی
راه اندازی« مرک�ز خدمات اینترنتی و 
فروش�گاه انجمن دندانپزش�کان عمومی 
ایران« یک پدیده منحصر به فردی اس��ت که 
بس��یاری از خدمات دندانپزشکی کشور در آن 

طراحی و سامان یابی شده است.
ای��ن مجموعه گ��ران قیمت، بس��یاری از 
نیازهای دندانپزشکی و دندانپزشکان را برآورده 
خواهد کرد. در گام نخس��ت مراحلی که در فاز 
اول به اجراء در آمده است به اطلاع می رسانیم.

آماده همکاری
همکاران دندانپزشک عمومی و متخصص 
که در سراس��ر کش��ور آماده همکاری هستند، 
می توانند با ارس��ال فاک��س و ایمیل به انجمن 
دندانپزشکان عمومی ایران، شماره تماس خود 
را برای همکاری اعلام، تا بدین صورت »بخش 
کاریابی تخصصی« دندانپزشکی فعال گردد. 
این گروه از همکاران از سراسر کشور می توانند 
تقاضای همکاری خود را برای هر نقطه از کشور 

اعلام کنند.

دعوت به همکاری
مط��ب  دارای  دندانپزش��ک  هم��کاران 

خصوصی، درمانگاه ه��ای خصوصی و دولتی، 
مراکز دولتی و دانش��گاهی که نیاز به همکاری 
دندانپزش��کان عموم��ی و متخص��ص دارند، با 
فاک��س یا ایمی��ل تقاضای خ��ود را به انجمن 
دندانپزش��کان عمومی ایران ارسال و در بخش 
»دع�وت به همکاری« درج و اطلاع رس��انی 

خواهد شد.

ه�ای  مط�ب  ف�روش  ی�ا  واگ�ذاری 
دندانپزشکی یا درمانگاه ها

همکارانی که در سراسر کشور مایل هستند 
مطب های دندانپزش��کی خود را واگذار کرده و 
یا به فروش برس��انند، درمان��گاه های خود یا 
س��هام آن را واگذار کنند، می توانند با ارس��ال 
درخواس��ت خود به انجمن اطلاعات خود را در 

بخش مربوطه قرار دهند.

فروش تجهیزات 
بس��یاری از همکاران دندانپزشک، وسایل 
و تجهی��زات دندانپزش��کی را در اختیار دارند 
ک��ه مایل هس��تند آنها را به فروش برس��انند، 
مشخصات کامل وس��ایل و مشخصات خود را 

قالب جدید وب سایت
 انجمن دندانپزشکان 

عمومی ایران رونمایی شد

وب سایت »مرکز خدمات و فروشگاه اینترنتی«
انجمن دندانپزشکان عمومی ایران راه اندازی شد

www.igda.irwww.igdashop.com
به آدرس ایمیل انجمن و یا فاکس ارسال، تا از 
خدمات ویژه این مرکز خدمات استفاده کنند.

انواع خدماتی که در »مرکز خدمات و 
فروشگاه اینترنتی« انجمن دندانپزشکان 

عمومی ایران ارائه می شود :
بخش خدمات علمی و فرهنگی : 

1-ثبت نام دوره جامع زیبایی و ایمپلنت
2-ثبت نام کنگره ها 
3-ثبت نام همایش ها

4-ثبت نام بازآموزی ها
5-عضویت در انجمن ها

6-عرضه کلیه DVD های علمی داخلی 
و خارجی

7-عرضه کلی��ه DVD های کارگاه های 
عملی

8-عرض��ه کلیه کتاب های دندانپزش��کی 
داخلی و خارجی

 بخش فروشگاه اینترنتی :
1-ف��روش کلیه محصولات دندانپزش��کی 
بخص��وص دس��تگاه ها و تجهیزات با ش��رایط 

ویژه انجمن
2-فروش کلیه مواد دندانپزشکی طی پکیج 

های ویژه با شرایط ویژه انجمن
3-تورهای مسافرتی طرف قرارداد انجمن

بخش خدمات حرفه ای:
1-استفاده ازکارت ویژه الکترونیک انجمن 

دندانپزشکان عمومی ایران
2-معرفی دندانپزشکان آماده همکاری

3-دعوت ب��ه همکاری دندانپزش��کان در  
مطب ها و درمانگاه ها 

4-اعلام واگذاری و یا فروش مطب
5-اعلام فروش وسایل مطب دندانپزشکی

انجمن دندانپزشکان عمومی ایران، مدتها 
در پی طراحی روش��ی بود ک��ه بتواند انتقال و 
دست یابی به بسیاری از خدمات دندانپزشکی 
را در سطح گسترده فراهم کند. به همین جهت 
حدود یکسال طرح راه اندازی "مرکز خدمات 
و فروشگاه اینترنتی انجمن دندانپزشکان 
عمومی ایران" را س��اماندهی کرد.امروز آغاز 
حضور این مرکز در صحنه دندانپزشکی کشور 
می باش��د.این مرکز خدم��ات اینترنتی حاوی 
تأمین نیازمندی های بس��یارمتفاوت می باشد 
که به تدریج در مجموعه آن قرار خواهد گرفت.
ما از این طری��ق کلیه ثبت نام ها در تمام 
زمین��ه های دندانپزش��کی، کلی��ه محصولات 
دندانپزش��کی، اعم از کتاب ها،مجلات،مقالات 
و نرم افزار، ارائه خدمات دندانپزش��کی توسط 
دندانپزشکان و مراکز درمانی، عرضه محصولات 
دندانپزشکی با ش��رایط ویژه و صدها خدمات 
دیگر که برنامه ریزی شده است را اعلام خواهیم 
کرد. در عین حال بزودی کالاهای دندانپزشکی 
که در قراردادهای منعقده از سوی شرکت های 
تجاری در تعداد محدود با هزینه یا شرایط ویژه 
عرضه خواهد شد در این مرکز، ارائه خواهد شد.
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دکتر شهنی زاده: امروز پنجشنبه 28 مهرماه 
1391 ساعت 10:30هفتمین جلسه شورای مشاوران 
اجرایی که اولین جلس��ه هفتمین کنگره س��الیانه 
انجمن دندانپزشکان عمومی ایران همزمان با جلسه 
سیاس��ت گذاری هیأت مدیره مرکز با رؤسای شعب 
می باش��د. در این جلس��ه تلاش می شود هماهنگی 
کارهای کنگره هفتم، مس��ئولیت های هر اس��تان و 
ش��عب مطرح شده و شعب گزارش��ات خود را ارائه 
داده و ضمن بررس��ی مش��کلات س��عی می شود در 
کنار طرح مسایل و مشکلات آنها، یک دید کشوری 

هم داشته باشیم. 
آنهایی که با من کار کرده اند می دانند که خیلی 
اهل تشریفات نیستم و فکر می کنم باید جدی تر به 
مسائل نگاه کنیم و قوی تر وارد عرصه شویم و برخی 
از همکاران پس از انتخابات شعب تا اینکه وارد عرصه 
کار شوند خیلی طول می کشد و بعضی هم یک تنه 
وارد عرصه می ش��وند و عده ای هم بعد از یک س��ال 
آتش شان فروکش می کند و عرصه را رها می کنند. 

تبادل تجربیات و برگزاری این جلسات تفکری 
است که بتواند مقداری کار ما را اجتماعی تر کند. این 
امر باعث می شود روند کار ما با یک آهنگ سنگین، 
وزین و پرصلابت ولی متدوال و پیگیر ادامه داش��ته 
باش��د. باید یادمان باشد که دس��ت ها و قلب مان را 
در ش��عبات هم آهنگ تثبیت کنیم. جایگاه انجمن 
دندانپزشکان عمومی ایران باید مردمی تثبیت شود 
یعن��ی ش��ما نمی توانید با یک برنامه پر س��ر و صدا 
جایگاه خودتان را برای س��ه سال تثبیت کنید باید 
نیازهای منطقه را بررس��ی کنیم و برنامه های کوتاه 
مدت و درازمدت را ب��رای خودتان در نظر بگیریدو 
بعد از افرادی که پیگیر هستند و کمک تان می کنند 
کم��ک بگیرید و آنها را آم��وزش دهید تا نیروهایی 
که دارید در کار خس��ته نشوند و بدون نیرو نمانید. 
خواهشم این است که این نیروها را در جلساتی که 
داری��د دعوت کنید ت��ا از نزدیک با برنامه ها و کارها 
آش��نا شوند، به عنوان مثال برنامه ای که در اصفهان 
اجرا کردیم خوب خیلی از دوستان اصفهانی ما دکتر 
سیدحسین مقدادی رئیس شعبه استان اصفهان در 
کنگره شش��م انجمن در مرکز آمدند و مس��ئولیت 
گرفتند و از نزدیک با کارها آش��نا شدند و خودشان 
تصمیم گرفتند که یک چنین برنامه ای را در اصفهان 
اجرا کنند همین طور دوست عزیزمان دکتر سیگاری 
رئیس شعبه استان اردبیل هم در کنگره مسئولیت 
داشتند در استان اردبیل چندین برنامه بسیار موفق 
اجرا کردند، دکتر سجاد عظیمی رئیس شعبه استان 

چهارمح��ال بختی��اری هم در 
کنگره ما مس��ئولیت داشتند و 
حالا می توانند در شهر خودشان 
کار کنن��د و موفق هم ش��وند. 
دوستان ما می توانند در ساختار 
گنگ��ره ها که ش��کل می گیرد 
حضور بهم رسانند و مسئولیت 

بگیرند.
انجمن آماده است که در 
این زمینه به شهرستان ها این 
کم��ک را بدهد و به پرس��نل 
و کادر اجرای��ی آنه��ا اموزش 
ده��د ت��ا بتوانند ی��ک چنین 
کارهایی را اجرا کنند و همین 
طور دوس��تانی ک��ه در هیأت 
مدیره هستند می توانند تشریف 
بیاورند و در جلسه هیأت مدیره 
مرک��ز هم حض��ور برس��انند. 

می توانید مسائل استان خود را مطرح کنید و اجازه 
بدهید که اعضای هیأت مدیره که دوست، همگام و 
همراه شما هس��تند در جریان امور قرار گیرند. این 
صحبت ها را ما انتشار خواهیم داد تا سایر انجمن ها 
نی��ز از تجربیات ما اگر می خواهند بهره بگیرند البته 
این مردان و زنان دندانپزش��ک در استان ها هستند 
که باید تصمیم بگیرند آیا در تثبیت یک نهاد مدنی 
دموکراتیک حضور مردمی داش��ته باش��ند یا اسیر 
لابی های قدرت گردند.ما در مقابل تاریخ مسئول و 

پاسخگو هستیم.
ی��ک گ��زارش کوت��اه از چهارمی��ن همای��ش 
ایمپلن��ت ک��ه در 30- 28 تیرم��اه 1391 برگ��زار 
 ش��د ارائ��ه می دهم. علیرغم فش��ارهای س��نگین و

اصولی که علیه انجمن ایمپلنت راه افتاده بود اولین 
چی��زی را که باید عنوان کنم این اس��ت که یکی از 
شاهکارهای ما در Opening همایش ایمپلنت بود 
که ما سخنران اول را استاد دکتر ابوالحسن مسگرزاده 
گذاشته بودیم که رئیس انجمن ایمپلنتولوژی انتخاب 
ش��دند و با این کارمان با تمامی حرف ها و ش��ائبات 
موجود برخورد کردیم و نفر دوم س��خنرانی را استاد 
دکتر حس��ین بهنیا گذاشتیم که عضو هیأت مدیره 
این انجمن هستند. هدف ما این بود که عنوان کنیم 
ما می توانیم اختلاف داش��ته باش��یم و همزمان هم 
می توانی��م با وجود اختلافات ب��ا یکدیگر کار کنیم. 
صحبتی که دوستان متخصص در همایش ایمپلنت 
ما عنوان می کردند این بود که ما فکر می کنیم این 
همای��ش را خودمان برگ��زار کرده ایم و این برای ما 
جای خوش��حالی دارد، هر چند مخالفت ما در مورد 
س��اختار انجمن ایمپلنتولوژی با ق��وت به قوه خود 

باقی مانده است.
یکی از مش��کلاتی ما در ارتب��اط  ایمپلنت آن 
اس��ت که س��رتیفیکیتی را که ب��رای ایمپلنت ارائه 
می دهیم جایگاه آن برای افرادی که این سرتیفیکیت 
را می گیرند آن جایگاهی را که از سایر سرتیفیکت ها 
که از مراکز می گیرند برای آنها ندارد، علت آن هم این 
است که ما فقط داریم دوره ایمپلنت را از نظر تئوری 
آموزش می دهیم و نمی رسد به مرحله ای که خودش 
ه��م کار کند، ما باید ب��ه نحوی این افراد را آموزش 
دهیم ک��ه خود فرد هم بتواند ایمپلنت کار کنند یا 
باید در مطب خودشان آنها را آموزش دهیم که خود 
فرد بتواند در مطب کار کند و یا انجمن مکانی را تهیه 
کند و اگر این اتفاق بیافتد بسیار خوب خواهد بود.

در مورد برگزاری دوره های جامع در شهرستان ها 
کم کار می ش��ود. من از برخی شهرستان ها ناراضی 

هس��تم، متأس��فانه برخی دوس��تان معرفی برند را 
با آموزش ایمپلنت اش��تباه گرفته ان��د ولیکن برای 
برگزاری دوره ها در شهرس��تان ها اعلام کرده ایم که 
آماده هستیم. در شهرستان ها پیشنهاد می کنیم که 
در هر ماه را دو روز پنجشنبه و جمعه دوره زیبایی و 
ایمپلنت بصورت یک هفته درمیان برگزار کنیم. آنجا 
ه��م باید کار را تیمی تعریف کنیم یک گروه پروتز، 
یک گروه پریو و یک گروه جراحی درنظر بگیریم که 
اینها بتوانند آن شهرستان را پوشش دهند. حالا ما در 
شهرستان هایی که همکار یا معارض دارند می توانیم 
از آنها دعوت کنیم که این دوره ها را در شهرستان ها 
اجرا کنند این یکی از راه های توس��عه ار تباط شما 

در منطقه است. 
بحث بعدی دیدگاه های انجمن می باشد.

در تیرماه سال 90 انتخابات انجمن دندانپزشکی 
ایران برگزار ش��د و تأیید هم نش��د. صحبت ما این 
است که با تخلف نباید کار کرد. اعتقاد ما این است 
که انجمن دندانپزش��کی ایران سال ها است در یک 
گرداب مدیریت متمرکز س��نتی درجا می زند و مثلا 
در تش��کیل یک س��ازمان مثل ICOI یک انجمن 
متمرکز، قدرتمند و فراگیر باید درست کرد و ایمپلنت 
را آموزش داد و نه اینکه سه رشته تخصصی را انتخاب 
می کنند و وزارت خانه به جای اینکه یک پروانه س��ه 
س��اله بدهد یک پروانه آزمایشی می دهد و باز آنجا 
نگاه می کنی می بینید که آقای دکتر فاضل می گوید 
که ب��رای دندانپزش��ک عمومی در دانش��کده های 
دندانپزشکی فقط تئوری ایمپلنت آموزش می دهیم 
و جراح��ی را فق��ط نگاه کنند و ایش��ان گفته اند به 
استناد این باز هم دندانپزشک عمومی نمی تواند در 
انجمن ایمپلنت وارد ش��ود. سوال این است انجمن 
ایمپلنت که قرار است تأسیس شود به چه شخصی 
می خواهد آموزش دهد؟ به متخصص پریو می خواهد 
آموزش دهد؟آیا سرتیفیکیت می دهد یا نه؟ بعد که 
س��رتیفیکیت گرفت چه می شود؟خوب اگر به دادن 
س��رتیفیکیت باش��د انجمن جراحان هم می توانند 
س��رتیفیکیت دهند، انجم��ن متخصصین پروتز هم 

می توانند ارائه دهند، ما هم می توانیم.
م��ن یک پیش��نهاد به ش��ورای تخصصی دادم  
برای اینکه این معضل حل شود 10 واحد درسی در 
دانشگاه ها ارائه شود و این جنگ تمام خواهد شد و 
اینکه شما، ما دندانپزشکان عمومی را حذف می کنید 
و هرکه از هر انجمن ایمپلنت مجوز بگیرد بیاید پیش 
من امتحان دهد، یا... اینکه شاخ غول شکستن نیست. 
اینکه شما بتوانید برنامه حداقل یکصدساعته تئوری و 

عملی بگذارید و با اساتید هماهنگ کنیدهنر نیست 
که مثلا بحث اکلوژن در ایمپلنت را به شما آموزش 
بدهد آنقدر ساده هم که فکر می کنید نیست. اینکه 
ش��ما ICOI را بیاورید در ایران کنگره برگزار کنید 
و بگویید ما با اینها همکاری می کنیم هنر نیست هنر 
این است که انجمن جراحان خودمان را تقویت کنیم.
م��ا همچنان ب��ا س��اختار این انجم��ن بدون 
دندانپزش��کان عمومی و 7 رشته تخصصی مخالفیم 
و در اولی��ن جلس��ه هیأت مدیره آنها که یکش��نبه 
گذش��ته برگزار شد پیام من به ایشان این است که 
ما با اساسنامه ش��ما مخالفیم و باید اساسنامه شما 
اصلاح شود و تا ساختار اساسنامه اصلاح نشود ما با 
شما همکاری نمی کنیم. گزارش جلسه هیأت مدیره 
خود را نیز انتشار دهید و اگر گزارش ندهید ما رسما 
اعلام می کنیم که شیوه انحصار طلبی در علم به ضرر 

کل کشور است.
من آرزو می کنم که دندانپزش��کی کشور از این 
بحران خارج شود اینکه انتخابات انجمن دندانپزشکی 
ایران تأیید شود و عده ای به کار مشغول شوند اینها 
هرگز نمی توانند حرفه دندانپزشکی را به سمت تعالی 
سوق دهند همان ها دارای سوابق کار در دندانپزشکی 
کشور بوده اند، رئیس انجمن دندانپزشکی ایران با نام 
دیگری بوده اند و درس خود را پس داده اند و قبول 
کردن این انتخابات و حتی با این بی نظمی سازمان 
یافته بدعت نادرس��تی را خواهند گذشت.حمایت از 
ICOI در مقاب��ل انجمن جراح��ان درس بزرگی از 
ماهیت ای��ن مجموعه جدید هی��أت مدیره انجمن 
دندانپزشکی ایران دارد که نشان طرز تفکر نازل آنها 
در مقابل منافع حرفه ای و ملی اس��ت.ما برای  این 

کار چندین پیشنهاد داریم:
اساس��نامه دموکراتیک  تهیه و فراگیر شودکه 
اف��راد نتوانن��د به تابو تبدیل ش��وند در این مورد ما 
پیش��نهاد خود را به زودی ارائه خواهیم داد هرچند 
س��ابقه تأس��ف بار تغییرات اساسنامه توسط همین 
مدیری��ت همزمان با انتخابات 30تیرماه 1391 ذبح 

شده در گرد و غبار انتخابات وجود دارد.
دخال��ت دادن کامل دندانپزش��کان کش��ور در 
مدیریت غیرمتمرکز و نقش آنها در تصمیم گیری های 
کلان و ایجاد شرایطی که تمام دندانپزشکان کشور 
بتوانند در انتخابات ش��رکت کنن��د و برای این کار 

چندین راهکار آماده ارائه است.
تریبون را به دوس��تان می س��پارم که گزارش 
شهرستان های خودشان را ارائه دهند. در شهرستان ها 
مس��ائل و بحث ه��ای مختلف��ی وج��ود دارد اول 
گزارش کارهای انجام ش��ده و 
بع��د هم مش��کلات و مواردی 
که نیاز داری��د را عنوان کنید. 
ت��ا درمورد آن بح��ث کنیم ما 
در اردبیل ه��م یک کار خیلی 
خوبی داشتیم که انجام دادیم 
ک��ه آقای دکتر س��یگاری هم 
صحبت خواهند کرد و یک کار 
خوب هم در رشت داشتیم که 
دوس��تان توضیح خواهند داد 
لطفا دوستان ابتدا خودشان را 

معرفی کنند.
هس��تم  آخوندان  دکت��ر 
عضو هیأت مدیره ، دکتر علی 
واله ش��یدا عض��و هیأت مدیره 
و رئی��س هیأت مدیره ش��عبه 
رشت، دکتر جوادی نژاد خزانه 
دار ش��عبه رش��ت، دکتر مریم 

برگزاری جلسه شورای مشاوران اجرایی 

هفتمین کنگره  انجمن دندانپزشکان عمومی ایران
دندانپزشکی امروز و چشم انداز فردا تهران- هتل المپیک20-17 بهمن 1391
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تاییدی رئیس هیأت مدیره ارومیه، ندا اس��ماعیلی 
عضو شورای اجرایی و تحریریه تهران و ناظر استان 
اصفهان، دکتر سید حس��ین مقدادی رئیس هیأت 
مدیره ش��عبه اصفهان، دکتر لیلا صدقی عضو هیأت 
مدیره مرکز مس��ئول امور قراردادها، عضو ش��ورای 
اجرایی خبرنامه و مس��ئول دوره های زیبایی مرکز، 
دکتر مارال قربان زاده عضو شورای اجرایی و تحریریه 
تهران، دکتر حامد پدرام بازرس انجمن مرکز، دکتر 
نعمت اله کلاه قوچی عضو و نائب رئیس هیأت مدیره 
سنندج، دکتر جمشید زمان عضو هیأت مدیره مرکز 

و مسئول شهرستان ها.
دکتر همایون سیگاری )رئیس هیأت مدیره 
انجمن دندانپزشکان عمومی ایران � شعبه اردبیل(: 
با س��لام و ع��رض ارادت و ادب خدم��ت همکاران 
عزیزم، بس��یار خوش��حالم که در این جمع پرشکوه 
ش��رکت دارم و از همه دوستانی که از شهر های دور 
تشریف آورده اند تشکر و قدردانی می کنم. گزارش 
س�ال 91 را بنده بهتر می دان�م که از بازآموزی 
ش�روع کنم. ما در هفته اول خرداد 91 دومین 
بازآموزی مدون جمعی انجمن دندانپزش�کان 
عموم�ی ایران را در اس�تان اردبیل با ظرفیت 
200 نفر در رش�ته های ارتودنسی، پاتولوژی و 
بیماری های دهان برگزار کردیم. از اس�اتیدی 
از دانش�گاه های تهران و رشت و تبریز دعوت 
کردیم. برنامه خوبی بود و برگزاری آن در خبرنامه 

هم چاپ شد. 
کارهای��ی را نیز در بیرون از اس��تان اردبیل به 
عنوان ناظر انجام دادیم، از جمله نظارت بر انتخابات 
رشت بود که در حوزه وظایف ما بود و گزارش مفصل 
آن در خبرنام��ه نیز چاپ ش��د. در راس��تای اجرای 
سیاس��ت های کلان کش��وری انجمن دندانپزشکان 
عمومی ایران،  به همکاری با انجمن جراحان دهان، 
ف��ک و صورت و انجم��ن متخصصین ترمیمی اقدام 
کردیم که سیاست های کلان کشوری ما که همیشه 
در خبرنامه ها منعکس است و من به همکاران جدیدم 
که اخیرا به هیأت مدیره تشریف آورده اند توصیه ای 
دارم )زی��را خودم این کار را کردم و نتیجه گرفتم(. 
خبرنامه ها در هر ش��ماره سرمقاله ای دارد که آقای 
دکتر شهنی زاده می نویسند و مقاله های دیگری هم 
دارد که اگر دقت کنیم در واقع سیاست های منطقه ای 
و کلان کشوری را می توانیم از لابه لای اینها بیرون 
بیاوریم و یک پروتکلی در این زمینه داشته باشیم. در 
اجرای همان سیاست ها، با مشورت آقای دکتر شهنی 
زاده تصمیم گرفتیم که با انجمن جراحان دهان، فک 
و صورت همکاری داشته باشیم. اولین اطلاعیه  انجمن 
جراحان و فرم ثبت نام آنها را در بازآموزی خرداد ماه 
پخش کردیم و تا به امروز قبل از تشکیل این کنگره 
5 بار به دندانپزشکان کل استان اردبیل فرم ثبت نام 
فرس��تادم، می دانید که به علت کثرت کار همکاران 
ما در مطب خیلی زود برنامه ها را فراموش می کنند 
به همین خاطر در این مدت 5 مرتبه اطلاع رس��انی 
دقیق کردیم ودر هر اطلاع رسانی هم امضا گرفتیم 
که یعنی ش��ما این را از ما تحویل گرفتید و لیس��ت 
آن هم در دفتر ما موجود است. به این ترتیب بیش 
از 46 نفر از همکاران ما از استان اردبیل برای کنگره 
جراحان تشریف آورده بودند. تعامل خوبی داشتیم، در 
مورد دهمین کنگره انجمن تخصصی دندانپزشکان 
ترمیمی ایران هم آقای دکتر حامد پدرام در جریان 
کارها هس��تند، دکتر اسکویی از من دعوت کردند و 

نامه رس��می فرستادند به عنوان عضو هیأت اجرایی 
کنگره همکاری می کنیم و ما هم با کس��ب اجازه از 
هی��أت مدیره محترم مرکز هم��کاری خودمان را با 
انجم��ن ترمیمی در اجرای برنامه بازآموزی و کنگره 
بین المللی انجمن متخصصین دندانپزشکی ترمیمی 
در تبری��ز از 20 خرداد آغاز کردیم و تا به امروز هم 
ادامه دارد. بیش از 60 نفر از دندانپزش��کان اس��تان 
اردبیل تا به امروز ثبت نام کردند و قرار است آنجا با 
حضور پر رنگ خود همکاری استان اردبیل را در این 
کنگره نش��ان بدهند. در رابطه با همکاری ما با هم، 
انجمن عمومی شمال غرب، انجمن اردبیل و انجمن 
ارومیه همکاری کردند و مهر خودشان را اسکن کردند 
و فرس��تادیم تبریز و در پایین آن پوسترهای پخش 
شده مهرهای انجمن اردبیل، ارومیه و تبریز و شمال 
غرب هست. این در واقع خلاصه ای از فعالیت های ما 

بود و الان هم که در خدمت شما هستیم.
دکتر علی واله ش�یدا )رئی��س هیأت مدیره 
انجمن دندانپزش��کان عمومی ایران � شعبه رشت(: 
جناب آقای دکتر شهنی زاده و عزیزان هیأت مدیره 
و همکاران محترم، با عرض سلام و ادب خدمت شما. 
امروز افتخار این را دارم که از همکاران جدید ش��ما 
باش��م. این افتخار در واقع فصل جدیدی در زندگی 
من اس��ت که فعالیت های اجتماع��ی من با انجمن 
عمومی گره خورده است. اگر اجازه باشد خلاصه ای 
از فعالیت های گذشته و نحوه ورودم به انجمن را که 

خالی از لطف نیست ذکر کنم. 
اینجانب پس از فارغ التحصیلی و شروع فعالیتم 
در گیلان و با نگاه ارتقا سطح علمی همکاران زادگاه 
ام ش��روع به فعالیت حرفه ای اجتماعی نمودم. این 
فعالیت ها که بالغ بر یک دهه می باشد باعث افزایش 
روابط گسترده من با دندانپزشکان گیلانی و آشنائی 
با دغدغه ها و نیاز های حرفه ای و اجتماعی آنان شده 
است. پس از مدت ها که به صورت شخصی و انفرادی 
و خارج از گروه ها و انجمن های دندانپزشکی شخصا 
در این وادی فعالیت می کردم به پیشنهاد دوستانم بر 
آن شدم که با استفاده از پتانسیل انجمن های حاضر 

در گیلان فعالیتم را گسترش دهم.
در ابت��دای امر با ش��رکت در انتخابات انجمن 
دندانپزش��کان ایران ش��عبه گیلان با لطف و عنایت 
دندانپزش��کان مواجه شدم و با حداکثر آرا به هیأت 
مدی��ره انجمن دندانپزش��کی ایران ش��عبه گیلان 
ورود نم��ودم. از آنجایی که خاس��تگاه من به عنوان 
یک دندانپزش��ک عموم��ی طبیعتا اقتض��ا می کرد 
که سیاس��ت های م��ن رویکردی در جه��ت منافع 
دندانپزشکان عمومی داشته باشد، در نتیجه تصمیم 
گرفتم که انجمن دندانپزشکان عمومی گیلان که در 
آن زمان به واسطه بسیاری ناگفته ها فعالیت هایش در 
حد یک نماینده تقلیل یافته بود و شکاف های عمده 
بین آنها و سیاست های کلان کشوری وجود داشت 
ترمیم نمایم، تا بار دیگر دندانپزشکان عمومی بتوانند 

از منافع همکاری مشترک برخوردار گردند.
نتیجه این تصمیم برگزاری انتخاباتی شکوهمند 
در گیلان را به دنبال داشت که با حضور بیش از 250 
دندانپزشک برگزار شد که به واسطه حضور حداکثری 
دندانپزش��کان نتیجه آن برآیند واقعی خواسته های 

دندانپزشکان عمومی گیلان بود.
ام��روز هیأت مدیره انتخابی به پاس این حضور 
دندانپزشکان، آمادگی در اختیار گذاشتن تمام توان 
و امکان��ات خود را به انجمن ها و گروه ها و اس��اتید 

فن دارد.
امروز پس از این اقبال عمومی چشمگیر انجمن 
عمومی گیلان نیاز به یک محل آبرومند برای نشست 
ها، همایش ها و برگزاری کلاس های آموزشی دارد. 
وقتی که انگیزه و ش��ور و ش��وق دندانپزشکان را در 
اس��تان گیلان می بینیم شاید باید به آنها حق دهیم 
که از امکانات آبرومند و گسترده تری برخوردار باشند. 
امروز گیلان وارد مرحله شده است که برگزاری این 
جلسات و کلاس ها به صورت پراکنده در مطب ها و 

یا هتل ها پاسخگوی نیاز آنها نمی باشد.
لذا خواهشمندم با اختصاص بودجه مناسب برای 
تهیه یک مرکز آبرومند جهت ساماندهی تشکیلات 
صنفی ما به ما یاری رسانید. امیدوار روزی هستم که 
هر استانی شاهد استقبال اینچنینی دنداپزشکان در 
فعالیت ها صنفی دندانپزشکی باشد و بتواند تشکیلات 
انجمن را در جای جای این سرزمین گسترش دهد.

دکتر مجید کیارشی)نایب رئیس هیأت مدیره 
انجمن دندانپزش��کان عمومی ایران � شعبه رشت(: 
جناب آقای دکتر شیدا این مسائل را فرمودند و من 
واقعا جدای مسائل حاشیه ای که در انتخابات گیلان 
ب��ود و واقعا یادم رفت در کنگره ایمپلنت از زحمات 
جناب دکتر سیگاری، دکتر پاکزاد و دکتر آخوندان 
تش��کر کنم. این اس��ت که دل��م می خواهد اینجا از 

زحمات این عزیزان تشکر کنم.
 خواس��تم این را بگویم که وجود اینها بس��یار 
برای ما ارزشمند بود. تلاش های دکتر شیدا و دکتر 
جوادی نژاد، مجموعه هایی که داشتند در غرب گیلان 
و نفوذی که دکتر سیگاری در غرب گیلان داشتند، 
بچه های آس��تارا از تلاش های دکتر سیگاری مطلع 
بودند و واقعا اینها نکاتی هستند که باید گفته می شد.
 سوای این مسائل حاشیه ای، من از روز اول که 
این بار به دوشم گذاشته شد دارم فکر می کنم که چه 
کاری برای همکاران مان در گیلان انجام دهم و یک 
سری مسائل منطقه ای خاص بندرانزلی که خودم آنجا 
هستم را فعلا برنامه ریزی کرده ام که انجام دهم، در 
ضمن واقعا نیاز به کمک شما و راهکارهایتان داریم 
ک��ه ما چگونه حرکت کنیم و اس��تراتژی ما چگونه 
باش��د که بتوانیم فقط و فقط پاسخگوی حسن نیت 
و اقبال همکاران باش��یم و شرمنده آنها نشویم. این 
را از ش��ما خواهش می کنم که از هیچ کمکی به ما 
دریغ نکنید، چه مادی و چه معنوی، من 70 درصد 
کم��ک معنوی و درصد کمی کمک مادی را در نظر 
دارم. هرگونه نظری که به ذهن همکاران می رس��د 
ک��ه اینجا عنوان کنند در واقع راهکاری برای ما هم 

خواهد شد. متشکرم
انجم��ن  دار  )خزان��ه  ن�ژاد  دکترج�وادی 
دندانپزش��کان عمومی ایران � شعبه رشت( :من هم 
به نوبه خود از همه همکاران و دکتر شهنی زاده تشکر 
می کن��م که این فرصت را به من دادند. صحبت های 
عم��ده را آقای دکتر ش��یدا فرمودن��د و من به نوبه 
خ��ودم آن چیزی که توان دارم انج��ام خواهم داد. 
کارت عضویت همکاران ما در گیلان هنوز مشخص 
نیست و گروه هدف ما معلوم نیستند و عدم همکاری 
همکاران قبلی ما باعث شده که ما آدرس دقیقی از 
همکاران خود در گیلان نداشته باشیم، خبرنامه های 
انجمن به دس��ت همکاران ما خوب نمی رسد و این 
گله ای اس��ت که همکاران م��ا در گیلان از ما دارند 
که خبرنامه و حتی اس ام اس هم به آنها نمی رسد. 
می گویند اس ام اس نظام پزش��کی به ما می رس��د 

ولی اس ام اس انجمن نمی رسد. خواهشمند هستم 
که کارت عضویت به همراه نمونه فرم عضویت به ما 
بدهند که ما بروی��م و از همکاران اطلاعات بگیریم 
که انجمن قبل این کار را نکرده است و ما چیزی در 
دس��ت نداریم، بسیار محدود هستند و با افراد کمی 
که از قبل می شناسیم رابطه داریم، بقیه موارد را نیز 
که آقای دکتر فرمودند و من دیگر حرفی برای گفتن 

ندارم و تشکر می کنم.
دکتر شهنی زاده: حدود سال 1359 یا 1361 
کارهایی که ما در اهواز می کردیم واقعا می گویم که 
در تهران تاثیر گذاشتیم. ما کمیته علمی، خدماتی، 
اجرای��ی و ... در اه��واز درس��ت کردی��م. بزرگترین 
بازآموزی 25 امتیازی در سال 1372 را برگزار کردیم 
و هتل گرفتیم که به دستور عوامل مرکز که با جامعه 
دندانپزشکی ایران مخالفت داشت و گفتند حق نداری 
تجمع ایجاد کنی و کار سیاس��ی  کنی، آنقدر در این 
قضیه دخالت کردند که سخنرانان را هم تغییر دادند. 
تجربیاتی کس��ب کردیم که شاید برای شما عجیب 
باشد. دکتر بیژن اخوان آذری، دکتر وحید گلپایگانی، 
دکتر دادمنش، دکتر اعتصام یزدانی و ... س��خنران 
بودند که همه را تغییر دادند و همه را کسان دیگری 
گذاش��تند که در خط افراد دیگ��ری بودند و زمانی 
بودند که داشتند انجمن دندانپزشکی ایران فعلی را 
به جای جامعه دندانپزشکی ایران قرار می دادند.حتی 
می خواس��تم به سخنرانان در انتهای برنامه هدیه ای 
بدهم ولی نگذاشتند بنده بروم بالای سن. ولی بعدها 
ما تهران آمدیم و خیلی تغییرات ایجاد کردیم و در 
انتخابات دومین دوره انجمن دندانپزشکان عمومی 
ایران که جای جامعه دندانپزش��کی ایران نشس��ت، 
شخصا با  آقای شاپوری که مسئول دبیرخانه جامعه 
دندانپزشکی وقت بود توانس��تیم در یک انتخابات، 
فضای موجود را کلا تغییر دهیم کس��انی که امروز 
داعی��ه رهبری دندانپزش��کی را دارن��د آن روزها  از 
وحش��ت حاضر نبودند قدمی بردارند، امروز انجمن 
دندانپزشکی ایران را علیه من شورانده اند.این بساط 
به نفع حرفه دندانپزشکی نیست. اصلا این تصور به 
هیچ وجه در هیچ کدام از دوس��تانی که در ش��هرها 
هستند ایجاد نشود که فکر کنند در تهران می شود 
بهتر کار کرد یا بهتر فکر کرد. این اصلا درست نیست. 
اینجا پایتخت است ولی پایتخت ایران است، پایتخت 
همکار رشتی، همکار اردبیلی، همکار اصفهانی،همکار 
ش��هرکردی و ... همه است پس باید آنطور باشد که 

همه می خواهیم. 
در نتیج��ه هرجا هس��تید اینط��ور فکر کنید 
تغییرات��ی که ایجاد می کنید بتواند به تمام کش��ور 
تس��ری پیدا کند و انجام شود. درس انتخابات رشت 
درس بزرگ��ی بود، به من می گفتند که دکتر ش��یدا 
عامل نفوذی دکتر شهنی زاده در انجمن دندانپزشکی 
ایران بود. من تا بعد از انتخابات انجمن دندانپزشکی 
ایران در رش��ت ایش��ان را ندیده بودم و روزی که به 
م��ن گفتند که ایش��ان می خواهن��د بیایند و با من 
صحبت کنند گفتم برای چه می خواهند بیایند؟ این 
همکاران در رشت درگیر هستند و من حوصله امثال 
دکتر گلچین و ... را ندارم. اینها ظرفیت دندانپزشکی 
کشور را به پای رفیق بازی و باند بازی ذبح می کنند. 
ما سالها انجمن منفعلی آنجا داریم و گیلان برای من 
بسیار با ارزش اس��ت. اینهمه گیلان سابقه مؤثر در 
تاریخ سیاس��ی و اجتماعی مملکت دارد. ولی گفتند 
که ایش��ان اصرار دارند که ب��ا بنده صحبت کنند و 

دکتر باقر شهنی زاده
رئیس هیأت مدیره

انجمن دندانپزشکان عمومی ایران

دکتر ناصر آخوندان
نایب رئیس هیأت مدیره

انجمن دندانپزشکان عمومی ایران

دکتر جمشید زمان 
عضو هیأت مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران و 

مسئول امور شهرستانها

دکتر لیلا صدقی 
عضو هیأت مدیره و دبیر اجرایی علمی کنگره های 

انجمن دندانپزشکان عمومی ایران
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آمدند،بعدا آقای دکتر حامد پدرام به من زنگ زدند 
و گفتند که وقتی دکتر شیدا صحبت می کنند انگار 
خ��ودت صحبت می کنی ولی واقع��ا ما باهم ارتباط 
نداشتیم. چطور چنین چیزی پیش آمده است؟ یک 

نیاز اصولی و درست در جامعه بوده است. 
س��ازمان های اجتماعی باید آزاد باشند و برای 
مردم فعالیت کنند وقتی برای مردم ش��روع  به کار 
ک��ردن می کنند، م��ردم هم می بینند ک��ه آنها کار 
می کنند و در عمل به هم نزدیک می شوند و به این 
گونه وحدت ایجاد می شود. آنهایی که با هم اختلاف 
دارند از هم فاصله می گیرند. و مردم به آنهایی نزدیک 
می شوند که به نفع آنها کار می کنند.وحدت اجباری 
امکان ندارد.من خیلی ناراحت شده بودم که شنیدم 
در انتخابات انجمن دندانپزشکی ایران- شاخه گیلان، 
ایشان رای اول را آوردند و نگذاشتند ایشان کار کنند. 
الان هم ناراحتم که در رش��ت انتخاباتی در انجمن 
دندانپزشکی ایران برگزار شده است، یک نفر رای اول 
را آورده است، یک نفر رای سوم را آورده است، رای 
س��ومی را رئیس کنند تا اینجا اش��کالی ندارد و بعد 
به او بگویند ش��ما استعفا بده و برو، علی البدل اول 
بیاید بالا و او را رئیس کنند! چه خبر اس��ت؟ چرا؟ 
برای اینکه می گویند آقای دکتر شیدا آمده رشت را 
قبضه کند. خوب قبضه کند چه می ش��ود؟ شما که 
تهران را می خواهید قبضه کنید یا کردید چه ش��د؟ 
مثلا می خواهد دکتر شیدا چکار کند؟ ایشان که صبح 
تا شب در مطبشان به دندانپزشکان یا کار زیبایی یا 
ایمپلنت آموزش می دهد. خوب بگذارید ایش��ان که 
آموزش می دهند قبضه کنند. حالا جاه طلب است؟ 
باشد. قدرت پیدا می کند؟ خوب باشد. از خود راضی 
می ش��ود؟ واقعا این موضوع که در رشت اتفاق افتاد 
برای من یک شاخص بود، یک میزان بود، که کاری 
که ما داریم در دندانپزش��کی کشور انجام می دهیم 
مثبت اس��ت، در نتیجه این کار، همکاران در رشت 
بلند ش��دند قیام کردند، انقلاب کردند و به یکدیگر 
وصل ش��دند و این جریان را در دستش��ان گرفتند. 
جالب اس��ت انجمن دندانپزش��کی ایران همزمان با 
انتخابات رش��ت، تیتری در خبرنامه خودشان چاپ 
می کنن��د که متخصصین می توانند در هیأت مدیره 
انجمن دندانپزش��کان عمومی ایران شرکت کنند!!! 
ش��رم آور است فقط به خاطر این که در رشت عده 
ای انتخاب نش��وند که در خط آنها نیستند. بعد این 
تیتر خبرنامه را به نماینده فرمانداری می دهند و ما 
اطلاع پیدا کردیم، س��پس اساسنامه را به مسئولان 
دادیم که با خود بردند و یک نامه نوشتیم به وزارت 
خانه بهداشت کمیسیون انجمن علمی دندانپزشکی 
که همچنین مطلبی نوشته شده است، از سوی وزارت 
خانه جواب آمده است که عضو پیوسته دندانپزشک 
عمومی تبصره 2 بند1 عضویت این را نوش��ته است، 
خ��وب نماینده فرمانداری آمد و گفت این انتخابات 
برگزار نمی شود و متخصصین مطلع نبودند که باید 
بیاین��دو رای بدهند! می گویند دکترش��هنی زاده با 
انجمن دندانپزش��کی ایران درگیر است، و درگیری 
او ب��ا دکتر تاجرنیا اس��ت. دکتر تاجرنی��ا که نرفته 
است انجمن دندانپزشکی ایران را تشکیل بدهد بعد 
که تش��کیل داد من بروم با او دشمنی کنم. بنده با 
قاطعی��ت می گویم هر ک��س حرفی دارد بزند تا من 
پاس��خ دهم ایش��ان را آنجا گذاش��تم خیلی سریع، 
س��لیس و قوی می گویم چون فکر می کردم اصلاح 
طلب اس��ت ایش��ان با اصلاحاتی که ما می خواهیم 

ب��رای دندانپزش��کان انجام دهیم موافق اس��ت ولی 
نش��د، مانند کتاب قلع��ه حیوانات ش��د.او در تمام 
مدت دروغ می گفت فقط می خواست از طریق بنده 
به انجمن دندانپزش��کی ایران راه یابد، بنده امروز با 
جریان   ICOI در انجمن جراحان احساس می کنم 
خطر جدی در انجمن دندانپزشکی ایران است و باید 

اشتباه گذاشتن عده ای درآن انجمن اصلاح شود.
اولا ای��ن یادت��ان باش��د که کار یک��روزه تمام 
نمی ش��ود و باید مستمر، پیگیر و مردمی باشد. من 
همیشه به دوستان می گویم من الان می توانم لابی 
کنم و چند نفر از این دوس��تان را از رش��ته پروتز و 
جراح��ی و ... بیاورم دور خودم بنش��ینیم و در آخر 
بگویم هیات مدیره فلانی باشد. ولی اینکار را نمی کنم، 
نه. من می نشینم کار می کنم برای مردم. کار اصولی 
و درس��ت، اگر این کار نبود دندانپزش��کان در رشت 
به این نتیجه نمی رس��یدند ک��ه حول محور انجمن 
دندانپزش��کان عمومی می توانن��د کار کنند. الان ما 
یک کالبدی داریم بنام ایران، که بخشی از این کالبد 
بنام گیلان است، این بخشی از انجمن دندانپزشکان 

عمومی ایران شده است. 
دکتر عباسعلی حقیقی )رئیس هیأت مدیره 
انجمن دندانپزش��کان عمومی ایران � شعبه ساوه( : 
الان دوره ما تمام شده است و بیشتر به فکر انتخابات 
هستیم. س��ال 1390 با همکاری نظام پزشکی یک 
بازآموزی برگزار کردیم ولی س��ال 91 فعالیت قابل 
توجهی نداشتیم. با توجه به تعداد کم دندانپزشکان 
ش��اغل، انجام هرکاری بسیار مش��کل است. فرض 
کنید من الان فراخوان برای کاندید ش��دن می دهم 
ولی اصلا افرادی که می خواهند کاندید شوند به 5 و 
6 نفر هم نمی رسند، مشکلات را به این صورت زیاد 
داری��م و اینکه هر برنامه ای ک��ه می خواهیم برگزار 
کنی��م چون تهران نزدیک اس��ت اکثرا تمایل دارند 
که بیایند و اینجا در بازآموزی ش��رکت کنند و این 

مشکلات ایجاد می کند.
دکتر شهنی زاده: البته ما خیلی مایل نیستیم 
در شهرهای کوچک شعبه بزنیم و بیشتر تمایل داریم 
نمایندگی بزنیم و این نمایندگی ها تحت پوشش مرکز 
استان باشد. دوستان ما 3 سال پیش آمدند گفتند ما 
می خواهیم در ساوه فعالیت کنیم و وقتی می خواهند 
دوس��تان فعالیت کنند ما مقدمات را برایشان فراهم 
می کنیم ولی طبیعی است یک شهر کوچک خیلی 
نمی تواند فعال باشد مگر اینکه وصل باشد به استان. 
یعنی س��اوه باید با اس��تان خود هماهنگ شود که 

امیدوارم این اتفاق بیفتد.
دکتر س�یدعلی پاکزاد مقدم )رئیس هیأت 
مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران � شعبه یزد( 
: در مورد انتخابات گیلان دوس��تان صحبت کردند 
ولی من لازم می دانم نکته ای را عرض کنم با توجه 
به اینکه چه به عنوان ناظر و چه شرکت کننده 
در انتخابات  بس�یاری شرکت داشتم، احساس 
می کنم انتخابات گیلان به عنوان یک الگو چه 
از نظر برگ�زاری و چه از نظر تفکراتی که آنجا 
وجود داش�ت و نشانگر حقانیت نیروهای موثر 
و دلسوزی بود که سال ها با تفکرات جناحی و 
گروهی که با روش های ملوک الطوایفی عده ای 
را هدایت کنند مهج�ور مانده بودند و من این 
امی�د را دارم ک�ه آن نیروهای موثر و دلس�وز 
دندانپزش�کی در هرجای این کش�ور بنا به هر 
دلیلی فضایی ب�رای فعالیت ندارند بتوانند که 

با ایجاد فضای لازم به دندانپزش�کی این مرز و 
بوم کمک کنند. 

دوستان قدیمی ما متاسفانه فضای دندانپزشکی 
را با فضای جامعه اش��تباه گرفته بودند و احس��اس 
می کنن��د ک��ه می توانند ب��ا اس��تفاده از روش های 
ماکیاولی مثلا آن جریان ها را بدون توجه به جایگاه 
مردم��ی ک��ه دارند و اس��تقبال اکثریت��ی که به هر 
ح��ال وجود دارد پیش ببرن��د که من در یک جمله 
می توانم بگویم انتخابات گیلان انتخابات یک شعبه 
نبود، بلکه ایجاد یک فضای جدید در تاریخ انتخابات 

شهرستان ها بود.
دکتر علی واله ش�یدا )رش��ت( : من مراتب 
سپاسگزاری را از شما دکتر پاکزاد و لطفی که داشتید 
اعلام می کنم. من افتخار این را داش��تم که یک ماه 
پیش خدمت دکتر مقدادی و همس��ر گرامی ایشان 
بودیم و بسیار کنگره زیبایی در اصفهان برگزار شد. 
و من واقعا آنجا چش��م می چرخاندم و می خواس��تم 
یک نمونه برداری کنم و یک مدل بردارم که انشااله 
بتوانیم این را در همه استان ها بخصوص استان عزیزم 
گیلان با همکاری و رهنمودهای شما برگزار کنیم.  
دکترحس�ین مقدادی )رئیس هیأت مدیره 
انجمن دندانپزشکان عمومی ایران � شعبه اصفهان( 
: بسم الله الرحمن الرحیم، ضمن سلام و خیر مقدم 
به همه عزیزان و دکتر شهنی زاده که دعوت کردند 
و فرمودند هر پنجشنبه روسای شعب و اعضای هیات 
مدیره شهرستان ها می توانند با هماهنگی قبلی جهت 
حل مش��کلات دندانپزشکی کش��ور و شهرستان ها 
تشریف بیاورند. از تعارفات بیرون می آیم و موضوعی 
که فکر می کنم برای خود من مهم اس��ت را عنوان 

می کنم.
تلاش علمی انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 
در س��الیان متم��ادی منجر به این گش��ت که یک 
س��ر و گ��ردن بالاتر از دیگر  انجم��ن ها و نهادهای 
دندانپزش��کی گردد و این بدون تعارف از این است 
که چه کس��انی در آن بوده و هستند. مثلا خود من 
تا چند ماه دیگردوره س��ه ساله انجمن به پایان می 
رسد و در انتخابات بعدی ممکن است شخص دیگری 
جایگزین شود. بنابراین، این انجمن است که باید تیز 
هوشی بخرج دهد و سیاست داشته باشد تا همچون 

گذشته در سطح بالا باقی بماند.
از آنجای��ی که دکتر ش��هنی زاده و دکتر زمان 
زحمت کش��یده اند و نظر شعبات در مورد تشکیل 
انجمن ایمپلنتولوژی با ترکیب فعلی را خواسته بودند، 
دغدغه و نگرانی ما و تمام دندانپزش��کان عمومی و 
دیگر رشته های تخصصی نیزدر مورد تشکیل انجمن 
ایمپلنتولوژی به شکل فعلی می باشد. من فکر می کنم 
به عنوان یک دندانپزشک عمومی ضعیف عمل کردم 
ک��ه دیگران برای من تصمیم گرفتند که من چگونه 
درعلم  ایمپلنت وارد ش��وم یا عملکردم چگونه باید 
باشد. اگر ما نگاه بکنیم که متولی ایمپلنت در کشور 
ما چه کسانی هستند به دو گروه تقسیم می شوند، 
یا شرکت ها که ایمپلنت را به همکاران ما معرفی می 
کنند یا اس��اتید و متخصصان که مسائل علمی این 
رشته را به ما آموزش میدهند. بنابراین طبیعی است 
که من دندانپزش��ک، در صورت نیاز به این دو گروه 
مراجعه کنم و به علت عملکرد ضعیف فراموش کنم 
که تلاش انجمن دندانپزشکان عمومی و همکاران و 
اس��اتید غیر متخصص بوده که بستر را برای این دو 
گروه آماده کرده اس��ت، تا ایمپلنت در جایگاه فعلی 

برای دندانپزش��کان عمومی باشد. بنابراین اساتید و 
مدرسین نهادهای دندانپزشکی و شرکت ها فراموش 
نکنند که متولی همان دندانپزشکان عمومی و انجمن 
هایش��ان  بطورکلی همه دندانپزشکان هستند، چه 
عمومی و چه متخصص علم ایمپلنت در دندانپزشکی 
می باشند آن هم بایدعدالت و مساوات در نظر گرفته 

شود تا موفقیت به ارمغان آورد.
م��ا باید این مس��اله را به همه  اطلاع رس��انی 
می کردی��م که انجمن دندانپزش��کان عمومی بود، 
ک��ه به دلی��ل نیاز همکاران عموم��ی و نیاز بیماران 
به جایگزینی دندانهای از دس��ت رفته و به بن بست 
رس��یدن درمان های قدیمی و به همت دکتر شهنی 
زاده اولی��ن دوره ایمپلنت را در کش��ور معرفی و با 

موفقیت برگزار نمود.
پیشنهاد اینجانب به علت حساس بودن موضوع 
ایمپلنت تش��کیل کمیته ایمپلنت با حضور اساتید، 
متخصصین، دندانپزشکان عمومی و شرکت ها به دور 
از انحصار گرایی و محدود کردن آن به چند رش��ته 
تخصصی اس��ت. چرا که این انجمن به این دو گروه 
اجازه داده تا در کنگره ها و باز آموزی ها و کارگاه های 
علمی برای دندانپزشکان چه عمومی و چه متخصص 

آموزش دهند.
اگر ما کمیته ایمپلنت انجمن را با قدرت حمایت 
نماییم، فکر می کنم نگرانی جناب آقای دکتر فاضل 
و سه گروه تخصصی که نگران انحراف علم ایمپلنت 
می باش��ند، حل ش��ده و ما در کنار آن ها و آن ها در 
کنار ما در جهت خدمت به علم دندانپزشکی و مردم 
ای��ن مملکت می توانیم هم��کاری نماییم. البته این 
مس��اله باید با کارشناسی دقیق طی جلسات متعدد 
بررسی و به بهترین شکل ممکن حل گردد، که فعلا 
از حوصله این جمع و این جلسه و داشتن موضوعات 

متنوع دیگر خارج است.
راجع به همایش بزرگ اصفهان که در شهریور 
ماه برگزار گردید و م��ورد توجه عزیزان قرار گرفت 
تش��کر و قدردان��ی می نمایم. ضمنا ش��عبه اصفهان 
هنوز دفتری نداشته و از مرکز هم مساعدت نگرفته 
و حرکت این شعبه خود جوش و با همکاری عزیزان 
دندانپزشک استان بوده است. در پایان ضمن تبریک 
به آقای دکتر واله شیدا و همکارانشان در شعبه گیلان 
همچنین از همه عزیزان انجمن های شهرستان ها که 
افتخار آش��نایی با آن ها را پیدا کرده ام، سپاسگزاری 
کرده و امیدوارم که بتوانیم به عنوان یک خدمتگزار 
در کنار هم بتوانیم در عرصه سربلندی دندانپزشکی 

کشور خدمت نماییم.
دکتر ن�دا اس�ماعیلی فلاح )عض��و کمیته 
کشوری شهرستان های انجمن دندانپزشکان عمومی 
ایران،مس��ئول ناظر اصفهان( : با تشکر از آقای دکتر 
مقدادی لازم است که من از ایشان بابت فعالیتی که 
در این ش��عبه داشتند تش��کر ویژه کنم، در این سه 
س��الی که ایش��ان رئیس هیأت مدیره انجمن بودند 
همکاری در جهت همسویی و هماهنگی بین سیاست 
های مرکز و ش��عبه در جهت ارتقاء آموزشی کیفی 
دان��ش همکاران، برگزاری برنامه های علمی متعدد 
در ش��هر اصفهان، برگزاری جلسات متعدد در رابطه 
با مش��کلات صنفی و حرفه ای با ارگان های ذیربط 
مثل س��ازمان نظام پزشکی و در نهایت هم برگزاری 
یک برنامه بازآم��وزی مدون با گرایش تخصصی در 
ایمپلنت ویژه همکاران که با استقبال زیادی هم در 

اصفهان همراه بود.

دکتر همایون سیگاری 
رئیس هیأت مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 

شعبه استان اردبیل

دکتر سید کاظم نبوی نژاد 
رئیس هیأت مدیره تعاونی مسکن انجمن دندانپزشکان 

عمومی ایران و عضو هیات موسس انجمن

دکتر حسین مقدادی 
رئیس هیأت مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 

شعبه استان اصفهان

دکتر سیدعلی پاکزاد مقدم
رئیس هیأت مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 

شعبه استان یزد
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دکتر ش�هنی زاده: یک سری دوستان جدید 
به جلس��ه ما ملحق شدند دکتر علی وارسته بازرس 
انجمن، آقای دکتر وحید پدرام، ،خانم دکتر ش��هره 
عموئی رئیس هیأت مدیره ش��عبه استان کردستان 
هستند که با همراهی دلسوزانه و مدبرانه آقای دکتر 
کلاه قوچی کار می کنند ، خانم دکتر فریبا ابوالحسنی 
که مسئول آموزش های عملی هستند که شعب هر 
وقت برنامه زنده داشته باشند از ایشان و خانم دکتر 
شکوفه شیراندش��ت می توانند استفاده کنند، ما در 
اصفهان مثل گیلان یک تنش��ی داشتیم که با تدبیر 
خانم دکتر ندا اسماعیلی که ناظر اصفهان از کمیته 
کش��وری شهرستان های انجمن هستندتا  به امروز 
که اصفهان به همت  دکتر سید حسین مقدادی به 

بازآموزی بزرگ اصفهان رسید.
دکترکیارش�ی )رش��ت ( : آقای دکتر شهنی 
زاده م��ن الان ی��ک نکت��ه به ذهنم رس��ید که می 
خواهم اگر بش��ود مطرح کن��م یک زمانی در یک 
مقطعی مخالفت با انجمن عمومی به شکل یک 
تاب�و برای عده ای در ام�ده بود که من چون با 
انجمن دندانپزشکان عمومی مخالف هستم پس 
کیفیتم می رود بالا.ولی من این احساس را دارم 
که اخیرا این جریان برعکس شده یعنی اینکه 
کسی که با انجمن دندانپزشکان عمومی موافقت 
می کند کیفیت پیدا می کند الان این احساس 

بوجود آمده است.
دکتر شهنی زاده: خانم دکتر اسماعیلی فلاح 
را م��ا زمان انتخابات اصفهان مامور کردیم که بروند 
اصفهان و شرایط انتخابات آزاد را برگزار کنند، چون 
خود اصفهانی بودند و خود شناخت داشتند. جلسات 
متعددی را با این دوستان برگزار کردند، این جلسات 
هم فقط بخاطر این بود که برویم به سمت انتخابات. 
عی��ن جریانی که در گیلان اتفاق افتاد، در آنجا هم 
اتفاق افتاد. این درس خیلی بزرگی است، کسی که 
در آنجا قبلا رئیس هیات مدیره بود در گیلان کاندید 
نشد قبل از آن در اصفهان هم کاندید نشد، چون جو 
و فضا به سمتی رفت که احساس کردند نباید این کار 
را بکنند علت این هست که آن فرد خودش، خود را 
منزوی کرد، این چیزی هست که من همیشه از آن 
ناراحت��م، من با این همکار الان تماس دارم و خیلی 
کوش��ش کردم که در جریان اصفهان این همکار را 
مقداری تعدیل کنم. خانم دکتر اس��ماعیلی و دکتر 
مقدادی هم خیلی زحمت کشیدند همچنین خانم 
آزاده مجی��دی ه��م خیلی زحمت کش��یدند و من 

شایسته  می دانم ایشان را تشویق کنید.
دکتر س�جاد عظیمی )رئی��س هیأت مدیره 
انجمن دندانپزشکان عمومی ایران � شهرکرد( : به نام 
خدا با تشکر از هیئت مدیره انجمن مرکز که زمینه 
ساز این جلسه شدند، چون موضوعاتی که قرار است 
مطرح ش��ود زیاد هست من خلاصه می کنم، هیئت 
مدیره شعبه شهر کرد هیئت مدیره انجمن در تیر ماه 
سال 90 انتخاباتش با حضور دکتر پاکزاد برگزار شد 
و علی رغم اینکه هیئت مدیره س��ابق سعی داشتند 
که هیئت مدیره جدید مثل هیئت مدیره قبل انفعال 
داش��ته باشد خوش��بختانه با هوشیاری جناب آقای 
دکتر پاکزاد و همکاری همکاران عزیز در ش��هرکرد 
انتخابات برگزار شد و رسما ما از مرداد ماه سال 90 

فعالیت خود را آغاز کردیم .
فعالیت های مان را اولویت بندی کردیم، اول بر 
اس��اس نیازهای استان و دندانپزشکان سطح استان 

با حمایت همه جانبه جناب آقای دکتر شهنی زاده 
و هیئت مدیره مرکز مکانی را به عنوان دفتر انجمن 
ره��ن و اجاره کردی��م که الان حدود یک س��ال و 
نیم هس��ت که ما در این م��کان فعالیت می کنیم، 
در ط��ول یک س��ال و نیم ک��ه از عمر هیئت مدیره 
انجمن دندانپزش��کان عمومی ایران شعبه شهرکرد 
م��ی گذرد من لیس��ت وار فعالیت های مان را برای 
آنک��ه وقت هم تلف نش��ود خدمت دوس��تان عرض 
می کنم، همانگونه که عرض کردم ابتدا تدارک دفتر 
انجمن بود به عنوان هویت و شناسنامه دندانپزشکان 
عمومی تابلوی این انجمن را در ش��هرکرد بالا بردیم 
و ب��ه عنوان یک مکان و یک مرجعی همه همکاران 
مشکلاتشان را در روزهای خاصی در دفتر می آیند 
و مط��رح می کنند، دوم توزیع خبرنامه های انجمن 
در کل استان، به این صورت که ما در 5 شهرستانی 
که در اس��تان داریم خبرنام��ه را با پیک موتوری به 

سراسر استان مان می رسانیم.
قبلا لیس��ت کامل و جامع از دندانپزشکان در 
سطح استان نداشتیم که توانستیم یک لیست کامل از 
همکاران در سطح استان همراه با شماره های موبایل 
ش��ان فراهم کنیم و پیام کوتاه انجمن مرکز و پیام 
های کوتاه انجمن شهرکرد را در ارتباط با سمینارها 

خدمت شان ارسال کنیم.
جلس��ات هیأت مدیره تقریبا هر 2 ماه یک بار 
تشکیل می شود، در طوماری که انجمن دندانپزشکان 
عموم��ی تهیه کردند همکاران ش��هرکرد ما در این 
زمینه هم س��هم قابل توجهی داشتند و در راستای 
سیاس��ت های انجمن مرکز برای اساس��نامه انجمن 
ایمپلنتول��وژی طوماری هم ما تهی��ه کردیم که به 

انجمن مرکز ارسال کردیم.
ما در طول این یک سال و نیم، شهریور ماه 
امس�ال چهارمین دوره سمینار بازآموزی مان 
را با همکاری اس�اتید دانشکده دندانپزشکی 
اصفه�ان و دانش�گاه ازاد خوراس�گان برگزار 
کردیم، برگزاری سمینار یک روزه ایمپلنت در 
شهر کرد، برگزاری سمینار یک روزه ترمیمی با 
همکاری نظام پزشکی استان اصفهان در استان 
اصفهان، از برنام�ه و اقدامات آینده برای اجرا 
برگزاری پنجمین سمینار بازآموزی در اسفند 
ماه هس�ت، برگزاری سمینار یک روزه روتاری 
با حضور آقای دکتر کلانی فر از دانشگاه علوم 
پزشکی شیراز، برگزاری جشن روز دندانپزشک 
در س�ال آین�ده با هم�کاری س�ازمان میراث 

فرهنگی استان.
 خلاصه وار مش��کلاتی که در س��طح استان ما 
هس��ت خدمت آقای دکتر و دیگ��ر همکاران عرض 
می کنم، متأس��فانه انجمن ها بخصوص انجمن های 
عمومی در تصمیم گیری های کلانی که در دانشگاه 
علوم پزش��کی در سطح استان برگزار می شود عملا 
هیچ دخالتی ندارند. ما از آنجا که با همکاران تعامل 
بیش��تری داریم و از مشکلات جامعه دندانپزشک و 
همکاران استان خودمان بیشتر اگاه هستیم متاسفانه 
در تصمیم گیری ها، کس��انی ب��رای ما تصمیم می 
گیرند که حتی الفبای دندانپزشکی را هم نمی دانند، 
دوم اینکه همکاران س��وال می کنند راجع به تعرفه 
گذاری در سطح استان ما و از انجا که نظام پزشکی 
دستش از این امر کوتاه شده و استانداری ها قرار بود 
تعرفه گذاری کنند ولیکن آنها هم عملا اقدامی انجام 
نداده و قدمی برای تعرفه گذاری بر نمی دارند. ما از 

آقای دکتر شهنی زاده تقاضا می کنیم که توضیحی 
راجع به تعرفه ها و افزایش قیمت ها و نوسانات ارز 

و تاثیر آن را روی تعرفه ها بیان بکنند.
دکتر شهنی زاده: خوب متأسفانه کارتها صادر 
نشده، متاسفانه یک نقص و کم کاری ای وجود دارد 
که برطرف خواهد شد،آقای دکتر دانایی رئیس هیئت 
مدیره تنکابن هم تش��ریف آوردند،ایشان از تنکابن 
هستند که ما البته در استان مازندران باید یک برنامه 
ریزی داش��ته باشیم چون ممکن است فشار زیادی 
برای انتخابات محلی، شهری و مرکزی داشته باشند 
که یک انجمن مرکزی داشته باشند چون ظاهرا در 
اس��تان مازندران چند گرایش هست. خوب در حال 
حاضر دکتر کلاه قوچی از کردستان و بعد از ایشان 

دکتر دانای علمی از تنکابن صحبت خواهند کرد.
دکتر نعمت اله کلاه قوچی )عضو هیأت مدیره 
انجمن دندانپزشکان عمومی ایران � شعبه کردستان(: 
تشکر می کنم از همکاران محترم، عنوان صحبت های 
نماینده س��نندج را برگزاری بازآموزی در س��نندج 
گذاش��تند که اتفاقا تنها موردی که من نمی خواهم 
امروز راج��ع به آن صحبت بکن��م برنامه بازآموزی 
س��نندج هست و قبل از اینکه بخواهم صحبت های 
خودم را شروع بکنم می خواهم اجازه بگیرم از آقای 
دکتر شهنی زاده و سایر همکاران که بعد از صحبت 
های من خانم دکتر عمویی هم صحبت بکنند چون 
نمایندگان ش��عبه گیلان همه شان صحبت کردند، 
ام��روز هم که راجع به گیلان خیلی صحبت ش��د و 
من می خواهم اسم جلسه را بگذارم بررسی  مشکلات 
انجمن دندانپزشکان عمومی ایران-شعبه گیلان و یا 
اسم انجمن را هم مثلا بگذاریم انجمن دندانپزشکان 
عمومی گیلان ش��عبه کردس��تان،  ش��عبه اردبیل، 
شعبه....! صحبت های من بحث شخصی نیست من 
عزیزان  هیأت مدیره ش��عبه استان گیلان را بار اول 
هست که اینجا می بینم و صحبت های خیلی خوبی  
هم کردند اما در استان گیلان که انجمن دندانپزشکی 
ای��ران هم در آنجا یک محلی را خریداری کرده من 
فکر می کنم باید به انجمن دندانپزشکی ایران تبریک 
بگوییم، ما با انجمن دندانپزشکی ایران) از طرف خودم 
عرض می کنم( مشکلی نداریم، ما با تفکر حاکم بر 

این انجمن مشکل داریم.
 در اس��تان کردس��تان ما انجمن دندانپزشکان 
عمومی ایران را با یک برنامه ریزی کاملا دقیق حدود 
4 سال پیش با حضور آقای دکتر شهنی زاده و آقای 
دکتر فراست که آن زمان مسئول شهرستان ها بودند 
بسیار خوب و با استقبال 90 درصد از دندانپزشکانی 
که در استان کردستان کار می کنند برگزار کردیم و 
به تایید دکتر شهنی زاده و عزیزانی که در ان انتخابات 
حضور داش��تند یک انتخابات بسیار دموکراتیک را 
برگزار کردیم در ای��ن انتخابات من با افتخار عرض 
می کنم که 2 نفر از اعضاء هیات مدیره از  خانم ها 
بودند، خانم دکتر عمویی و خانم دکتر آدابی و س��ه 
نفر از آقایان و بازرس هم آقای دکتر بهمنی بودند.

 بع��د از آن ما دوره دوم انتخابات را زمس��تان 
س��ال90 در حضور آقای دکت��ر زمان برگزار کردیم 
که علی رغم شرایط بد آب و هوایی توانستیم  شاهد 
حض��ور خوب و اس��تقبال  هم��کاران بومی در آن 
انتخابات  باش��یم و هدفمان هم این بود که از سایر 
همکاران، همانطور که آقای دکتر ش��هنی زاده اول 
صحبتش��ان اشاره کردند،  بیایند و  انتخاب شوند و  
در بدنه این انجمن بصورت هیأت مدیره قرار بگیرند، 

شرایط را ببینند، مشکلات را از نزدیک حس بکنند، 
کمبود و کاس��تی ها را بنگرند و به هرحال از وجود 
سایر همکاران دندانپزشک  انجمن استفاده شود و با 
کمال افتخار عرض می کنم که کلیه همکارانی که در 
این انجمن کار می کنند بابت زحماتی که می کشند 
هیچ پولی دریافت نمی کنند و هیچ گونه امتیازی را 
به ایشان نمی دهند، ما با صلابت ایستادیم و راه خود 
را ادامه می دهیم، حالا خانم دکتر بحث من را، ادامه 
می دهن��د. ما حدودا ی��ک ماه پیش با کمک انجمن 
مرک��ز، که البته نمی دانم اس��مش را کمک بگذاریم  
ی��ا حمای��ت کامل ، در واقع ص��د در صد با حمایت 
انجمن مرکز و خانم دکتر عمویی و س��ایر همکاران 
در اس��تان که جا دارد از آنها تش��کر بکنم توانستیم 
دفتر انجمن را در کردستان تاسیس بکنیم، در استانی 
که فاقد دانش��کده دندانپزشکی هست، فاقد فعالیت 
سایر انجمن ها مثل انجمن دندانپزشکی ایران هست 
و تنها انجمن علمی اس��تان هس��تیم و جور کمبود 
سایر انجمن های علمی و موسسه های علمی دیگر 
را در اس��تان می کش��یم، حتی لازم اس��ت که ذکر 
بکنم که برای تجهیز انجمن یکی از دندانپزش��کان 
ب��ه طور افتخ��اری یونیت خود را اه��دا کرد و یکی 
دیگر از دندانپزش��کان کامپیوتر و سیستم خودشان 
را اهدا کردند، یعنی ما واقعا در آنجا یک جو بس��یار 

مناسبی را داریم.
ح��الا ما می خواهیم در گی��لان یک دفتری را 
خری��داری بکنیم در حالیک��ه انجمن مرکز خودش 
فاقد دفتر هست، جایی که انجمن ایران هم در آنجا 
دفتر دارد ما بخواهیم برای انجمن عمومی هم دفتر 
بخریم، استانی که دارای دانشکده دندانپزشکی است 
و با توجه به آماری که دکتر ش��یدا فرمودند 45نفر 
متخصص آنجا حضور دارد و دسترسی به مرکز خیلی 

سهل الوصول تر هست ...
 من با افتخار عرض می کنم که این بخیه هایی 
که روی دس��ت من هس��ت حاصل تصادف بس��یار 
س��نگینی اس��ت که منجر به آن شد که یک ماه در 
ICU بس��تری بودم و این تصادف در راه س��فرم به 
مرکز برای حضور در جلسه هیأت مدیره اتفاق افتاد و 
استرس زیادی به خانوادم تحمیل کردم  این موضوع 
باعث ش��د که من یک سال نتوانم فعالیت حرفه ای 
خودم را ادامه بدهنم و تصادف و مش��کلات من در 
حدی بود که آقای دکتر ش��هنی زاده فرمودند برای 
حمای��ت از من از تهران متخصصین و جراحان فک 
و صورت و مغز و اعصاب اعزام می کنند چون من از 
این نواحی دچار مشکل بودم، در کل من این را می 
خواهم عرض کنم که دسترس��ی ما به مرکز خیلی 
س��خت هست و ما اگر بتوانیم در آنجا دفترمان را با 
صلابت، البته من معذرت می خواهم که اسم گیلان 
را می برم، برای مثال  هس��ت نه بیشتر، و یا استان 
اصفهان،من این خواهش را از همه دارم که به جای 
گی��لان و یا اصفهان، اس��تان کردس��تان را تجهیز 
بکنیم. چون ما آنجا مش��کلات بسیار زیادی داریم، 
ضمنا  در این استان ما فاقد فعالیت سایر انجمن ها 
هس��تیم، من از شما خواهش می کنم که حرف من 
را بد تعبیر نکنید، در استان ما سایر انجمن ها فعال 
نیس��تند و انجمن ایران بالغ بر 20 بار با من تماس 
گرفتن��د که در آنجا انجمن ایران را راه اندازی کنیم 
چون تنها کسی که می تواند این کار را کند تو هستی 
و حالا حرفهایی از این قبیل.... به قول آقای دکتر ما 
شهرستانی هس��تیم زود گول می خوریم،  و بارها و 

دکتر مریم تاییدی
رئیس هیأت مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران  

شعبه استان آذربایجان غربی

دکتر شهره عمویی
رئیس هیأت مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 

شعبه استان کردستان

دکتر مارال قربانزاده 
کادر مسئول اجرایی انجمن

دکتر ندا اسماعیلی فلاح 
کادر مسئول اجرایی انجمن
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دکتر عباسعلی حقیقی
رئیس هیأت مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 

شعبه شهرستان ساوه

دکتر سجاد عظیمی
رئیس هیأت مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 

شعبه استان چهارمحال و بختیاری

دکتر حامد حافظی 
رئیس هیئت مدیره  انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 

شعبه استان کرمان

دکتر علی واله شیدا 
رئیس هیأت مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران  

شعبه استان گیلان
بارها برای تطمیع خود من استفاده کردند، گفتند و 
گفتند اما کو گوش ش��نوا! بهر حال صحبت من این  
بوده وهس��ت:    عقایدم و نحوه تعامل من با انجمن 
داری در استان   با این چیزهایی که شما می گویید 
تطابق ندارد، من وقتی نمی توانم انجمن عمومی ایران 
را در حد کمال، حالا کمال هم نه در حد قابل قبول 
اداره بکنم ضرورت��ی ندارد که بیایم انجمن ایران را 
راه ان��دازی کنیم، ولی اگر می خواهید انجمن ایران 
باشد ما  استقبال و در حد توان همکاری می کنیم.

به هرحال من پیشنهاد می کنم که به جای استان 
گیلان و اصفهان و اس��تان های برخوردار و نزدیک، 
استان های دورتر را تجهیز کنید، البته روز اول اقای 
دکتر ش��هنی زاده به من گفتند که استان کردستان 
اهمیت وی��ژه ای برای من دارد، حتی به من گفتند 
که ما در استان کردستان دفتر را تأسیس می کنیم، 
برنامه های کش��وری را در این استان می گذاریم ولی 
اول ببینیم که آیا پتانسیل این کار را دارید ولی من 
دیدم که ما فعلا امکانات لازم برای اقامت همکاران را 
نداریم، جاذبه های گردشگری در کردستان زیاد داریم 
ول��ی امکان برگزاری برنامه های کش��وری را نداریم 
ولی منطقه ای را می توانیم، مثلا همدان، کردستان، 
کرمانشاه و ایلام در واقع غرب کشور را ما می توانیم 
در سطح کردس��تان برگزار کنیم و الان هم خدمت 
عزیزان عرض می کنم ک��ه ما امکان برگزاری برنامه 
های منطقه ای را داریم، به جای انکه ما استان های 
برخوردار را تجهیز بکنیم کردستان را تجهیز بکنیم، 
مثلا شعبه گیلان را نگاه بکنید، با انجمن ایران دچار  
مشکل  شده  ما هنوز به مرحله مشکل نرسیده ایم، 
ما می توانیم انجمن کردستان را به عنوان نمونه تجهیز 
بکنی��م و برنامه های ایمپلنت و زیبایی را که خیلی 
متقاضی دارند  باید ب��رای رفع نیاز همکاران برگزار 
کنیم و مس��ئله دیگر برای اینکه من از این فضا هم 
خارج بشوم پیشنهاد اتوماسیون شدن شعب با انجمن 
مرکز هست، به لحاظ اینکه ما می خواهیم در آینده 
انتخابات ش��عب هم مانند مرکز برگزار بکنیم  برای 
ارتباط سریعتر و بهتر با انجمن مرکز و با سایر شعب 
و.... را برقرار بکنیم می توانیم به این پیش��نهاد توجه 
بکنیم، و به وزارتخانه اعلام بکنیم که ما ارتباط مرکز 
با شعب و شعب به شعب خود را به صورت اتوماسیون 
انجام داده ایم و به هرحال از طریق اتوماس��یون هم 
می توانیم بصورت آزاد و دموکراتیک انتخابات را برگزار 
بکنیم، من صحبت هایم خیلی زیاد هست ولی زیاد 
وقت دوستان را نمی گیرم و خواهش می کنم از خانم 
دکتر عمویی که همیش��ه به ما دلگرمی می دهند و 
ما را تش��ویق به کار و فعالیت می کنند صحبتی اگر 

دارند در خدمت ایشان هم باشیم.
دکت�ر ش�هنی زاده: اجازه بدهی��د من یک 
موضوعی را قبل از صحبت خانم دکتر شهره عموئی 
مطرح بکنم ،ما اینجا را خانه خودمان می دانیم اینجا 
خانه ما هست و اگر مشکلات را در خانه نتوانیم مطرح 
کنیم حل کردن آن در بیرون از خانه مش��کل ایجاد 
می کند، چیزی که الان آقای دکتر مطرح کردند بحث 
شان استان گیلان نیست، من از اینکه واقعا نتوانستیم 
در این 4 سال در کردستان دفتری بزنیم و فعالیتی 
بکنیم متاس��فم، خوب متاس��فانه اونجا هتل ندارد، 
هواپیما بعضی روزها به آنجا پرواز دارد ولی کردستان 
مظلوم واقع ش��ده و امکانات به سمتش نرفته، مثلا 
کارخانه صنایع سنگین را می برند اصفهان، می برند 
اهواز، خوب چرا باید اینجوری باش��د؟می شود این 

امکانات را به سمت کردستان برد، بعد هواپیما تردد 
خواهد کرد چون کارش��ناس می خواهد برود بیاید، 
امکانات فنی می خواهد بیاید، بنابراین ما نمی توانیم 
ب��ه تنهایی آنج��ا را تجهیز کنیم، ول��ی این را واقع 
می گویم اگر یک کار بش��ود کرد برای شهرستان ها 
باید اول برای شهرستان های مظلوم و محروم کرد، 
حالا ما در زاهدان شعبه نداریم، هرچقدر هم تلاش 
می کنیم که به دوس��تان بگوییم انجا ش��عبه بزنند، 
ب��ه هرحال این موردی که اقای دکتر می گویند این 
اس��ت که اقای دکتر می خواهند استانشان در کنار 

کشورشان قلب تپنده ای باشد.ممنون. 
دکتر شهره عمویی)رئیس هیأت مدیره انجمن 
دندانپزشکان عمومی ایران � شعبه کردستان(: من 
عذرخواهی می کنم از اینکه تاخیر داشتم، حق مطلب 
را آقای دکتر ش��هنی زاده و آقای دکتر کلاه قوچی 
فرمودند، فقط اینکه اگر آقای دکتر اشاره ای داشتند 
به استان خاصی فقط خواستند مثالی بزنند، در کل 
مطلب این هس��ت که تعدادی از اس��تان ها هستند 
که امکاناتی دارند که دیگر استان ها مثل کردستان 
این امکانات را ندارند و اینکه در اینجا خیلی راحت 
دندانپزش��کان از امکانات آموزشی حتی برای کسب 
امتیاز استفاده می کنند منتها در کردستان به دلیل 
مش��کل تردد هواپیمایی این امکان نیست، خصوصا 
دوره هایی را که قرار است بصورت دراز مدت داشته 
باشیم و ما از اقای دکتر شهنی زاده و سایر همکاران 
حاضر در جلسه تقاضا داریم که مثل همیشه که به 
ما لطف داش��ته اند ای��ن مرکزی را که رهن کرده ایم 
تجهی��ز کنند که انش��اا... آنجا دوره هایی را داش��ته 
باشیم. همکاران ما در استان کردستان در کنار سایر 
هم��کاران خود در کل ای��ران لیاقت این را دارند که 
از درخش��ش این خدمات نیز به آنها تلألویی برسد. 
اس��تان ما به لحاظ پتانسیل دندانپزشکان خود این 
امکان را می دهد که سیاست صنفی و علمی انجمن 
خود را جوابگو باشد و فعالیت انجمن شعبه کردستان 

در این چند سال مصداق این ادعاست.
دکت�ر حام�د حافظی )رئی��س هیئت مدیره  
انجمن دندانپزشکان عمومی ایران � شعبه کرمان(: 
با کس��ب اج��ازه از آقای دکتر ش��هنی زاده و دیگر 
همکاران عزیز، خدمت شما عارض هستم که در استان 
کرمان، انتخابات با حضور تعدادی از دندانپزشکان در 
دانشکده دندانپزشکی برگزار شد ولی ما هیچ عضوی 
نداش��تیم، اولین کاری که شروع کردیم این بود که 
پیک استخدام کردیم که به عنوان نماینده در استان 
تک تک مطب ها را رفت و بروشور ها را دادند و آدرس 
ها را گرفتند تا بانک اطلاعاتی استان و تهران کامل 
شود که بدانیم چه تعداد دندانپزشک در این استان 

هست و دسترسی به ایشان به چه صورت هست.
توانس��تیم در اس��تان پهن��اور کرم��ان هم��ه 
دندانپزشکان را شناسایی کنیم که در این عضوگیری 
که انجام دادیم توانس��تیم نزدی��ک به 80 نفر عضو 
بگیریم که برای اولین بار در کرمان انجام ش��ده بود 
و بلافاصله جلس��ات مان را شروع کردیم، منشی را 
مشخص کردیم، محلی را برای انجمن مشخص کردیم 
و برای اینکه فضاهای بین سازمانی و اداری را بتوانیم 
کاهش دهیم بلافاصله با خود سازمان نظام پزشکی 
صحبت کردیم و سازمان نظام پزشکی خوشبختانه 
از جایگاه بس��یار خوبی در اس��تان برخوردار است و 
تمام انجمن ها را یک یا دو س��الی پشتیبانی می کند 
یا به آنها جایی را می دهد که بتوانند خودشان را آنجا 

مستقر و مستقل کنند و این به آن معنی نیست که 
زیر بلیط نظام پزشکی باشد.

این یکی از ساختارهای آنهاست و آنجا توانستیم 
یک دفتر بگیریم همراه با دفتری که انجمن جراحان 
عمومی استان کرمان سربرگ ها را زدیم، پاکت های 
نامه و مکاتباتی و محاس��باتی را با مهر خود انجمن 
دندانپزشکان عمومی ایران- شعبه کرمان مهر زدیم 
ت��ا مکاتباتی که با همکاران می کنیم آنها بدانند این 
دفتر انجمن دندانپزش��کی کجاس��ت و با آن اسم و 

رسمشان مکاتبه باشد.
جلسات متعددی با سازمان نظام پزشکی، رئیس 
نظام پزشکی و رئیس دانشکده دندانپزشکی  گذاشتیم 
و یک تفاهم نامه سه جانبه بین انجمن دندانپزشکان 
عمومی ایران، رئیس دانشکده دندانپزشکی و سازمان 
نظام پزش��کی منعقد کردیم که یک سری دوره های 
جامع مدون دانشگاهی را برگزار می کنند. با معاونت 
آموزش دانش��کده علوم پزش��کی و رئیس دانشکده 
دندانپزشکی که این دوره ها برگزار شود و سرتیفیکیت 
ارائه شده به همکاران دندانپزشک کرمان با 3 تا امضا 
باشد، امضای رئیس س��ازمان نظام پزشکی، رئیس 
دانشکده دندانپزشکی و رئیس انجمن دندانپزشکان 
عمومی . اولین دوره هایی که شروع کردیم با همکاری 
بخش اندو دانشکده دندانپزشکی کرمان بود که اندو 
و روتاری را بر اس��اس س��رفصل های آن کتابچه که 
حضرت عالی فرس��تاده بودید ما یک سری از آنها را 
انتخاب کردیم که کار انجام ش��ود و آرام آرام داریم 

می رویم که فراخوان بدهیم و کار کنیم.
البته رئیس دانش��کده دندانپزش��کی پیشنهاد 
داد هم��کاری بکنیم ک��ه بتوانیم ارتباط��ی را بین 
دندانپزش��کان عمومی و متخصص و دندانپزش��کان 
جوان��ی که در کرمان آمدند ایجاد کرده بتوانیم این 
فاصل��ه ای که افت��اده را در انجمن و دوره ها برطرف 
کنیم. ولی بعید می دان��م گروه های مختلف بتوانند 
بیایند اینجا و با شما همکاری کنند. آیا شما امکان 
این را دارید که از مرکز اساتیدی را بیاورید؟ با توجه 
به اینکه من دیدم آقای دکترشهنی زاده می گویندکه 
ما می توانیم اساتید را بفرستیم این خیلی راهگشای 
ما است.مثلا اگر بخواهیم ارتودنسی MBT  را برگزار 
کنیم مطمئنا 6 یا 7 متخصص ارتودنسی هیچکدام 
نمی آین��د برگزار کنند یا اگر هم بیایند برگزار کنند 
این دوره ها را آموزش نمی دهند که همکاران راحت 
بتوانند در مطب شان کار کنند. با توجه به سابقه ای 
هم که برای برگزاری دوره های ایمپلنت و ارتودنسی 
خودم در کرمان داشتم قبل از این موضوعات دو دوره 
ایمپلنت برگزار کردیم با کمک جهاد دانشگاهی تهران 
که چیزی حدود 50- 40 نفر از دندانپزشکان تهران را 
آموزش دادیم، حدود 30 نفر را هم ارتودنسی آموزش 
دادیم، دیدیم که از اساتید آنها هم نمی توانیم استفاده 
کنیم زیرا خود جهاد دانشگاهی کرمان معترض شد و 
گفت چرا جهاد دانشگاهی تهران با شما قرارداد بسته 
و بیاید با خودمان کار کند. حال اگر می توانید اساتید 
را معرفی کنید خوب این واقعا باعث خوشنودی من 
است و ما می توانیم کارمان را راحت تر انجام بدهیم 
ک��ه اگر دانش��گاهی آنجا ما را حمای��ت نکرد من از 
حمایت اساتید اینجا و کادر اینجا برخوردار باشیم .

هماهنگ��ی هم کردی��م با انجم��ن هیپنوتیزم 
ایران برای برگزاری دوره ها که دوره هایش 7 جلسه  
اس��ت و یک جلس��ه آن مختص خ��ود هیپنوتیزم 
در دندانپزش��کی اس��ت و مابق��ی دوره مرب��وط به 

مدیتیشن ها، کنترل خشم، کنترل روح که برای خود 
دندانپزشکان بسیار مهم است، مثل استرس و ... که 
خیلی هم استقبال شده و با انجمن در ارتباط هستیم 
که زمانی که نوبت ما ش��د بتوانیم فراخوان بدهیم.
همانط��وری که بقیه دوس��تان گله مند بودند کارت 
عضویت ما نرس��یده و با توجه به آن س��اختاری که 
ما در کرمان داریم، می دانیم تنها روشی که می شود 
دندانپزش��کان را دور هم جمع کرد و شناخت حالا 
علاوه بر شرکت تعاونی مسکن و شرکت تعاونی لوازم 
و تجهیزات پزشکی اش مهمترینش همین کلاس ها 
می باش��د. م��ا تا قب��ل از اینکه کلاس ه��ا را به طور 
ش��خصی برگزار نکرده بودیم نتوانستیم همکاران را 
از مطب هایشان بیرون بکشیم و دور هم قرار بدهیم 
و از این به بعد نیز بیشترین تلاشم را خواهم کرد که 
این کلاس ها را برگزار کنیم. لازم است از آقای دکتر 
پاکزاد تشکر کنم که 2 بار در انتخابات کرمان آمدند.
دکترس�جاد عظیمی )شهرکرد( :نکته ای که 
می خواس��تم خدمتتان عرض کنم این اس��ت که ما 
پنجمین دوره بازآموزی را که در پیش داریم که در 
اصفهان برگزار می کنیم، من خدمت ریاست برخی از 
شعب که یک سری گلایه ها دارند می خواستم عرض 
کنم در کنار یک اس��تان بزرگ مثل استان اصفهان 
و علی رغم این مش��کلاتی که ما در س��ردی هوا و 
یخبندان داریم و ش��ش ماه دوم س��ال در یخبندان 
هستیم اما می خواهم خدمت همکاران این را عرض 
کنم که در کنار این مش��کلات می شود یک انجمن 
خیلی  فعال را داشته باشیم.علی رغم این که گلایه 
ها خیلی زیاد است ولی ما در انجمن شهرکرد برنامه 
هابی که گفته ش��د داریم و یک جشن بزرگی را که 
قرار است اردیبهشت یا خرداد برگزار شود .منظورم 
این است خیلی از همکاران از مشکلاتشان می گویند 
ام��ا می توانیم علی رغم تمام این مش��کلات انجمن 

فعالی را داشته باشیم.
دکتر س�یدعلی پاکزاد مقدم )یزد(:من اول 
از دوس��ت عزیزم جناب آقای دکتر حافظی تش��کر 
کنم،آقای دکت��ر حافظی را در کرمان محض اطلاع 
عرض کنم نه فقط به عنوان دندان پزش��ک، بلکه به 
عنوان پزشک می شناسند.سابقه ایشان و  فعالیت شان 
و مس��ؤلیت های مختلفی که داشتند، باعث شده به 
نوعی اشراف کامل به مسائل پزشکی در استان کرمان 
داشته باشند.خوشنامی ایشان با مسؤلیت های فراوانی 
که موجب شده که استان کرمان هرچند به هر حال 
شاید از لحاظ سابقه تشکیلاتی خیلی فعالیت نداشته 
است ولی ازلحاظ حضور دکتر حافظی حداقل می شود 
این امید را داشت که خیلی زود بتواند فعالیت های 

مؤثرتری را داشته باشد. 
حالا که صحبت اصفهان وگیلان شد در اصفهان 
و شیراز این بحث را داشتیم که برنامه اصفهان حقیقتا 
نش��ان داد که ظرفیت های بالایی در شهرستان ها 
وجود دارد،هم در ایده هایی که هست و هم در اجرا 
کردن آن که برگزاری سمینارهای جامع منطقه ای 
با یک نگاه علمی س��یاحتی که شامل خانواده های 
دندانپزش��کان هم بشود،احساس می کنم می تواند 
کاربردی تر و موفق تر باش��د، که می شود این بحث 
را به عنوان یک پیشنهاد دنبال کرد که کنگره سالیانه 
ای ک��ه انجمن عمومی در بهمن ماه برگزار می کند 
می توان این برنامه ریزی را انجام داد که با توجه به 
ظرفیت هایی که در شهرس��تان ه��ا وجود دارد در 
نیمس��ال اول هر س��ال هم یک برنامه منطقه ای به 
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دکترمجید کیارشی
نایب رئیس هیأت مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی 

ایران شعبه استان گیلان

دکتربابک دانای علمی 
رئیس هیأت مدیره انجمن دندانپزشکان عمومی ایران 

شعبه تنکابن
اصطلاح علمی � س��یاحتی در یکی از شهرستان ها 
یا به صورت متمرکز یا در شهرس��تان هایی که این 

امکانات را دارند برگزار شود.
بحث افتتاح دفتری هم که مطرح اس��ت آقای 
دکتر ش��هنی زاده به قول معروف خودش��ان چون 
شهرستانی هستند نگاه ویژه ای به شهرستان ها دارند 
باتوجه به س��بقه و سابقه عملکرد سیاسی و صنفی 
ایشان و توجهی که ایشان به شهرستان ها دارند به هر 
حال یک مسأله تشکیلاتی است که می تواند به  پیش 
بردن اهدافی که انجمن عمومی برای بهبود شرایط 
علمی و صنفی همکاران در کشور دارد کمک کند و 
تشکیل دفاتر در شهرستان ها که ما الان داریم می 
بینیم در این مدت در ش��هرکرد زحمت های زیادی 
کشیده شده است ودر کردستان و رشت هم در این 

وضعیت هستند.
جاهایی مثل  مشهد و یزد واصفهان از قبل بدون 
اینکه امکاناتی از مرکز بخواهندخودش��ان توانس��ته 
بودن��د ش��رایطی را ایجاد کنند ولی این مس��أله ی 
کمک به ایجاد تشکیلات در شهرستان ها ایده خیلی 
خوبی است که در شهرستان ها می تواند انجام شود 
و برگ��زاری دوره ه��ای جامع زیبایی و ایمپلنت هم 
که در مرکز برگزار می ش��ود، می تواند در شهرستان 
ه��ا هم کمک کند،  هم از لحاظ مالی و هم ازلحاظ 
حرف��ه ای،حتی برنامه های  کودکان و ارتودنس��ی 
هم می ش��ود به مرور به طور مدون ایجاد گردد و در 

شهرستان ها پیش برد.
امیدوارم که با توجه به ش��رایط حداقلی که در 
شهرس��تان ها وجود دارد، این حمیت و تلاشی که 
دوستان در شهرستان ها دارند و کمک هایی که آقای 
دکتر ش��هنی زاده مصر هستند که انجام شود برای 
شهرستان ها، و آینده بهتری برای فضای دندانپزشکی 

کشور ایجاد کنیم.
دکتر همایون سیگاری )اردبیل( : آقای دکتر 
مستحضرید که باپیشنهادخودتان ما مدت ها جلسات 
شورای اجرایی داشتیم که هر دوماه یکبار یا هر سه 
ماه یکبار یا هر چهارماه یکبار برگزار میش��دو نتایج 
بسیار مثبتی از این جلسات گرفتیم و به عقیده من 
هم ب��ه هماهنگی ما و هم به وح��دت و همدلی ما 
بین مسؤلین شعب استانها و نزدیکی آنها با یکدیگر 
و هماهنگ��ی آنها با مرکز، بس��یار کمک کننده بود.

متأس��فانه یکسال است این جلس��ات ما قطع شده 
اس��ت در صحبتی که با س��رکار خانم دکتر صدقی 
داش��تم، پیشنهاد کردم این جلس��ات دوباره برگزار 
شود وخوش��بختانه این اولین جلسه اجرایی ما بعد 
از یکس��ال اس��ت با توجه به نزدیک��ی کنگره هفتم 
من پیش��نهاد می کنم که اگر ممکن است تا شروع 
کنگره ما این جلس��ات را کوتاه تر اجرا کنیم نتایج 
بسیارمثبتی می توانیم از این جلسات داشته باشیم و 
بعد از کنگره هفتم  حداقل دو ماه یکبار این جلسات 

شورای اجرایی برگزار شود.
دکت�ر عل�ی واله ش�یدا  )رشت(:خواس��تم 
خدمتت��ان عرض کن��م که ما گیلانی ه��ا و کردها 
یک ریش��ه تاریخی و فرهنگی و اجتماعی مشترکی 
هس��تیم. گیلان به واس��طه س��بز بودنش همیشه 
موجبات گمراهی اذهان مس��ولین کش��ور را داشته 
چرا که ظاهر طبیعت زیبای آن باعث آن می ش��ود 
که از عمق محرومیت این استان غافل شوند. از طرف 
دیگر  شایس��ته اس��ت که به این باور برسیم که این 
ظرف اس��ت که مظروفش را تعیین می کند، اینکه 

من گیلانی امروز بیام و انتظار این را داشته باشم که 
امکانات تهران در گیلان باشد آیا باید ببینم که آیا این 
ظرف را تعیین کرده ام به قول مولوی که می گوید: 
بیش از آنکه به دنبال آب باش��ی، برو تشنگی آر، ما 
می گوییم در گیلان شرایط ویژه ای داریم که گروه 
بزرگی از دندانپزش��کان در یک سربزنگاهی هستند 
که شاید بالغ بر 250دندانپزشک فعال از یک بخش 
بزرگ از دندانپزش��کان در حال فعالیت هستند.اگر 
کس��ی راضی بشود که این بخش سیاست هایش با 
آن چیزی که که ما  از پس پرده می بینیم  بخواهد 
در واقع لغزشی بکند و ما این بخش را از تنه خودمان 
جدا بکنیم و از انجمن جدا کنیم، من یک شکستی 
را در سطح کلان کشور می بینم لذا من می گویم هر 
اس��تانی به اندازه تلاش��ش و اینکه چقدر در انجمن 

عمومی مشارکت دارد باید مطالبه کند.
اگر واقعا فردا کردس��تان توانست به نسبت در 
س��طح نمی گویم نسبت، در تعداد به آن نسبتی که 
باید بتواند برسد وبیاید انجمن عمومی را فعال کندو 
فعالیتش از گیلان بیشتر باشد باید بیشتر از گیلان 
برخوردار باش��د. گیلان شاید ده سال سابقه فعالیت 
در انجمن عمومی را داشته باشد.این ده سال فعالیت 
در انجمن عمومی امروز در واقع چشم اندازی داردکه 
می تواند در کنار انجمن عمومی ترقی کند،من هرگز 
نمی خواهم از حق اس��تان های دیگر،از حق استان 
های محروم دیگر سوء استفاده کنم و برای خودمان 
بخواهیم می گویم ه��ر کس به اندازه ظرفی که می 
آورد .ظ��رف گیلان امروز یک حج��م بزرگی را می 
طلبدکه کمک می خواهد و این کمک مطمن باشید 
در نهایت کمکی خواهد بود برای کل کش��ور به هر 
حال من حاضرم، هر کجا که  ش��ما تصور می کنید 
که ما بخواهیم زیاده خواهی کنیم واین خواس��ته ما 
غیر منطقی اس��ت، ما از آن خواسته می گذریم. در 
واقع کردستان نور چشم ماست اصولا در تمام ایران 
این مرزنش��ین های ما بوده اند که همیشه گرفتاری 
ه��ا و جنگ ها برای آنها بوده اس��ت، پاس��داری از 
حریم ما به عهده آنها بوده است و طبیعتا مشکلات 
هم عمدتا برای آنها اتفاق افتاده اس��ت .من حاضرم 
به عنوان یک گیلانی بگویم که  وام دار کردس��تان 
هستم کردس��تان را نیز بسیار دوست می دارم من 
ش��خصا علاقه وافری به کردستان دارم امیدوارم که 

بتوانم در خدمت شما هم باشیم.
دکترنعمت اله کلاه قوچی )کردس��تان(: در 
آخرصحبت هایم، من یک پیشنهاد برای هیأت  مدیره 
شعبه گیلان که در مورد مثال ظرفیت استان گیلان 
و مقایسه آن با کردستان فرمودند دارم و آن  بررسی 
فعالیت انجمن ش��عبه  اس��تان گیلان  از تأسیس تا 
کنون که حدودا ده سال است با  فعالیت انجمن ما 
که چهار سال از تاسیس آن می گذرد است. صحبت 
من  بر اساس بایگانی و سوابقی که  در انجمن مرکز 
موجود اس��ت برای بررس��ی ظرفیت  این ده س��ال 
فعالیت انجمن ش��عبه گیلان  و چهار س��ال فعالیت 
انجمن ش��عبه کردستان  را بررس��ی شود، قطعا به 
این نتیجه خواهیم رسید که طی چهار سال ابتدایی 
تش��کیل انجمن عمومی در این استان، فعالیت های 

قابل توجه و متناسب زمانی صورت گرفته است.
دکتر ش�هنی زاده: البته من این را بگویم که 
گی��لان فعالیت می ک��رد و فعالیتش هم این بود که 
رئیس هیأت مدیره گیلان اولین مخالف انجمن بود و 
در انتخابات با برنامه ریزی قبلی بلند شد و به بدترین 

ش��کل با ماهیت وجودی انجمن مخالفت می کرد و 
با بدترین مخالفان انجمن ما هم س��و می شد یعنی 
در زم��ان انتخابات هیئت مدیره اولین نفری که آمد 
و مخالفت کرد ایش��ان بود.در هیچ کدام از جلسات 
ش��ورای مشاوران اجرایی کشوری ما هم نمی آمد و 
هر وقت هم که می آمد چند کلمه صحبت می کرد و 
می رفت. او مخالف انجمن عمومی بود وسیاست شان 
این بود که هیأت مدیره انجمن عمومی در گیلان را 
در دست بگیرند و نگه دارند و نگذارند افراد دیگری 
وارد انجمن شوند و نگذارند انجمن فعالیت کند . این 
از بین بردن ظرفیت یک استان بود.دخالت هایی که 
در اس��تان گیلان بخصوص شرکت در هیأت مدیره 
شعبه گیلان برای اینکه نگذارند کاری صورت بگیرد 
باز خواهیم کرد.البته در همین اواخراز کس��انی که 
سالها نعل وارونه میزدند و عضو هیئت مدیره شعبه 
گیلان بود دس��ت خ��ودش را رو کرد و گفت: من با 
انجمن عمومی مخالفم آیا این ش��رم آور نیست، که 
یک نفر به عنوان مسئول ،مسئولیت در هیئت مدیره 
ی یک استان بگیرد فقط بخاطر دستوری که به وی 
داده ش��ده که مانع فعالیت آن انجمن ش��ود .اینها 
سیاس��ی کاری است،  ریشه این جریانات باید برای 
دندانپزشکان باز کرد تا معلوم شود ما با چه مصائبی 
از دخالت عده ای در سرنوشت حرفه ای کشور رنج 
می کشیم. خیلی از مسائلی که در گیلان هست درسی 
است که باید آویزه گوش همکاران باشد.من اصفهان 
که رفتم به عنوان رئیس انجمن مرکز حاضر نبودم. در 
هر قسمتی که می شد همکاری می کردم،حتی در آنجا 
یک عضو اجرایی بودم و موقعی که دیدم کارها روی 
روال افتاده و انجام می ش��ود به تهران برگشتم برای 
اینکه نمی خواستم سایه ام به عنوان سایه رئیس آنجا 
باشد و از من سؤال کنند، باید از رئیس اصفهان سؤال 
می کردند و به همین دلیل به این نتیجه رسیدم که 
بهتر است به تهران برگردم و امورات اصفهان دست 
انجمن اصفهان باش��د. همکارانی ک��ه همه از مرکز 
رفتند،در تشکیلات اجرایی آنجا همکاری می کردند 
تا زمانیکه که نیاز بود همکاری کردند و بعد امورات 
را به دس��ت همکاران اصفهانی ها سپردند و آنها هم 
مسلط کار خودشان را انجام دادند و موفق هم شدند 
که امیدوارم تیم های دکتر س��ید حسین مقدادی و 
آنهای��ی که در این کار فعال بودنده اند بتوانند برای 
سه س��ال آینده در اصفهان آماده کارهای بزرگتری 
باهماهنگی مرکز باش��ند اگر دوباره هم به دنیا بیایم 
ب��از همین روش زندگی را انتخاب می کنم، ش��اید 
اشتباهاتش را کم کنم و لی هر چی فشار و سختی 

که اوایل بوده است، دوباره تحمل می کنم.
 ام��ا در ارتباط ظرف و مظروفی که آقای دکتر 
می گوین��د ظ��رف دل ما با کردس��تان اس��ت چون 
کردستان مظلوم واقع شده است ولی گیلان خوش 
آب و هوا، پردرخت وجنگل، در همه چیز نزدیک به 
تهران است، خیلی چیزها به آن رسیده است .ما نیاز 
داریم در سنندج مرکزی درست شود دندانپزشکان 
عراق و ترکیه را تحت پوش��ش قرار دهد چهار سال 
پیش هم این را گفتم و ما مش��کلمان این است که 
یک چیزهایی دست ما نیست، رفع کمبود هتل اش 
دست ما نیس��ت، هواپیمایش دست ما نیست. ولی 

اگر دوستان اراده کنند و این مسأله پیش بیایید ما 
می خواهیم  جذبه ی منطقه ای در آنجا ایجاد کنیم.

در اصفهان هم یک مرکز دندانپزشکی بر پا خواهیم 
کرد چون یک تاریخچه ای دارد و مرکز توریس��تی 
اس��ت وقت��ی ما س��خنرانی از خارج کش��ور دعوت 
می کنیم اولین چیزی را که می گوید این اس��ت که 
من می خواهم دو روز قبل یا بعد به اصفهان و شیراز 
بروم  ما به همین خاطر هم می گوییم باید مرکزی در 
شیراز یا اصفهان درست کنیم و در رشت هم مرکزی 
به پاس داشت حضور تحسین برانگیز دندانپزشکان آن 
خطه طلایی سبز با فعالیتی که اغاز شده بنا کنیم.

دکتربابک دانای علمی )رئیس هیأت مدیره 
انجمن دندانپزشکان عمومی ایران � شعبه تنکابن( 
:خوب ما الان یکس��ال و نیم انجمن مان را تشکیل 
داده ایم با کمک دکتر پدرام و راهنمایی های ایشان 
که مرا تشویق به این کار کردند و حدود 32 نفر برای 
انتخابات تش��ریف آوردند، چ��ون من هنوز وارد این 
صحنه نشده بودم و هم خودم و هم سایر همکارانم 
زیاد به انجمن اعتماد نداش��تند چه انجمن عمومی 

و چه انجمن مادر.
من چون شناخت قبلی از دکتر پدرام داشتم در 
این سمت ماندم و با اینکه من نفر دوم شدم خودشان 
من را بعنوان رئیس انتخاب کردند.این را می خواهم 
بگویم که آن تعداد32 نفر در اولین سمینار یک 
روزه ای که ما گذاشتیم 55 نفر شد و در دومین 
بازآموزی که داش�تیم و دکتر محمد حس�ین 
پدرام تش�ریف آورده بودند 140 نفر آمدند. دو 
روز کامل نشستند بدون اینکه پانل ها را ترک کنندو 

بیرون بروند فقط موقع ناهار.
اس��اتیدی که آمده بودند خیلی راضی بودند. از 
این برنامه ریزی می خواهم درخواست کنم که اولا 
که وقتی ما یک بازآموزی را می خواهیم برگزار کنیم 
لطفا اس��اتیدی که ما علاقمندی��م بیایند و صحبت 
کنندمث��ل دکتر پ��درام. چون هدف ما از تش��کیل 
انجمن این اس��ت که همکاران دندانپزشک بیایند و 
یاد بگیرندو در این یادگیری وقتی ما در روابط مان 
بعد از یکس��ال به اندازه کافی  قوی شده و در نظام 

پزشکی هم نماینده داریم.
همین ج��ا از دکتر علی اصغ��ر ناظمیان نایب 
رئیس انجمن عمومی ش��عبه تنکابن تشکر می کنم، 
ک��ه واقعا پوش��ش داد هر چند اصلا بی��ن ما 5 نفر 
چیزی به نام معاون و رئیس وجود ندارد.تا انتخابات 
بعدی ما دو سال زمان داریم و حالا کردستان باشد 
گیلان باشد یا هر جای ایران باشد، باید همکاران این 
بینش را پیدا کنند که عملکرد ما را دوس��ت داشته 
باش��ند .پس نظر من این است که همکاران باید در 

هر گروهی هماهنگ باشند.
 الان در گیلان دوستان ما واقعا فعال هستند و 
ما از وجود خود ایشان استفاده کردیم. من از انجمن 
تنکابن و رامسر بسیار راضی هستم، با اینکه ما جایی 
نداریم، می رویم نظام پزش��کی و یا هتل جلسات را 
برگزار می کنیم، چون متحد هس��تیم حتی سمینار 
قبلی نزدیک چهار میلیون خرج کردیم. چرا؟ چون 
هدفمان والاست و اگر ما بچه ها را راضی نگه داریم 
برای آینده س��ازنده خواهند بود.در س��مینار بعد از 
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شعبه استان کردستان

دکترابراهیم جوادی نژاد 
خزانه دار انجمن دندانپزشکان عمومی ایران

شعبه استان گیلان

آن م��ا درآمدزا بودیم و هزینه های س��مینار قبلی 
را پوش��ش دادیم. ما الان م��ی آییم و صحبت جا و 
مکان می کنیم من الان یکس��ال ونیمی که دارم کار 
می کنم محل جلس��ات مان مطب دکتر س��روری یا 
در هتل هاس��ت، هیچ مش��کلی هم نداریم چون از 
آن درآمدی که کس��ب می کنیم پرداخت می کنیم. 
هدف بالاس��ت، زمان باید بگذرد،تا همه همکاران را 
در منطقه بشناسیم. ما سمینار اول را با دکتر پاکرو 
داش��تیم )من خودم عضوICOI هس��تم و نماینده 

ICOI  در مازندران هستم( 
همکاران خودشان می گویند. ما دکتر پدرام را 
می خواهیم وقتی برنامه ها برای همکاران س��ودمند 
باش��د و اس��اتید قوی و اس��اتیدی که همکاران در 
خواس��ت می کنند،بیایند آن وقت اعتماد دوس��تانه 
ایجاد می شود.ما بازآموزی و برنامه های بسیار  زیادی 
داریم و هیچ مشکلی برا ی اجرایش نداریم. حتی این 
بازآموزی که انجام دادیم زیر نظر نظام پزشکی بود، 
مج��وزش را هم گرفتیم ولی ما چون دندانپزش��ک 
هایمان متحد هستند، هیچ مشکلی ندارند. اگر من 
یکبار اجرا کردم و رویش نوشته شده بود نظام پزشکی 
تنکابن بعلاوه انجمن دندانپزش��کان عمومی شعبه 
تنکابن،  هیچ مش��کلی نبود اسم نظام پزشکی باشد 
اما برای من نوعی که دارم برای انجمن فعالیت می 
کنم و می خواهم اهدافم را به این س��و سوق بدهم، 
همکاران بای��د بدانند این را انجمن دندانپزش��کان 

عمومی شعبه تنکابن انجام داده است .
دکتر جمشید زمان )مسئول امور شهرستانها(: 
با عرض تش��کر از کلیه دوس��تان، م��ن در چند ماه 
گذش��ته به علت یک سری مشکلات خانوادگی که 
دکتر در جریان هستند حضورم در خود مرکز کمرنگ 
ش��ده است تلفنی با خود آقای دکتر برای بازآموزی 
اول و دوم در تم��اس بودیم،از آقای دکتر عظیمی از 
شهرکرد مرتبا خبرها به من می رسید، خیلی زحمت 
کش��یدند.همچنین از آقای دکتر کیارشی هم تشکر 
می کنم. من واقعا از این دوس��تان تش��کر می کنم. 
عدم حضور بنده به این معنی نیست که نخواهم به 
انجمن کمک کنم مش��کلات طوری بوده اس��ت که 
متأسفانه نتوانس��تم حضور داشته باشم آقای دکتر 
پ��درام به من یادآوری کردند آقای دکتر گوهرنیا از 

شما گله مند هستند.
دکتر بابک دانا علمی )تنکابن(:ما برای آینده 
باید پایه ها را از هم اکنون پی ریزی کنیم شما لطف 
کردید دفعه قبل آمدید و کلا صحبت های شما به ما 
جان داد ولی در آینده اگر بخواهیم کاری بکنیم،حتما 

به حضور فیزیکی شما نیاز داریم .
دکتر جمشید زمان )مسئول امور شهرستانها(: 
آقای دکتر ش��ما ح��ق دارید من به عنوان مس��ؤل 
شهرستان باید می بودم عرض کردم دلیلش چه بوده 
است من بعد از بهمن سال 90 که به سنندج رفتم 
دیگر نتوانستم جایی بروم و هیچ جایی شرکت نکردم. 
من ازتک تک دوستان تشکر می کنم تمام دوستان 
س��رور ما هس��تند، زحمت می کشندو این خودش 
موهبتی اس��ت،  من غیر از تشکر نمی توانم چیزی 
ابراز کنم امیدوارم بقیه دوس��تان که اینجا تش��ریف 
نیاوردن��د در جریان این کارها قرار بگیرند.ما از آنها 

انتظار داریم به هر حال سعی و تلاش بیشتری برای 
گسترش و اهداف  وسیاست های انجمن اعمال کنند.

دکتر س�ید علی پاک�زاد )یزد(:هر زمانی که 
جلس��اتی برای شعب برگزار شده است نتایج بهتری 
گرفته ش��ده اس��ت طبیعی اس��ت که مشغله های 
روزم��ره ما اجازه نمی دهد ک��ه فرصت های زیادی 
داشته باشیم برای رسیدگی به همه مسائل انجمن، 
اما این را در نظر داشته باشیم که انجمنی هستیم و 
هوی��ت وجودی وحرفه ای مان با انجمن گره خورده 
است، احساس می کنم نگا ه مان برای گذاشتن وقت 
برای فعالیت در انجمن، یک نگاه مقدس و حرفه ای 
خواهد بود که دوس��تان به کرات نشان داده اند که 

این مسأله وجود دارد. 
دکت�ر حامد حافظ�ی )کرمان( : ب��ه عنوان 
یک پیش��نهاد اگر موافقت بفرمائید برای اینکه این 
ارتباطات گس��ترده تر ش��ود و زنجیره ارتباطی ما با 
همدیگر متصل بماند شماره تلفن دوستان را  که در 
اس��تان های مختلف هستند در اختیار تمام رؤسای 
مراک��ز ق��رار بگیرد که ما بتوانیم هم به اس��م هم با 
عنوان همدیگر بیش��تر آشنا شده و با هم و با هیأت 
مدیره تهران این ارتباط را برقرار کنیم و از تجربیات 

دوستان استفاده کنیم .
دکتر ش�هنی زاده: جلس��ات هیأت مدیره ها 
طبق اساسنامه دو هفته یکبار باید تشکیل شود اگر 
چناچه دو هفته یکبار تشکیل نمی شود باید توضیح 
داده ش��ود که علت چه چیزی هس��ت. یک مواقعی 
هست مثل الان که همه حرف برای گفتن دارند، به 
دوس��تان عرض کردم که بیشترین زمان صحبت در 
این جلس��ه را به دوستان از شهرستان های مختلف 
بدهند. چون هماهنگ ش��دن احتی��اج به این دارد 
که م��ا کنار یکدیگر ق��رار بگیریم و ب��رای این کار 
بای��د آگاهانه مش��کلات مان را مط��رح کنیم و همه 
کش��ور بدانندکه حرف ها و صحبت ما چیست.زمان 
برگزاری این جلس��ه را هم حدود دو ماه پیش اعلام 
کردی��م همزمان با یک گنگره ای بود که بعلت عدم 
امکان حضور همکاران به امروز موکول ش��د. ولی ما 
جدول جلسات را تا قبل از کنگره اعلام می کنیم. یک 
سری اطلاعات هم می فرستیم به شهرستان ها تا کار 
کنند. نظراتتان را برای چاپ در خبرنامه بنویسید.در 
مورد شبکه ارتباطات رایانه ای کشور شعب به زودی 

اقدامات انجام شده را اعلام می کنیم.
دکتر مارال قربانزاده )کادر مس��ئول اجرایی 
انجمن(:آق��ای دکتر فرمودید موضوعات محلیتان را 

گزارش بدهید برمبنای چه موضوعاتی ؟
دکتر ش�هنی زاده: در مورد برخی روش های 
مراجعه به مطب تحت عنوان بازرس��ی و اینکه یک 
لول��ه کامپوزیت تاریخ مصرف گذش��ته هس��ت آنرا 
تخلف بدانند تأسف آور است در مطب ها ده ها مورد 
از این مواد ممکن است در مطب هر همکاری وجود 
داشته باشد، اینها دون شأن حرفه دندانپزشکی است. 
تعرفه هم زمانی می توانند گذاشته شود و اجرا 
شود که شما بتوانید قیمت را نه فقط در کالای 
دندانپزش�کی بلکه در تم�ام کالاهای مور نیاز 
حفظ کنید. حداقل قیمت کالاهای دندانپزشکی 
2 یا 3 برابر شده ،خوب تکلیف چیست؟تعرفه 

رابطه مس�تقیم با تورم، گرانی و نرخ ارز دارد.
وقتی نرخ ارز کنترل نمی شود قیمت بنزین بالا 
می رود.قیمت مسکن بالا می رود قیمت اتومبیل 
تولی�د داخلی بالا می رود.ن�رخ آب، برق، گاز و 
تلفن غیر یارانه می شود، بلیط هواپیما نزدیک 
دو برابر می شود نرخ تعرفه برای دندانپزشکان 
گذاش�تن چه صیغه ای اس�ت؟ دندانپزشکان 
خودشان همانطور که تا کنون ثابت شده بهترین 
محکم�ه و عدلیه تهیه نرخ ب�وده اندو اکثریت 

مطلق رعایت حقوق مردم را کرده اند. 
دکترمجید کیارشی )رشت (: در گیلان، تامین 
خدم��ات درمانی، مهر بن��ده را برای CBCT قبول 
نکرد یعنی رادیولوژیس��ت به بیمار بنده گفته بودند 
 CBCT،که چون مهر دندانپزش��کی عمومی است
برای شما انجام نمیدهیم و هزینه اش را باید شخصا 
بپردازید.آقای دکتر ش��یدا مس��ئول ش��دند که این 
مس��اله را پیگیری کنند ک��ه نمی دانم چکار کردند 
ولی این یکی از بارقه های این مس��اله است که مهر 
دندانپزشک عمومی را برای CBCT قبول نکردند.

دکتر ش�هنی زاده:ما در این مورد با سازمان 
نظام پزش��کی، س��ازمان تأمین اجتماعی و خدمات 
درمانی، با معاونت درمان وزارت خانه مکاتبه خواهیم 
کرد. چرا مهر دندانپزش��کی را برای CBCT قبول 
نمی کنند؟ توضیح می دهیم.اتفاقاً این باعث می شود 
حرکت ما روبه جلو بهتر شود.انجمن اکنون دارای دو 
واحد آپارتمان هست که روبروی همین واحد فعلی 
که انجمن مستقر است اجاره شده که هر دو بازسازی 
ش��ده است که البته ظاهرا با افزایش لجام گسیخته 
قیمت مسکن ظاهر کل این ساختمان برای ساخت 
مجدد توسط مالک فروخته شده است.انجمن احتیاج 
به یک ساختمان چند طبقه دارد که بتواند کارهای 
خود را دنبال کند برای این کار پروژه ای در دس��ت 
تهیه است که بزودی در سطح کشور برای همیاری 

بزرگ اعلام خواهد شد.
دکتر س�ید کاظ�م نبوی ن�ژاد )عضو هیأت 
علمی مؤسس انجمن دندانپزش��کان عمومی ایران 
(: عرضم به حضور شما که مستحضر هستید که دو 
هفته پیش مجمع عمومی عادی انتخابات داشتیم و 
بعضی از همکارانی که از ما مسکن خریده بودند در 
این مجمع حضور داش��تند ولی بعلت اینکه گزارش 
مال��ی ما را دیر دادند و موضوعات حسابرس��ی ابهام 
داشت جلسه به فرصت بعدموکول شد.البته در این 
راستا عده ای انتقاد کردند که انتخابات انجام شود.اولا 
کسی که قرار است کاندید شود باید درخواست بدهند 
و هیئت مدیره بررس��ی کند و بعد از بررسی وزارت 
تعاون اعلام کند که می تواند کاندید ش��ود یا خیر؟ 
اکنون بنده س��فت و سخت پشت این مساله هستم 
.در ابتدا خیلی راضی نبودم که به تعاونی رفته ام ولی 
بالاخره حضور پیدا کردم. دیروز با شهردار منطقه22 
جلس��ه ای داشتم و حدود 45 دقیقه صحبت کردم، 
و به ایش��ان گفتم بنده از موسسین انجمنی هستم 
که خیلی قدرت دارد و من تش��کیلات وسیعی را در 
منطقه 22 شما می آورم که در ایران سابقه ندارد و 
باید کمک کنید و ایشان قول مساعدت به من دادند،

منته��ا دو نفر از اعضای هیأت مدیره ش��رکت 
تعاونی مسکن هس��تند که ایجاد مشکل می کنند) 
البته م��ا قویتر از این حرفها هس��تم.(بنده به آقای 
ش��هردار گفتم که م��ن 150 دس��تگاه آپارتمان را 
ظرف 40 روزفروختم.من بنگاهی نیستم ولی همه به 

حساب اینکه تاییدخرید آن را از انجمن می گرفتند، 
خرید می کردند و پول آن را به حس��اب تعاونی می 
ریختند و با این اعتماد، اقدام به خرید کردند.خوب 
این پروس��ه ساخت واحد مسکونی طول می کشد و 
بای��د خیلی انرژی بگذارم و باید کار و وظیفه ای که 
برعهده من گذاش��ته ش��ده را انجام دهم.خوشحالم 
که بتوانم کاری بکنم که فقط در زبانم نباش��د و در 
عمل باش��د.اگر گزارش پروژه امیرکبیر را در سایت 
ببینید،خواهید دید ما ش��ش هزار متر مربع تجاری 
داریم که آقای ش��هردار ه��زار متر به بخش تجاری 
اضافه کرد. در بخش تجاری سیاس��ت های تعاونی 
اس��ت که ممکن است شما را خسته کند ولی آنچه 
مسلم است این است که من ساعت ها، روزها، ماهها 
و س��الها باید برای اینکار تلاش کنم و حمایت شما 
و همه دندانپزشکان را لازم دارم تا کسی چوب لای 
چرخ ما نگ��ذارد ولی من می دانم هیچ چیزی نمی 
توان��د جلوی اراده مردمی و کاری که متکی به اراده 
مردم اس��ت بگیرد.اگر قرار باشد یک گلریزان باشد 

من اولین نفر این گلبرگ را گذاشتم.
دکتر شهنی زاده:.من اعتقادم این است که در 
تعاونی باید مثل انجمن گفته شود که هیئت مدیره 
هیچ سهمی ندارد.باید نیرو های متخصص در رشته 
های ساخت و ساز ، مالی و حسابداری استخدام کنند 
تا کارها را انجام دهند.در مورد تعاونی مسکن انجمن 
دندانپزشکان عمومی ایران، عرض کنم این مجموعه  
قرار ش��ده بود طبق اساسنامه اول که بنده به عنوان 
رئی��س مجمع عمومی فوق العاده آن را مطرح کردم 
و به تصویب مجمع رس��ید، اداره میشود. این تعاونی 
زیر مجموعه انجمن باشد و کسانی که ضربات جدی 
امروز بر دندانپزشکی کشور میزنند همان موقع این 
اساسنامه را ذبح کردند. اکنون تعاونی به یک مرتبه  
با حمای��ت انجمن توانس��ته در 40 روز 150 واحد 
مسکونی را بفروشد ،  این اعتبار انجمن است بنده با 
قدرت اعلام میکنم اجازه نخواهم داد زحماتی که برای 
تاسیس این تعاونی مسکن کشیده شده بر باد برود .به 
تمام کسانی که در این مجموعه قصد تخریب دارند 
تذکری می دهم به عنوان مدافع منافع دندانپزشکان و 
تعاونی که نام انجمن زینت بخش آن است ، همه چیز 
باید بر اساس مقررات مالی و حسابرسی و حسابداری 
تنظیم شده باشد و علیرغم اینکه تا کنون سعی کردم 
دخالت نکنم و فقط حمایت میکردم ولی ظاهرا عده 
ای با نفس وجود ش��رکت تعاونی با زیاده طلبی آنها 
مسئله دارد که با همت مدیران و اعضاء شرکت تعاونی 
تکلیف ایشان را مردمی تعیین می کنیم. ما در مقابل 
آنچه نادرست است کوتاه نخواهیم آمد تعاونی را وارد 
عرصه بزرگ تامین مسکن در سطح کلان کرده ایم 
و از آن حمایت می کنیم و هر چه باش��د هم شفاف 

مطرح خواهیم کرد.
از حضور همکاران در جلس��ه شورای مشاوران 
اجرائ��ی انجمن سپاس��گزاریم در جلس��ه بعدی در 
مورد اتوماسیون سیستم اداری کشوری ،بارگذاری و 
گسترش شبکه اینترنتی سایت ، راه اندازی سیستم 
عرض��ه مرکز خدمات کش��وری ، برنامه ریزی برای 
حض��ور در برگزاری کنگره هفت��م صحبت خواهیم 
ک��رد.از همکاران دع��وت میکنیم که در جلس��ات 
هیئت مدیره مرکز در موقع مس��افرت به تهران که 
به دفعات پیش می آید ،شرکت کنند . جلسه بعدی 
طی مکاتبه بزودی به اطلاع همکاران رسانیده خواهد 

شد.باز هم سپاس.
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